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LOS ANGELES, GAIXFORNIA, WEDNESDAY, SEPTEMBER 8, 1971 10:18 AM|

-, e N

THE COURT: Good morning, ladies and gentlemen,
- Qhtrmirs of "Good morning” from the members of
the jury.)
THE COURT: The record will show M. Mangon to be
present with Mr. RKanarek; Mr. Manzella for the People.
You may proceed. |
MR, MANZELLA: The People call Mr, Jerry Binder, youz
I-lonbr.
THE CLERK: Would you raise your right hand, please?
You do solemily swear that the testimony you smay
give in the cause now pending before thig court shall be the
truth, the whole truth, and nothing but the truth, so help
you God?
THE WITNESS: I do.

JERRY BINDER,
calledfaa,}g witness by and on behalf of the People, having

. been f;i.x'at‘i. duly sworn, wis examined and testified as
. f_allowa: ' '

~IHE CI.ER.Ki I’Iensa take the stand and be geated.
AR J?leaae ‘gthte and spell your full name.

THE WITNEES:: Jerry Binder; Bri-nped-e«r,
A S cLob

T T DIRECT EXAMINATION
BY MR. MANZELLA:

CieloDrive.comARCHIVES
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Q A1l right. ,
Mr. Binder, what is your occupation?

A I am the public relations director for the
Reno Visitors Bureau. ‘

Q That's Reno, Nevada?

A Yeg, sir, |

Q Now, did you know a man by the name of Donald
Jarome Shea? '

w

A Tes, 1 did,

Q And when did you fiwst mea*’tf Mi:. Shea?

A Approximately five yearp: ?gm :

Q Wap that around 19@.“{lh 1066?

A Yeg, alr, . : IESTRY St

..»lt ?
b y ‘ i

MR, KBNAREK: Your Honor, we q’bjem; to the wie ofthe |
word "did." I assume the man does know M. Shea, your Honor. t
That's assuming facts not ! eviﬁm&e; the
tupLication. G oL
THE COURT; The objeetion is overxuled.
The angwer may remain.
) BY MR. MANZELLA: All right.

Mr. Binder, directing your attention to the
photograph which has been marked People's 46 for identifica-
tion, do you recognize the perdon shown in that ;:hai:ograph?

A Yas, I do. : B -
And who ig that pexson?
That's Donald Shea's wedding.
And 1g Donald Shea shown inthat photograph?

> 8 > O

Yeg, he ig.
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& girl named Brenda =« I can't remember her lagt name,

Q Directing your attention to the two photcgraphs

marked People's ~-= strike that. ."-’-' bl

Divecting your attention to the photograph marked |
People's 43-A for identification, do you recognize what is
shown in that photograph?

A That's Donald Shea and his wife.

Q And directing your attention to the phutegiaph-
marked Fegple's 48~E for identification, do you recognize
the four pecple shown in thak photograph?

A Yes, I <o,

Q And who -~ gtarting from the left as you look
at the photograph, who are ‘the preople shown in thai?

A Thzii:'s mygelf and Donald Shea, his wife, and

Q And do you know when this picture was taken,
People's 48-B for identification?

A At thelr wedding.

{Pauge in the proceedings ﬁhile a digeussion

off the record engued at the counsel table bebween

Mr, Manzella and Sergesnt Whiteley.)

Q  BY MR. MANZELLA: ALl xight. Mr. Bindex, do
you also know 2 man by the na.mé of Lance Viector?

A Lance Vietoxr?

Q Yes.

A Yes.

2 All right.

A I beg youx pardon. No. No, I don't, I know
a Vie Vietor, but I don't know a Lance Victor.

LI
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P}
LY v

Q A1l right. Now, in 1965, when you firgt met
Donald Shea, what business were you in at that time?

A I o6wned a part of the circus and the carnival,

In} And ag part of your businegs, did you handle

A Yes.

Q And what kinds of animale did you handle?

A All kinds; lions, tigers, elephantsd.

@ And as part of your business, did you farnish
thege animaly to televiagion shows?

A Yes.

Q Now, after you met Donald Shesa in 1965; what
wig your relationship with him, after you met him?

A ¥We became very close fxiends. We worked together |
in a lot of motion picturés and movies and TV serieg with the -
wild animals,

TR Did Donald Shea go to work for you?
Kk Yes, |
Q And what wag »- what was Mr. Shea's job with -yﬂu'

| _ At that time? ,
Co L A sjwiglira at that time he wis handling the elephants

that we', oyped;: ﬁzgd handled 81l the wild animals. And he
worked @8 'a co+worker with me in handiing the rough ones.
R, Andyhm; you gay "the rough ones," to what are
you referying?
A Lions, tigers.
Q Now, howwould you characterize Mr. Shea as an
employee of yours? '

CieloDrive.coOmARCHIVES
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-
1 _ A | - One of the best X've ever had. And I have had
. 2 . hundreds of people work for me.
3 Q And gxve you referring now to the handling of the -
4 animala? , |
. 8 A No, 1'm referring to all-around. He was
L F 6 dependable; he was brave; he wig ~~ he never looked ak
7 the clock to see what time it was to get off,
8 If we had to put in a 14y 15~hour day, he never
9 | objected. He wag right there to work.
10 ) Now, you sald that Mr. Shea was brave. Did
n anything oceur during the time that Mr. Shes and you werse
2 | handling animala thet Mz, Shea did in regard to those
13 animals? ' '
_ - ou A Mr. Shes saved my life & couple of times. One
® 15 particularly, he pulled a tigex off my Iwmck, bare-handed.
’ 2 16 | Q And on what occasion was that? What was the
‘4 1 occasion that you and ke were working, handling the tigex?
' ® A We were working on a ghow called Wild Wild West.
® Q And that was a television sexies?
2 A A television meries. And one of the scenes,
2 the tiger had to -- he was chained 8t the time, and he broke
# the chain, and I weas to open the door, and the tiger jumped
1 fls. ~ | me, and Donald pulled him off.
o 24
1 t 2
F 2
27
® o]
!
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Q ¥Now, for how long did you have that business, the

circus and wild animals?

A, About a year and a half,

Q Into 196772

A Roughly, yes.

Q Did Hx, Shea work for you from the time you met

him until 19672

B Yes, and he worked for me after that, too,
Q How, how often did you see Mr, Shea during that
period?

B, Practically daily.

a Now, from the time since 1965 until you first met
Mr. Shea, until August of 1965, how often did you see Mr, Shea?

A Well, he practically lived at my house, He was
there ~~ practically there all the time except when he would
go on a movie job somewhere he would leave and except the tima'
wheri he broke his leg, he went back to Soston to stay with his
mother, -

| Q How, when Mr, Shea worked for you, did you see him
ever§ day?

.3 Practically.

o How, fron the period of time in 1965 until August
of 156%, when he wasn't working for you, when he wasn't
working for you, did he stay in ﬁnﬁﬁhjwith you?

A He'd call on the phone; even when he was out of
town on location, just té p?é.hgw.we were doing, He became
o P TR R T

pal'."t Of the Family. . o :s , - (I : ,

0 hpproximately how often would you hear from him

fo
."“' * H H
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when he wasn't working for you?

A Never more than a month, at the moat,

Q In other words, you would hear from him once a
month?

A He'd even call me from Boston, Tucson, oxr even

when he was up in Sausallto he’d call me every couple of weeks,

Q Now, did Mr, Shea ever stay at your howe?
A, Oh, guite a bit. |
[+ Was your home here in Los Angeles?
" A Yes,
Q Would you tell us, if you recall, when it was that

My, Shea stayed at youx home?

A Well, I was working in Vegas and the last time he
gtayed there was when he left Vegas and he came back to my
house, somatime the end of July. %”,‘

@ Of 19697 o X

A Of 1969, ’

i
e
.

And I aalled to mx wiie taere, and -he was at the
house, He was 1ooking for a.pluqe*tc stay.-,ﬂné ha vas
staying at my house until he could‘find aomawhere.

¢ Now, was that the laat%ﬁime e this time in July of
1963% -~ that you gaw or heard from Donald'Shea?

A That wag the last t;ma I heard txom«a;m

o flave you seen him since then?
A Na.,
0 Now, prior to that time, July of 19€3, had Mx. Shea

stayed at your house at any other time?

A Oh, often, weeks and months at a time,
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Noﬁ, in 1969 did Mx. Shea work for you?
Yes,

And where did_he work for you?

He worked for me in Las Vegas,

How was Mr, Sheaa employed by you?

General clerk and retail store handyman,

o o p oo PR

And, again, how would you characterize his work
as an employee of yourg?

B I gave him a key to the place and I didn't have to
worry about somebody being there to open it up in the morning.

2 All right, Mr,. Bindexr, did you ever discuss with
Donald Shea his attitude and feelings toward the -- toward
novies in genexal and toward acting in particular?

A Well, that was his true ;oﬁei' He would drop every- |
thing to be ~-~ if he could get ‘a part‘in a movie, no matter

what it was, ! ' ‘ |

2 Now, when Mr. Shea was not working for you, did you

aver help him obtain other employment? -
- ‘ PN .
A Yes, S !

[+ ¥hen was that? S .
A A friend of mine that I knew was in the -- had

sdm& beer bars, needad some men, went tw work as a manager
and bouncer for this fellow who had six or seven bars on the
gouth side of town.

And that was the south side of Los Angeles?

Yeah,

When was this; what year was this in?

PR o o®

In 1968, beginning of '69 -~ no, it was about '68,
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The beginniné of '68,
1+ Wow, after you met Donald Shea, and during the

time that you knew him, you were married; is that correct?

A That's correct,
o Did you have any children?
A Yes, three,

e m g
-
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SR
13 I'm soxrry, how many children again?

A Three, . S

4 And Gid Donald Shea meet your ghildren when he
stayed at your house? |

A Yes. My youngest daughter was crazy about him,

And, as a matter of fact, she still asks for him all the time,
She was hig kind of little baby doll. She reminded him of
nis litele girl. Tt was a very close relationship with the kids|
with him, h

Q How, HMr, Binder, did you ever know Donald Shea to
pwh a netched set of revolvers?

A Yes, I did,

11 pid you have anything to do with Donald Shea's
purchase of those revolvers?

A Yes, I loaned him $100 and I gave him some camexas

that I had to use as collateral to help Fuy them.

Q To halp buy the gﬁna?

A Yes,

Q Did you ever see Mr, Shea wita the guns?
A . Constantly,

Q Did he ever talk to you about them?

A Qulte a bit,

43 What did he say about them?‘

A Well, they -~ theywas the thing that he always
wanted in his life, that made him a true cowboy and made him a
true movie~type cowboy. He practiced doing a gquick draw with |
these all the time, He'd stand there and polish theﬁ and rub |
them constantly and take good care of them, |

.
-
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T

o Do you think tha?:g you ,wd{t,f!.dfi:aqc@gxgiie them 'if you

oy v i

saw them again? C

A I believe so, {k:,i o ?jg
0 All right, Mr, Binder, directing your attention --
strike that, Let me ask you aifewiﬁoré{éueaﬁiéné %irst.
Did you ever see Mr, Shea carry those guns in any
kind of container? ,
A As a matter of fact, I gave him a container. It was
a brown tase, We had a dozen of them in our retail store; i
kept one of the black ones and he —— as a matier of fact, I
gave him two, And he made a styrofoam fitting to fit in it
and made it so the guns would lay in the styrofoam and lined
it inside with the velvet on top of éhe styrofoam,
& And do you think that you would recognize the case
if you saw that?
A Yes, I would,
G All right, Mr, Bindexr, directing your attention to
Peoplefs Exhibits 53-A and 53-B for identification,
I've exanined both weapons and neither is loaded,
but you can examine them for yourself if you like,

Po you recognize People's 53-A and 53-8 for

identification?
A Yes, they appear to be the same guns,
o are those the guns about which yow have been
testlfying?
F:% Yea,
-
13 Directing your attention to the case which has

been marked People’s 54 for ideantification,

. _. CieloDrive.coOmARCHIVES
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v T n T
. . P *
» r. “ v - . 5 L & -

P o 4 PR - + . ]

) . P

Do you recognize this'cdse? AT

% Yes, I not only recognize the cade but.I recognize |
1 was the one that put the gold embossiﬁg ﬁﬁ'iéif )

) Now, when you say you were 'the ohie that put the gold|
embossing on it, are you ;eferring to the words "Reverend
Donald Jercome Shea* on top of the case?

9 Xes, yes,

Y] And you put those on the case? .

A I had a gold stamping machine and I wﬁs the one
that put them on there, and then Donald conplained they weren't|
on straight,

1) That is the case that you have keen referring to in

which Donald carried the guns?

A Yes,

Q- Is that correct?

A Yes,

0 How, during the time that you knew Donald, during

the time that you saw and heard from Donald, from 1965 until

A Innumerable times,

. CieloDrive.cOmMARCHIVES
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g Noy, did Donald ever pay you back for the losns

| * that you made to him during that period of time?

A He always did, except the last one.
MR, KANAREK: Well, your Honox == very well. I'11

" withdraw the.pbjéection, your Honor.

_-\Qj?g, BY MR, MANZELLA: And when was the last time that

. ?@xgléaknédlhim mney?

"o of 19697

A 0f 1969.

MR, MANZELLA: Your Honor, I have here what appears to
be & personal check, bearing the dmprinting "Jerry Bindex"
and other imprinting and certain writing thereon, dated
July 10, 1969,

May 1 have that check marked «-

THE COURT: 7l.

MR. MANZELIA: == People's 71 for identification?

THE CURT: So orxdexed.

Q BY MR. MANZELIA: Mr. Binder, dirxecting your
attention to the exhibit -~ the check which hag been marked
People 's 71 for identification, do you recognize that
exhibit?

A Yes., That's a check I gave Donald in July of

A . I June sometime.

'69.

Q. And 15 that the lsst loan that you made to
Dopald?

A Yes.

Q Was that che‘ck, People's 71 for identification,
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| caghed?

A Yer.
Q And did Donald ever xepay you for that loan?
MR. RANAREK: Your Honox, that's irrelevapt and

,;tmimi;erial, and the prejudicisl value cutweighs the probative

value.

THE, CCIJRT. The objection is overruled.
g o BY MR, MANZELLA Did Donald ever repay you for

that ‘10&‘1}?

A iﬂi&iis the only loan he never repaid me,
Q ., Now, were you present during the mnrriage of

]

Donald and Magdalene Shea on July lst, 19692

Yeah, I was their best man.
And where were they married?

ho i -

In Las Vegas.

Q Now, sometime after the marriage of Donald and
Magdalene, did Magdalene return to Los Angeles?

4  Yes, she did,

Q And approximately how long after the marziage
wag that? After July 1st?

A A couple of weeks. Ten days, somewhere around
there.

Q And did you come back to Log Angeles with
Magdalene?

A Yes. We were on the game plane coming back.

Q And do you know the reagon that Mra. Shem was
coming hack to Los Angeles? .

A Supposed to have beep a death in her family.
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P .
:‘g"_‘w“i A

0 And did you ~= were you met at the airport by
anyone?

A Yeah, we were mek by my ex~wife, and we went to
my h}miza‘, ‘and Magdalene stayed there for the balance of the
afternoon.

- .8 .Now, did you ~-- strike that.
S T pid Doﬁglii remain in Las Vegag «=
Ao ves.
Q' 'hui For & period of time?
. A _. Yf;:?.;_ }m continued to operate the store, the stores .
for me, for a fewweks after that.

Q Now, how long did you remain in Los Angeles on

| that occasion?

A Just a day or two.
Q

A Back to Las Vegas.
o And did you see Donald when you went back to Las

And then where did you go?

Vegag?

A Yes, indeed.

Q And was ~- was it during that time that you made
the loan to him?

A Yes.

Q Row, sometime after you retumned to Leas Vegas,
did Donald leave Las Vegas and come to Los Angeles?
‘ A Yes. ‘

0 - And do you know how much time elapsed after
Donald returned ~-~ before Donzld returned to Log Angeles?

A Well, he left sometime the end of July. The

CieloDrive.cOmARCHIVES
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15. !

exact date, I don't remember.

Q A1l right. Time. That's July of 1969: 1s that
correct?

A Yesg.

) All right. Mr. Binder, at that time, in 1969,
did you have a home in Lag Vegas, az well as a2 home ==

A Yes.

Q ~= in Los Angeleg?

A Yes, I did.

) Now, thexe's an address, a Las Vegas address on

the check marked People's 71 for identificatlion.

time?
|7 A Yesg. That was my apartment, yes. Three fifty ~=
- Q 356 Desert Inn Road?
A Degert Inn Road, yes.
I Q. ,KQ“?’;L did you subsgequently move to another
|+ Jocatlon in Las Vegas?
o A -Yf:.s, I did.
. Q- 'ahd was it about -- shout what time was it that

Coyou ma,dﬁ ~that.,;nwe2

A

Wag that your home address in Las Vegag at that

Two months later, three wonths later.
I waintained the same telephone number, though.

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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.2a-1 1 Q The szame Las Vegas telephone number?
. 2 | A Yeg. I had the game nunber for over three yedrs.
3 | . Q Did Donald Shea have the telephone numbexr, your
s | Las Vegag felephone numbex?
) 5 A Yeah. He hed not only my home phone number, but
v 6 the business phone numbex which he hdd prior to that time,
| 7 which is stlll the sawe number today.
s | ) Your home in Los Angeles, did Donald Sheas have
9 your home telephone number here in Log Angeles?
o [ A Oh, definitely,
1 Q Now, after Donald Shea returned to Log Angeles

2 | from Las Vegas, did you sometime later talk to him on the
B | telsphone?

. : 1 A Well, at the end of July, when I called my wife,
B | and he was there at the house, he was staying there. That'ge~
L 16 ~ that was the last time I spoke to him.

17

] And bave you hesizd or geen -~ have you heard from

oy seen Donald Shea since that time? |
19 A No, I have not,
1 Q@  And did Dopald tell you that he intended to

| ‘leave Los Angelesg, or the State of Californid, permanently?
I MR. KANAREK: Irrelevant and immaterial., The preju-

f dicial valug outweighs the probative valua. There are
# 1; ﬁtabably ii;lzs of things - he probably didn't discusg the

3 o | 5paninh~Ame1fican War and all kinds of things, your Honox,
3 2 "THE EﬁUR'J:' Just raise the objectlon, Counsel. If you
’bi:lsh to argu,e, 111 -~

WAREK. It's prejudicial only, the negative

¢ 18

21

27

o .
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| Honor, which the California Supreme Court upheld as proper

question that's asked.

THE COURT: The objection iz sustained.

Q BY MR, MANZELLA: During the course of the yedrs
that you knew Dontld Shea, did he ever discuss with you vhere
he was going, when he was leaving towm, or iea.ving your
employment?

MR, KANAREK: Object, your Honor. Irrelevant,
immgterial. It's ambiguous. It calls for a conclusion and
hearsay. It's ~- the questlon is much too broad. It's
ambiguous ag to time.

THE GOURT: The Court will hear fvom the People at
the banch, if you wish to pursue this.

(Whereupon the following proceedings were had
at the bench, outgide the hearing of the jury:)

MR. MANZELLA: Those were precisely the kinds of -
questions that were asked in the L. Ewing Scotk case, your

elveumstantial evidence, after showing a relationghip between =~
THE COURT: What do you intend to show by this wiitness?
MR, MANZELIA: These are my last questions of him.
THE CGURT: Yes. But what do you -~
MR. MANZELLA: I've already shown what I intend to show,
ﬂxcepi: by thege last two questicad.
. THE COURT: Well, what do you anticipate that the answer
w;lll be? '
. MANZETIIA: That Shes never told him he intended to

THE COURT: ‘Well; 'do you intend to show that, theretofors,

o
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Shea had always informed him of vwhere he wag going?

MR. MANZEITA: Well, the only reason I asked that
question was because you sustained the objection to my prior
question, That was to be my last question:

Did Donald Shea ever tell you that he intended
to leave Log Angeles or the State of California permanently?

And that was the same question that wds upheld
in the L. Ewing Scott case. |

THE COURT: Well, how wig it relevant, unless you
egtabligh -- well, I can see its relevance.

MR. MANZELLA: 1T 'm notsaying that Lt ==

THE COURT: I can see its relevance, if this man were a
confldant of Shea. And if Shea; before leaving the location,
vould advige this man that he was golrgto leave,

MR, MARZELIA: Your Honor, if I may be heard briefly,
that same kind of question was asked of =« in the L. Ewing
Scott case -~ I foxget the name of the woman whom Scoit was
convicted of murdering in that cage, but that question was
agked of her physician; it was asked of her lawyer; it was
asked of her banker; it was asked of all of these people.

Now, granted, Shea does not have the sawme life
atyle -~

THE COURT: Close sgsocidtes.

MR, MANZELLA: ~"-Fhatiﬂmzhad, And Mr, Binder has
alresdy teatified he i3 a ei,osa friend of Shea's.

Now, it'a ;‘abt';l.':.ike asking a stranger what Shea
told him, ﬁe;“lia# airée;dy tegtlfied he was a cloge friend
of Shea's; heé vorked with hin; he had a Tot of respect for
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" just because the District Attorney wants uz to ~~ we are

THE COURT: Well, the Couxt believes that Lf that were
the gltuation, that that would be adoigsible; and so would your
previous question,

MR. MANZELLA: ALl right.

THE COURT: A1l xight. You may zo ahead.

MR. EANAREK: Your Horor, the point is, the guestion «=-
1 dom't know what specific question he's going to agk. But
the point ~=~

THE COURT: Well, there's the question to which I have
sustained an objection at this point.

MR, MANZELLA: 1 intend =~

MR. KAMAREK: But he can't just ask a broad guestion,

THE COURT: Shea vouldn't tell you or me or My, Hanzella
when he wis going to leave town, But he might conceivably =~ |
and it would be the oxdinary course of human conduct that a
person who was going to leave town would tell his cloge
aggociates or friends. '

MR. RANAREK: Well, it's offered -~ yonr Hemor, it's
hearsay. It's inaduissible, and it's prejudiclal., Ik's
irrelevant and immaterial. |

There s no foundation. These conversations w»

entitled to foundation. |

THE COURT: : ;I-,;:”}s not offered for the proof of ==

MRa KAMRBK: 1t's stdll conversation.

THE COURT: == of what it -~ yes; that's true.

MR. KANA;‘\EK: Yes, igtaauertaiﬁijr is‘offemd for the
proof. It's offeved for the proof. He may snswer, "No, he

1 s i
'
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always told me he intended to gtay in Log Angeles.”

That would be =~ that would be uttered for the
proof -~ the truth of the matter asserted. The queation is
an improper question, and just allows this witness to «=
to make prejudiclal answers.

We gtill have no ==

THE COURT: Isn't it uttered to show ptate of ming?

MR, MANZEILLA: <Can 1 be heard briefiy on that?

THE COURT: Yes.

MR. MANZELLA: If the answer would be, "Yes, he told
me he intended to go to a certain place,” that would be
admissible under the 5}:‘-’%5‘#3 of mind exception to the hedrsay
rule, 85 intending to do a futuve dct. And this is
adolssible,  ; A

mAREK. Butwhm-- S

MR, MANZELLA: And thisg ;Ls the negativa of that
pasi.tion,. ST : " :

» KANAREK: But:, youx Hmor, we dre dealing with a
pexiod of time im July, 1969, <= or at least in the summer

of 1969 -~ and to allow 8 broad gquestion like that in

- ig == this ovez-all conclusionary type of question -- ig

improper. He hag got to -- it bag to be Limited to & time =-
MR, MANZELIA: Well, I will 1imit it. I think Mr.

Kenarek's right sbout that. I will ask him =~

| THE COURY: 7The Court believes that, given the back~

ground that has been established, that Shea did tell this

men when heé wag leaving town, to go to another place, and ==
MR. KANAREK: Welly we -~
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THE COURT: With that backgromd, I think that it
would be probative, and would be a matter which would be
admigsible.

MR, KANAREK: Well, what is the offer of proof, as
to what he's going to answexr? He's your witneas, and you
have spoken to him extensively.

MR, MANZELLA: No, I haven't. I've never talked to
him before he got on the witness stand, excepk for "Hello.”

MR, KANAREK: Well, you have a transcript.

Algo, your Honor, which I am going to ask that
your Hontr oxder the District Aftomey to allow me to use
the tremseript of this man'’g testimony in the Grogan case.

The District Attorney has & copy, of 'wl;ich I
have not been furnished with a copy, despite the Court's
orders. ,

THE COURE; Well, I haven't ordered that you be given a
copy of that testimony gratis. I have indicated that Mr.
Denny, who was appointed under 987(2) to represent &
co~defendant, Davia, be given a copy‘of? it.

And T had suggested that -~ while you were in
chambers with Mxz, Denny at e time, I believe -~ that he
had snother copy made, nd T would consider as to whether or
not T would pfcv:f;ﬁe; you with a copy, or perhaps we'd get the
Judge's c&py'.»' . !“-_"‘ R :’ﬁ ; I *

But in any évenl ~~ o

MR. KANAREK: Well,'hs has & copy, Would your Honox
order that == R |

THE COURT: Do yéu hive a copy? - }
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MR, MANZELIAS Yes, I do, your Homor. But I would like
to use Lt fox ~~ diring the examinatim of the witness.

THE COURT: You have only one aopy&;

MR, MANZELIA: That's right,

MR, KANARER: Well, I notice he hasn 't used it. I tried |
to -~ L asked him for it before the witness started to testify,
and he told me he was going to uge it during the examination.

| I have not #atingd M. Manzella using any
transcripts. He iy using his yellow notes, and T would ask
to he sliowed to legok at that, |

THE cmm« ’I‘q look at his yellow noteg?

KANAREK. Nu, 4t the transeript, your Honox.
‘ m COURT: A11 right. 1'11 perntt you to do that,
| But th,e toubge OF questioning seems to be
redgopable and acﬁni,ss:.hla under f;be: circumstances, and the
Court would peMt it i r', :

PR . . o
. . .
[ oo oo
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(Whereupon, the following prcceedings were had in
open court within the prasenﬁe and heafing of the juryr)

MR, KANARDR: Your Honoﬂ, may we appraach the bench at

- Lo

-

the moment? o T AT 1[} X

THE COURT; Not at this moment. o
BY MR, MANZELIA: ",.: P

43 Yr. DBinderx, did Mr, Shea ever tell you that he
intended to absent himself or to leave aos angaies or the
State of California permanently?

MR, KANAREK: Object, ambiguous.;n time, iméroyer
foundation, irrelevant, immaterial,

THE COURT: Sustained,

Q BY MR, MANZELLA: All right, Mr, Binder, you've
already testified that when Mr, Shea was not working for you,
you heard frcm him at least once a month; is that correct?

MR, FKANAREK: Object, Whatever he's testified to is
in the xecord, Object to the form of the question,

THE COURT: Sustained, What is in the recoxrd --

0 BY MR, MANZELLA: My, Binder, how often did you
hear from Mr, Shea =~

MR, RANARDK: That's ambiguous,

41 -~ when he wasn't working for you, from the time
1965 until July or August of 1956597

MR, LANARER: Ambiguous as to time, and assuming facts
not in evidence, your Honor.

THE COURT: Ovexrulad,

A Uh, we continusd our friendship éeven when he was

not employed by me and I heaxrd from him periodically. NHever
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more than a month went by that I didn't hear from him,

o BY HR, MANZELLA; And durlng that time, during the |
entire number of years that you saw and heard from Donald Shea,
did he tell you -~ did he ever tell you when he was going
some -place, when he was going to leave town?

IR, KANARER: Irrelevant, immaterial, improper foundation,
leading and suggestive, your Honor,

THE COURT: Overryuled,  You may answer,

PHE WITHESS: We were very, very close, The man had
paved my life and I had worked very gloge with him, And we
discasse& a lot of things, And if hérware,going out of town,
I would be the firstlpne he'd tell

MR, KANARER; 1 a;k that answer be stricken, your Howor .

THI} COURT: AII right the answer is stxzcken. -:

Q BY MR, MaNArLLA- e Bin&er, duflng tha pétiod of
time you saw and heard from Donald Shga,jd;djhg ever tell you
when he was leaving town? ’ | ‘

MR, KAUARER: Your Homor, ‘object on'hearsay, ‘improper
foundation, irrelevant, immaterial, and it assumes facts not
in evidence, your Honox,

THE COURT: The objection is overruled, You imay answer,
My, Binder,

THE WITNESS: Yes, he always let me know when he was going|
out of town.

Q BY MR, MANZELLA:; All right. And in the summexy of
1369 or at any time prior to that, 4id Donald Shea ever tell
you that he intended ko leave Los Angeles or the State of

California permanently?
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MR, KANAREK: Iivelevant, immaterial, compound, hearsay,
jour Honor, no foundation,

THE COURT: The objection is overruled, You midy anawer,

THE WITHESS: He dldn't ever tell me that he was leaying
town permanently. .

MR, KANAREK: I ask that that be stricken, your Honor,
If there was no -~ it is not responsive to the guestion,

THE COURT: The objection im sustained, The motion is
granted, The answer is stricken,

THE WITNESS: Repeat that, please, then,

Q BY MR, MANZELLA: Yes.

Hr, Binder, did Donald ever tell you that he was
leaving Los Angeles or leaving the State of Celifornia
permanently? .

MR, RANAREK: Object, calliﬁ%;fqr a conclusion, leading
and suggestive, hearsay, no;ﬂoaaéaéion, irrelevant, immaterial,
ST ;

THE COURT: The Qﬁjéaﬁi&h is overruled, You may answer
N

e L o

L] ¥

that, My, Binder. 7 1. Ths.c i

+ o

. ? . »-;,‘{ . _"_-‘: - . :.‘- n.-‘
THE WITNESS: No, he mever told me he was leaving

', .o

-

permanently, e
L *

. {’; "
MR, MANZELILA: I have no further questions, Thank you,
[ T, Foaroav
your Honox, Poow Lo Lo

CROSS~DXAMINATION
BY MR. KANARER:
o Now, Mr, Binder, sir, when did you and your wife
separate?

A Approximately threc years ago,
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Q Pardon?
B Approximately two dnd a halgf years‘agoa
3 You and your wife separated at about the time that

Shorty Shea started living at your wife's house?

A Ho.

g Is that correct?

A That i8 not correct, sir,

o Are you and your wife now divorced?

A, No, we are not, ‘

Q& 3¢ she is not your ex~wife? _

A NO,

e So when you sStated she waéryour ex-wife in your

testimony it wasn't true, It was & lie,
S
A It wasn't g lie, It is a]fact‘ We arxe not
separated legally, but we are-not 1iv1ng togother and ﬁhere is

no marriage, in fact, and ;ﬁ makeé it an ex~wife aituation in

v - . e . e
ECEN . R " yar

| PR
vy N

my opinion, ' b

. o P .:“‘1,. R
& she 18 not your ex-wife, she is your present wife,
A

is that not true? AR I

: , ‘

B I will accede to your thing and say yes, she is
still ny present wife, f' ﬂ-i ey n

o Now, Hr, Bindexr, on or about July 1, 1963,
Mr. Binder, were you living with your wife? |

A Téchnically speaking, yes, I was still viasiting
my honme,
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3a-1 1 Q. My guestion is, were you living with your wife in
. 2 | the marital relationship?
3 | y: Yes,
4 1) And on or abput July 1, 1969, were you in
5 ¢ s | Las Vegas at a time whon your wife was 1—:I.vixig at your home

6 in Los Angeles with Shorty Shea?

7 f B My wife was not living with Shorty Shea, Shoxty

8 Shea wvisited my home for a couplé of days.

9 : 143 He lived there and slept there, r:i;ght?

o | A Thé way yow implied it, is like it megant scomething
n | dirty, siz,

12 & Would you answer the questicn, please?
B & I just ddd,
L 0 Your husband -« pardon me, your wife dnd Mx. Shea
. 5 | were living in the same home?
? 16 A, And so were my three daughters,
. ’ 7 Q Well, would you just answer the guestion?
* By 2 Hok unless you ask it Iika a g\ézitleman.

1 Tad COURT: Just answer. the questiOn, Mr, Binder.

2 THE DEFENDANT: Your reaation tells us wore than his
# | question, P S £
2 THE COURT: MNMr, Manson, you be quaet or go}u'll have to
% | Jeave the room. 1; f ! ’%
: 2 Just answer the question, If you wish to explain e
1 % THE WITNDSS:; Your Honor, he is ‘J.mply:.ng thinés i:hat is
. % ! not true,
. # ° MR, KAWAREK: Well, I ask that that be sbtricken, because

28

I think they are the fact, your Honor,
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A T
THE COURT: Mr, Binder ~--— :

All right, Mr, Ranarek's statement about what heé
thinka is stricken, and Mr, Binder's statement may be
atricken,

AR, MANZELIA: May My, Manson's remarks be stricken,
your Honor?

PHE bEFEHDAnT§ Your Honox, may HMr,. Manzella's remarks
be stricken§

TdE COURT: They ave stricken, and Mr, Manzon is to be
taken from the couwrtroom,

(Whereupon, the defendant Manson was escorted by
the bailiff into the retaining tank, and the following
proceedings were had:) ,

THE CODRT: All right, Mr. Dinder, you are not here €o
argue, You are here to answer guestions, You answer them and
do not add anything. IF you wish to explain an answer, you
may ask the Court's permission and you may explain it, if the
Court-graﬁts you permission,

Go ahead, Mr, Kanarek,

MR, KANARDK: Yés, your Honor,

{Q BY MR, KANAREK: ﬁr. Binder, when did you separate
from your wife in the yvear 19697

MR, MANZELLA: Objection, it is irrelevani, your Honor,

MR, RANARDGE: Your lonor, it is most relevant and most
material to show bias and prejudice.

THLD COURT: Sustained,

@ BY MR, RANAREK; Did you separate from your wife
in 19692 .
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MR, MANZELLA: Objection, it is irrelevant,

MR, KANAREX: It is relevant ani material on the iszue
of bias and prajudivce, your Honor,

THE COURY: The objection is sustained,

MR, XKANAREK: Your Honor, may we approach the banch?

THE COURT: Yes, you may,

{Whereupon, the following proceedings were had at
tie bench ameng Court and counsal, outside the hearing of the
jurye)

HR; KANARER: Your Honor, it is most relevant and
material to show -«

THE CQURT: »About what?

MR, KANARER: It is relevant ang matetia; te show that
possibly Shorty Shea is with this man's wife xight now,
at the present tinme,

These paople wera living together, This man was

in the carnival business, And I have every reason to believe

that these pecple had a very, very loose sexual relationship
with one and another. And now we have a xight to go into
that, absolutely, because to -~ for not allowing us to go
into that is denying us a fair trial and dus process --
THE COURT: iu.it‘withintha,sqppe of direct examination?
¥R, EANAREK: MAbgolutely. %&;proﬁght In about this |
nicey-nicey type thiqg thug.sﬁéftf éhea'wau staying at his
house &nd we have a éﬁgﬁﬁ}k>ﬁhow'i£ there was marital diffi-
culty and, in iacﬁ;:;ﬁeie ?&s‘&ﬁriggl‘¢i§§4cuiigian§£'1n
fact, Shorty Shea Qn o TR
THE COURT: I can't Soo -~ |

A I .,i' ) 1

- L4
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’ ) * B
' . . v ) .
. Y. . Lt
T, J ot i

¥R, MANZELLA: It has alread§ been brought out, 'Héfs?

alrendy guestioned about it, RPN
THE COURT: I don't believe it is within the scope of

direct examination. i

MR. KANAREK: He's txrying to imply that Shorty Shea went
here and there, and het's trying to convey to the jury thisg
rélationship as being something of the sort that we believe
that it was not, We have a right to show that relationship.

THE COYRT: You believe that this relationship with
Mr, Shea was not a friendly one, then?

MR, KANAREK: - Yes, I believe it was not friendly and it
was pade friendly for thé purposes of this trial.

And, also, I believe that we have a right to infer
that My, Shea is off perhaps with this man’s wife,
| MR, MANZELLA: Well, your Honox, hets already answered
the guestions and received the answers, How long can he be

permittdd to keep asking the sawme guestions over and over

"again?

MR. RANAREK: I'm nob asking the same guestions,
MR, MANZELLA: He already asked the gquestion and made

" the implication that he wanted to make, and that was that

Bliea was living -~ or sleeping with this man's wife while this :
man was in Las Vegas, He's already made that, How much I
further ¢an he go into the subject?

MR, KANAREK: Your Hohor, I have a right to ask this
last énestion. They brought up about the marriage and all of
thaﬁ,

THE QOURT: It has been asked and answered,
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| separated, I'll represent to the Court. Ll

N Y N i
MR, RANAREK: Buk not about wheh the date of separation
A ) R
was, It is very critical to ouk case when the date of
separation was, becausaAit was right at. ﬂhat time that thay"
i v K
YHE COURY: All right, I’1l permit it. “Only in that
limited and narrow vein, o

MR, KaNAREX: Thank you, *:'yg ’,1H; PJ v t
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{(Whereupon, the following proceedings were had in

open court within the presence and hearing of the jury:)
BY MR, KANAREK:

0 iir, Bindex, would you tell us when you and your wife
separated in 19697

THE COURT:; Perhaps you might use that microphone, it is
difficult ~~

MR, KAWAREK: Yes, Thank you., I'm sorry, your Honor,

THE WITNESS: It is a hard qués‘tion to answer., We've
never really been officially sapnrated Ag & matter of fact,
I spent the evening' with her laat night, |

on and off, xha viaited me in Las Vegas and I

1
! . R
N +

visited her in Los Angeles, T

2 BY IR, KANAREK: Well,. before July -1, 1969,
:,’ 1'

Mr, Binder, had you and your w;fe sapa:atad? i

2, I Maxch of that year I went, o live -permanently in

. Las Vegas and she continued to ma:ntain the residence in

Los Angeles until the kids were suppoae& to finish achool in

. June,

) And so before Mr. Shea's marriage in Las Vegas,

before that marriage took place, your wife was living

" separate in Los Angeles from you?

A That's correct,
and in March of 1969, did you see Mr, Shea?

A I really don't remember,

G Bid you see Mr, Shea in April of 19692
A Yes,

{ Hhere?

CieloDrive.cOmMARCHIVES




10 .

1

12

13

14

15

16

Ly}

18

19

20

21

23

24

25

26

27

28

6174

A In Los Angeles,

@ What day?

A I couldn't recall the exaét date,

Q Well ~—

A, It was sometime in April, And it was before we

discussed him coming to work when he was through working for
Mr, Brombery, would ive come to Las Vegas,
g Did you see him in Pebruary of 19692
I can't recall,
Did you see him in January of 19697
I don't recall the exact dates,
Decaember of 1569 ~~ *'687
Yes,

You saw him in December?

PR oP oS oD P

December andAJanuaryflst at the New Year's Eve

party at my home, ?: t{'

e Iin Los Angeles yOu faw ﬁf; Shea? ] '
% Yes, He acted as the bartender at my party.
@ On January —-- C’ifigff, ? o

A Januaxry lst, , |

Q Dacember 31, 19682 ~° '

A '69. '68 is too far back, I don't recall.

1Y But in December of 1969 he acted as a bartender at

youxr party, is that right?

A | That's right,

Q And that was the Hew Year's Eve of 1970, right?
Coxxact?

A Coxrrect.
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Q Now, then, when you had thils last discussion with
Mr, Shea, the one in April, is that the discussion that you
had concerning his going to work for you?

A I ¢old him there would be a job walting for him any
time he wanted to coﬁa to Las Vegas,

o Well, how long after you had this conversation with
him did he come to work in Las Vegas?

A In May. In May scometime,

Q Now, did you arranye with a business acquaintance

of yours for Mr, shea to obtain employment in a beer bar?

2 Yes,

43 And who -~ what is the name of the pergon?

N Harb Bromberg, '

o What is the name of the beer bar?

A I don't ~~- he haglsevgn di'éight, and I don't know
which one Don worked at‘i é-i‘

i Had you evax-éigkéed@§h¢ beaﬁ,bggg épat;M;; B%omberg‘
owned? T B :

A I vizited a few of them, ?“,,‘TQ-? ‘

o Wow, directing your attention} Eﬁan, ﬁo'the time

H e H Ly ®

when Mr. Shea cams to work for you,” = ' o 1
At that time where was your wife living?
A She was with me, I believe, ln Las Vegas.,
0o And at a time when -~ X'll withdraw that,
What day was it that you returned to.Los Angeles
with Magdalene Shea?
A Sometime in July, It was not an imﬁartant factor

in my life. I made weekly trips and I just don't remember the

—Cxact—day,—
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4] On that day when you reburped with Magdalene

Shem, at what airport did you land?

A Burbank., |
Q And what transportation did you uge from the
airport? | '
A My wife and daughter picked me wp at the airport
with the family car and drove ug home,
Q And you and your wife and daughter and Magdalene
Shes were at ymzr fam:l.ly home, ==
A Carrect. .
Q. i¢ thatright?
AL  { Correct.
, Q ' emow. yd»uzr w.{fa thén left ‘and went to Las Vegas;
isthatright? P
A A few day“s lates, |
Q And Mr‘ Shea ms in Las Vegas?
A That'y correct.'
Q And your wife and Mx. Shes were in Lag Vegas
at a time wyhen you were in Los Angeles?

A No. T went to Los Angeles = back to Las Vegas

| "alge at the same time.

Q But was there a period of time -~ wasg theve d
period of time, Mr. <~ let me withdraw that.

Me. Binder, at this time you and your wife were
1iving separate and apart -- I am speaking from a mavitel
standpoint --

MR. MANZELLA: Objection. That's ambiguous, your
Honor.
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MR. KANAREK: Well, I am tyvying to he as --

THE COURT: Sustained.

THE WIINESS: Let me answer it this way.

THE COURT: No, you needn't answer.

Q BY MR. KANAREK: 'Thexe is no question.

THE WITNESS: ‘Pardon? |

‘THE, CQURT; - Yotr need not ansver.

 THE miﬁESS' Okay .
) Q,a .‘ BY- HR. KANAREK: You. aud ypuf: wife were gepardted

as husband and wife at a time vhen’ she ::amrned to Lag Vegdss

i

is that corvect? | il 3 L *pr"a
A We were maintaining separate homes, but we wers
not == our marita‘i Wtatus wes still the same as it was prier
to that.
Q Yhich was that you were S‘epara,teci?‘
A No, we were sépara-te& by distance, but wve wéxe
811l married, and we were #till living together.
2 As busband and wife?
A Ag hushand and wife.
Q Now, do you remember testifylng in a court in this
clby, ont o¥ sbout July 27th of 19712 ' '
A Yes, six.
Q Did you testify as follows?
Tn Mg, Binder, Are you the former husband
of Marian Binder? ‘
TA Yés,
"y 1t fs fair to say you are separated;

" is that correct?
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"A  That i correct.™
Did you so tegtify?
Yes.
‘Now, who wem it, Mr. 35:;&@.:, that introduced

you to Shoxty She&?

A A fellow numed Scott Larkin. |

2 And when ig the ldst time yot last saw Mr. Larkin?

A I haven 't seen him in yeavs. .

Q And you do not know that M, Shea i not with Mx. .
Laz'k:m in gome business ventura, do you?

A ' I can't ansyer that. I have no knowledge of ik,

Q You h#ve nt knowledge one way or the other; is
that coxrech?

A That's right.

4] In your lifetime, Mr. Binder, how mény people
Mve,'ym koown Me. Shes o know?

A That's an aubiguens question. I couldn’t
pogsibly answes that, |

2 Hundreds?
1 presume so.
Right?
Um=hmm..
Now, directing your attention then to the year --
to the year 196%,. mhcrw miny different occasions durivg that |

D > B >

B ye&r‘did Mr, Siieaﬁ'tell you what he was going to Jdo during

the. year 19697 . . . S
A :tﬁm: 8 dgain an amb:.guma quastiqn. We zat
around and talked arqund the fireside many, many nights.

"' 'CieloDrive.COMARCHIVES
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How can jrm answer 8 question Llike .that? Thet's

inposeible, | ‘

) You don 't know; i:’i’_ghf:?

A I don't know.

Q . Now, would yous tell us the phone mmbexs, Mr.
Binder, that you gave Mx, Shea, the two ox three or four
or whatevey numberg you gave him?

A You are talking about two years mgo, and I don e
remember sl the telephone npumbers. |

We had ~~ the phones were both listed fn my

name in the phene book, plug the Tmisiness was listed In the
book, | | S
| And it's still the same ntwber. I couldn't
remember the numbers offhand.

Q My qxtesticm is: Would you tell usg »-

A I can'i; ’ .

Q - wimh mmbers you gave ~~ what phone nusbers
you gave i:or Hr. e

- E;fs Shea hﬂd fmy ‘Log ,Angelcs home phone number.

Mr. Shea had’ my hcm in 148 Vegaﬂ telophone number, and he
had the business ta‘iapt_}mg,_nutpb?:;g.
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Q Well, now, he had ﬁhem in the sensge that I may
bave all of the phone mugbers in the Los Angeles City
Dizectory. | -

A No. He kept them In his little pocket wallet.

] Well, my question then is: Would you tell us how |
many numbers you gave to Mr. Shea?

A I told you there were four mmbers aliogether,
two in the business, one at my home in Los Ange‘lea, and one
at my home in Las Vegzss. . a

Q All right. Would you tell ug who was present
when you gave hism == fold hin your phone numbars?

A ({Laughing) I haven't the slightest ided who mﬁ-
prasent: three years ago, when I gave him telephone numbaxg. -~

Q Would you tell ug whit dates, Mr. Binder, you gave |
Mx. Shea telephone numbera?

4 As ve acquived 2 new telepiwme, I would tell him,
"Donald, heve's & mew telephone mumber. You'll need it."

Now, Lf you dsk me the date, I can't give you the |
date it happened. _

Q You can't give us the date it happened, and you
ean't glve us the phone numbers, either?

A I am sure I could, if I go through my wallet and
dig up some of the mumbers.

Q Do you have the wallet with you?

MR. MANZELYA: Objection, your Honor. It's not
relevant.

MR, KANARER: Yt's relevant. They have atated, your
Honor, that certain numbers were given to Mr. Shea, We are

o
4 .
) i
I

1
e 5
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entitled to know what these numbers ave.

THE COURT: Sustalned. The objection iz sustalmed,

THE WITNESS: If yout want the telegphone nuwber at the ==

THE COURT: You don't need fo answei.

THE WITNESS: Oh, Okay.

Q BY MR, KANAREK: Now, you did know one phone
aumber? '

A zrx?. i juat.‘; imnted to mention: It's gtill in
the game book, the dame one.

Q Al:l. right’ An& nn huw many ﬁifferé;!t occasiong
did you give Mr. Shes ~- di.d you wz:ita out for Mx. Shea or
tell him your phone numbezs? » ' .. RRE

MR. MANZELLA: Objection, your Honor. It's mot

T
Yoo Lo

relevant.

MR, KANARER: This is the exact question, youyr Honor.

MR, MANZELIA: Excuge me, youxr Honor. I'm sorry. 1'Ll
objeet on other grounds, It's been asked and answered,
your Honox.

THE COURT: Overruled. You may answer it.

THE WIINESS: Yeah., I can't tell you how many times
I gave him the telephone mmbey. I remember giving them
to hin for the gtore, and I gave him my buginess gard, and
gave him my hope phone number when I moved in Vegess and I
gave him the telephone mumber there,

But X can't tell you how many timeg I gave him

the numberg. That was it.

") Well, did you -~ how long ago was it, Mr. Bindex,
thet you gave him these mmbers? Would you give us éach of
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the mmbers; and then tell ug how long ago it was that you
gave Mr. Shea each of these mumbeys? |

MR. MANZELIA: Objection. It's not velevant.

MR, KANAREK: This is the exact matter that Mg, »=

THE COURT: I'm gorry. I didn't heaxr the question,
Would you wemd it to me, pleage?l ‘ 3."‘

(Whereupon the rgcard. was read by the
reporter 88 i’olluwaz

i) «Wa“l.l, d1d A ym ) how 10313 agq wds
it, M, B:Lnda*r, that you gava: h:f.m these numbers?

Would ytm give us séch of the mmyea:s, mé then
tell us how long ago it 'ﬁas that you gawe. Mr.
Sher each of these nm‘bers:?“) iy

THE COURT: The objection is overruled.

THE, WETNESS: I don't vecall wheo I gave him the
numbers, on the exact numbers I gave him a couple of yesrs
ago. |
9 BY MR. KANAREK: Now, when you spoke of the
store, Mz. Binder, that's many years ago. That's something
like four or five yearsg agy, =~

A Um-hza.

Q@ -~ 4s that zight?

A Approximately four years sgo, when we f£irst
atarted the store, yes.

Q That's & store on Sunset Boulevard?

A Right.
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&b-1 - ? And so as to those matters, it's been at least
o |  Five vedra?
3 A Approximgtely.
4 Q How, you and ~= let me ~- I'11 withdraw that.
s 5 | | Your wife and Mr. Shea were friendsy is that
6 | wcorrect?
- A That's correct.
8 43 And to the besgt of your knmeledge, yourwife and
o | Mr, Shea are still friends?
10 A Yes.
11 Q,‘ Right?
12 A Um~hrim. b
B 8 They 're good fx‘igm}slﬁ -
A ves. oo
® @  Now, is ig . fﬁtt, Me. Binder, that in September

16 of 1969, your wife -left the hdw that you and ihé. shared ix
¥ | Hollywood and moved to Nortom Styeet? . ., .-

- 18 MR. MANZELIA: Objection, yéur Htmor i*tr 8 not
1 relevant. : S . Lot
2 MR. KANAREK: It's most relevant and most materml;
2 | your Honor.
Z THE COURT: 'The objection is sustained.
L | | MR. KANAREK: Then may we approach the bench?

y # THE COURT: ﬁa, you may not.

BY MR. KANAREK; Did your wife in fact mqve?

* That's corzect.

by

Fron the Hollywood address?

28

> O > O

That's correct,
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o And did she in fact move to an address on Nortom
Street?

A That is correct.

Q An apartment?

A Yes. '

, MR.MANZELIA: Obj ection, youxr Homor. It's not

relevant.

THE COURT: The answer may remgln. The objection is
overruled.

Q BY MR. RANAREK:! And when wag that, that she
moved?

MR. MAWZELIA: Objection, your Homor., It's mot rele-
vant., .

ME, KANAREK: It goes to the very time, your Honox,
involved ix the indletment.
| THE COURT: Excuge me. just & minute.

‘11 reverse; my previous ruling and allow the
. . ‘ % : K

Yau?mlzw pngvex, | . o e ¥ ;.:

THE wmmss. she mbved when 1’ cmld no’ 101'?33:: atfoxrd
the $350 & month »ent I wag ga;ying far that; big house, and
woved into & cheaper apartment,” '

MR.KANARER: Well,:youk Honox, mey that be stricken?
1 am ashking for @ btime. My question wes clearly foxr time,
not for the type of angwer that Mr. Binder has made.

THE COURT: The motion iz denied, It may remaln in
the record.

] BY MR« KANAREK: Would you tell us what date it

answer.
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wag?
A Somefime in September.
Q Of 19697
A Right.
Q Right, Now, on oecasion, Mr. Binder, did Mr.

Shea speak to you of a wife whose name is Phyllis Shea?
MR, MANZELLA: Objection, your Honowx, It assumes
a fget not in evidence.
MR. KANAREK: T am asking him the question, if such
veenrred, your Honor.
MR, MANZELLA: It assumes & fact there was another
wife, your Homox.
THE COURY: I'1l sustain it in its prement form.
You may rephrage it, f ,
MR. KANAREK: Vexy well. ; A
Q pid Mr, éhqm,t ;spenk to you of & lady that he
called Phyllis She&" SR e SN Tee

. , .
. . R
H P Sy .ot

4 Yes. A
Q And he teld you that he. bad mrﬂgg Phyllig
Sheay right?

i

Kol SR A

A Yes; I belleve he dtdv i ' T Th
Q Correct?
| A Yeg.

Q And that Phyllis Shes ig & lady who is different
thait Magdalene Shea? |

A Yes, it's & different lady.

Q Pardon?

A I believe it's a different lady. I mever heard
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Magdelene called Phyllis,
& 'An& he spoke of Phyllis She& gome f£ive, four
yearg Hgo, something like that?
A That's correct,
« MANZELTA: Objection ~= weu, a1l right, IWI
withdraw the objection. S

L

Q BY MR, KANARER: And di;d,f&e tell you that this

‘Yddy Phyllis Shes IiVed ixl Nm;them California?

A T don't rautl that,-- I don t Temembeyx, hint ever
L 1§ { «

nientimingvhere sh&liVed. ‘.', A N R
2} Did he dlgeuss -~ well, would you tell us, what
di.d e say concerning Phyllis Shea?l” - = ° »

MR, MANZELLA: Objectlon, yeux Hotigr. Tt calls for
heavsay. o f |
MR, RANAREK: 1It's state of mind, your Bomor. It goes
both ways. We éxe offering it =-- |
THE COURT:; Excuse me. Now, Mr. Kanarek, I have fokd
you before that Lf you wish to argue, you may approuch the

. bﬂn@hf

MR, RANAREK: May 17 |
THE COURT: Let me make a ruling on the objection first,

. before ‘yuu argue.

There may not be a necesa:.ty to argue.
MR, KAWAREK: I’m sorwy.
THE COURT: The objection ig overmuled. You may suswer. |
THE WITNESS: Do you want o repeat the guestion, then?
MR. KANARER: May Lt be read, your Honox?
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hesl THE GOURT: What did he say about Phyllis Shea?

. 3 . THE WITWESS; He talked about his ex-wife and hisg

s | children, is the way he talked about her all the time, in

4 loving temms: how mich he really had loved her; how close he -
L 5 | was to berj and he was zorry that he and she had broken up.

6 | Just things two men talk about sometimes, over & glasg of
7 | beer,; or by the fireside.

8 - Q BY MR. KANARER: And did he gpeak to you of &
9 | deughter named Karen Arlene Shea? -
10 A I can't recall the kids' nmames. I'Ll be honest

n { with you. There was one daughter he spoke about quite & bit
12 | that wag simifer in age or close in age to my own little

1B | girl.
1| Q And would your own little girl be sbout 11 or 12 - ;
. 5 | yedrs old?
. 16 | A No.
) w Q How old?
s 18 A My youngest daughter is 6, and the next one aftesn
| that iz 19. |
2 @ And he told you that he had had a daughter by
' | Phyllis Shea; 1is that correct?
2 A Yeah,
5 Q  Did he tell you when he had married Phyllis Shea?
o A No. |
. 25

) Did he atate how many yesrs he had been mareied to
: * | Phyllis Shem?

tlon, asd I didn't pay too much attentlom‘te it.

A R
1

‘ —=
3 ,_{ o7 .
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Q Now, what 48 your precent address, Mr. Binder?
A 44 West Commercial Rozd, Reno, Nevads.

q Iz that your buginess addregs?

A Yes,

Q What 19 your home address?

A I am gtaying with friends in Reno, because it's
a temporary sbode,until I pet back to lLas Vegas.

Q) And 50 is £& your gtatement that you da not have
& residende -~ 4 permanent residence addregs?

A In Reno, no.

Q Do you have ore in Las Vegas?
A Ho. T gave up my @dpartment wher I was trangforred |
to Rend. | '

Q I gee. And do you have onc in Los Angeles?

A I maintain my wife's residence. I gsent her money
to pay the rent.

Q What's that?

A That's the tne on Norton Street.

Q ‘Gn Norton Street?

Yes.
That's an apartment?

> a >

Yesd.

0 Now, other thian that, do you have any othexr
address?

A No. | .

] Hov, directing yogr" a}:teﬁix:wn o Mr. Shea,,
would you say that Mr. $hea had .;many fomale friends?

4 Hewsa b&jcl;eitar at the time, and he wenk ouk

[ ™ 7o

.3
E =7
-
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o) Well, would you say that hé had’ my M& Exiondg?
A Rell ~= S
M. MANZELLA: Objection, your Honor..- The quaatim has
been asked snd snswered. It's alzg ambiguous.
THE COURT: Sugtained.
Q BY ME, KANARER: Would you tell 1s the némes of
the fexmleg that you saw in the company of Donald Shea?
MR, MANZELIAS Objection, o the grounds that itls
S.mlmt. '
« KANARER: It's ~~ your Hopor, may we approsch ihe
bench,, thm, youg Honox?
THE. COURT: Sustained, The objection is m;mimd.
No, you way not,
Q@ BY MR. KANARER: Well, in the year 19 ~- let's talke
the year 1967, Mr. Binder. In that veay, would yoa tell us,

 whers did Denald Jexome Shes live?

A & don't remember,
%) Tn the vesy 1968, would vou tell us, where did
Donadd Jerowe Shes 1ive?
A X couldn't tell you where he lived, He was back

~ and forth, on wovie jobs, back snd forth, working sb verious
- beex hars.

Be Lived at hotels, motels,
Q& Gan your -~ would you neme any movie that Dogal d
Jerome Shea wap in?
A "1 -~ & movie, no, I can glve you & few

. IV serlek thet we worked ox together.

. CieloDrive.cOmMARCHIVES




&g fls.

10

11

12

13

14

17

18 -

v 1

20

21

22

23

24

25

2%

27 .

28

6190

~ Jerome Shea wag In.

- wag one time he was working on & motion pictuxe for Bob

T o
. o

2 All right. %ell us the TV series that Donald

A He worked with me on Wild Wild West.
We worked on Voyage to the Bottom of the Ses.
He worked on Peyton Place.
That's all I can recall at the time. But there

Bixby, and I don 't know the name of it.
Bob who?
Bixby.
Do you know the man by the name of Bixby?
Bixzelj Bixel or Bixby. .

Q Now, what year was it that Mr. Shea worked in
the Wild Wild West?

A it vas sometime in '67, '68,

P & p O
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Q How much money did he receive for that?

A I don't remembex.

Q Well, you were workirgwith him?

A Yesg.

Q What was hig part?

A He was a4 wild animal handler dnd trainer.

Q And how many -~ how many days did he work?

A We wotked a total of 12 days on that plcture.
9 12 dayg in 19 ==

A And T would roughly say, he got approximately

dhout $‘6,09' for those 12 days.

Q  And that vas in 19672

A Yes.

q In the Voyage to the Bottom of the Sea ~- i that
the name of 1t?

A Yes.

Q =~ how many dayg did he work ot that?

T A Well, that wag a continuing thing. We had figh «-
tropical f£lgh and electric eels in,‘ t.bm; particular thing; |
and ve would go down and- Qlean the tanks and re€resh the
things and so forth. - . . . e

And that ws a ugntinuing thlng; Mré was 1o
set dRys. Coet
We dida't handle the animals ﬁa thdi:, per se.
THE CQURT: We will take & Tecess at: thin t:lme During
the recess, you are admonished not 1:0 converse ammgst
yourselves, nox with anyone elsme, nor allow anyone elge to
converse with you on any subject commected with thig mattex,
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nor gre you to form or express an opinion wntil the mattesr
is finally submitted to you.

About 10 of 15 minuies.
- {Midmorning recess,)
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PUE COURT: The record will show the jurors to all be
present,

Mr. Kanarek, you may proveed,

MR. KANAREK: Yes, thank you,

BY MR, KANAREX;

2 Mr, Bindexr, directing your attentipn to -~ to this
cage that you have identified, which has been testified to
concerning the guns,

A Yes,

@ T think it is Bxhibit 54,

You saw this c¢ase, is it a fair statement, before
there were any guns in ig?

A Yes, . ‘

o ’ Mr{‘Shqq;ﬁgéd this case to carry items for sale in,
is that :ight? D - |

A ,“ He carriad a iot OF pexsonal thxngs in i,

2 But also itaﬁélfhat he snld, right?

A : No. His stuff was 301¢ in tha store, He was not
in business fox himself. )

S
41 Well, yaunarE‘i business <~ 6ne~of the items you

sell is an item commonly known as a Frenéh tickler, is that

right?

& I am not in that kind of a business.

o You were in that kind of a businesa?

3 I had a retail store that sold those items in it,
yes. _

43 Hr, Shea sold those ltems for you, an item known as

a French ticklexr, right?
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A Yes, ‘
0 Mr. Shea also Bold for you a mechanical gadget, a

vibrating penis that he sold around the countryside for you;

right?
A He may have, among other things,
Q Well, when you say, "He may have,™ you mean he did,

that's for sure?
R There were many items that we sold in the store,

That was one ¢f them,

Q Correct,
A I don't recall if he sold that particular one,
Q. Tell us some of the items that you sold in that
' store,
A All kindg of lingerie, all types of books, all types

of sexual ailds,

Q "Sexual aids."
Like thishvibrating penis is a sexual aid that
Mr, Shea sold, right?

THE WITNESS: Your Honor, may I answér that in another

] .t
i

) .
j Ve
'

THE COURT: Npy'you may not,

wayv?

THE;WI?Nﬁsgé f1 was just going to point out -~
Q . ,BY MRy K?NAREK;,~WDulQ you, just answer the
. A coe v, ! 3 }1 }"!

! ¢
i1 [

question, Mr, Bihder? o . © Yo JSifl

THE COURT: That p@gtgéul?rhquestion is argumentative,
‘L ; L e

Replirase your guestion,” Pt

MR, KANAREK: ¥es,/n ' - ¢ !~

R

Q BY MR, KANAREK: One of the sexual aids, asg you
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3 .
-and your remark is siricken. 2And you may go on to another

call them, is this mechanical penis that Mr, -- vibrating
penis that Hr, Shea sold at your behest, xight?

A This vibrator that you are talking about was sold
in every department store and drugstore in the aity;

MR, KANAREK: Yduf Honor, may that be stricken? I'm
asking for a spaqifid angwer, YWould your Honor ask the
wltness to anawer the guestion?

fHE COURTy The whole iina of quéstioﬁing is immaterial,
Go on, |

MR, KAWARER: Your Honor, it gouas to sho

THE COURT: The answer is stricken and it does not -~

i

1 4
o}

lins of inquiry..
MR, RENAREK: Whll your Honor, may wg-approach the benchﬁ
THE COUPW ﬂb ybupm;y not ‘ Ybﬁfmay'proceed with your

guestions concerning th%uciﬂﬂf fqncerging the attache case,

e cooabd
o BY MR, mmmsx- M, -

Very Well - ,',I: -l".":, e
Mr, Shea carried in this attacha case what we
would call as pornographic, dirty, sexually-oriented bocks
for sale, is that correct?
A, I don't know the meaning of the word “porneographie,
TEE COURT: You needn't anawer that, The Court will
raise its own objecé@on to that..
MR, XANARDK: May we approach the bench on that?
THE COURT:s Wo, you may not,
g BY MR, KANAREK: Mr, Shea was in buainesseé othex

than movies, is that correet?
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A Not to my knowledge,

Qo Well, he sold these items that we've been speaking

of for profit, right?

A He was employed by the store and he was not working

in the movies &t that particular time, no,

3 And he sold these items for profit?
& .  That's correct,
‘é {" Fox you, right?
: 3 Correct,
_,Q - And You say yOu don't know what the word

'“porhographi¢? means?

ag MAEEELLA: Obyection, your Honor,

. Ly .J , L

relevant‘ " . 1 ’W'

. THE COURT: . Sustained.

@

That is not

CieloDrive.cOmARCHIVES
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S5a-~l1 1| 0 BY MR, KANAREK: Directing your attention to the
. . | books that Mr, Shea sold, were these sexually-~oriented books?
3 MR, MANZELLA: Objection,
4 THEG COURT: Sustained, You needn’t answer that, That’s
L2 5 " immaterial,
6 MR, KAWAREK: Your Honoy, may we approach the bench?
. 7 THE COURT: No, you may not, ‘
8 Q BY MR, KANAREK: Well, would you tell us the

¢ | wvarious businesses that Mr, Shea was in, Mr, Bindex?
0 . A I thought I alveady answered that. He worked as a

1 novie extra and stuntman and he worked for me in a retail

12 ).stoxe-and he also worked as a manager in a beer bar,
13 Q All righ%, Now, in the retall store, what was the
% | name of the amtore? .
. 15 MR, MANZELLA: Objection, 1t is not relevant;
¢ 16 | HR, KANAREK: , It is relevant to show the state of mind,

7 | your Honox, thqt’ﬁe are speaking of,
1 THE'CQURg{ The objection is sustainedy, I'1l =~ uh ~-

]

s | Il qverrule the objection, You may answer it, Tell him,

20 . THE WI@&ESSE‘JTH@ nﬁmé-éfithgfst§re was the Hollywood

21 Shopper,

- ,
] "t' »

22 1} BY MR, $A$HRER:'?Thatjwas on Sunset Boulavard?
23 A Right, .
BT . rj;‘q";“
v 24 Q what itemE -= what was the mercantile line that

25 this store bhad, that it sold?
= % MR, MANZULLA: Objection, your Honor, it is not
27 | relevant, )

[ "

THE COURT:; ‘The objection ig austained,

CieloDrive.cOmARCHIVES



10

11

i2

13

14

© 15

16

17

18

19

20

21

23
24
25
26

27

6198

Q BY MR, KANAREK: How much money did Hr, Shea make

from his part in Feyton Place?

A I don't recall,Atl don't remember even what he had

o do on the paxticular serfes. It was something that he

worked with me on, but with a particular animal,

{
Q vwell, thgn, you = in other words, you don't

rememben wnetner he waé on the—screen oY not?
- _’i‘_" “x

He was on the screen
He was doing spme ty?e of labor?
He was handling animals with me.

L=~

movie in the series that regquirea an animal, Mr, Shea, ul,

took care of the animal for that particular ~-

A Yes,

[+] -~ movie?

A Correct,

@ S0 that miﬁht have been one scene in one movie?

A Correct,

2 How, the saxe as tlie Voyage To The Bottom Of The Sei,

he did not participate as a performer, but as a person who

handled animals or fish or -~

A Thatts correqt,

Q Did he handle dangervcus fish, ils that it?

A, Electric eels, |
o I see, And in cohnection with the picture that

you say was made by the gentlewan named My, Bixby?
A Uh~huh,

Q How much d¢id Mr, Shea tell you that he carned in

And 50 if tneré wae a particular -~ a particular

1
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: only excited abOutighé Fact he had a speaking part there that

" table,) oy A
Q BY MK, KANAREK: Now, difacting your attention,
Mr, Binder, to this check dated July 10, 1969, that is signed
by you. [
Did Mr, Shea‘tall you what the purpouse was for this
noney?
A He just told me he needed some woney. He needed

that movie?
A I never discussed that with him,
Q You don'’t kKnow whethaer it was a dollar or -—-
A I have no knowledge of it, whatsoever,
¢ Or leas?
Pardon? ‘
A I have no knowledge of what he earned, whatsoever,
11 Well, he spoke with you concerning his activities?
b Yes.
& pidn't he ~- didn*t he tell you how much his

earnings wera?

B, No, he nevér;tqld me what his earnings were. Hg was

he might get.some recognition and credit fox,
Q . but as to -~ well; I'lljwithdr@ﬁ that,
| May I ﬁﬁve'a'méﬁent; ybur‘Hsno}?'
}Whereupon, there was qf@&use in theuproceédings

wihile Mr, Kanarek qonféxreé with Mr; Hanzella at the counsel

-—

%100 and I gave it to him, He had done this many times in the
past,

) Well, when you sent this ~-~ mailed this check to him,

1]

g
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time between the two,

Lot - ~ » 4 1
= g T g
i . . s H

.

A I didn't meil it to-him, I handed it to him,

L In Las Veéas;A» o

A Yes,

Q How, when you handed him this chegk, uh, how long

had it beéen since he had purchased the guns that you have
spoken of7

A Oh, it was some time back. Thexe was a big lapse of

2 What was the amount of money that he paid for these
guns? :

a I don't know what he paid for the guns. All I
know is T loaned him $100 and gave him some cameras that I had
at the store which he traded in as part payment on it,

G Well, did he tell you how much the guns were?

A ' He may have, I don't recall the amount,

{ Well, to the best of your recollection can yoﬁ

estimate for us what the cameras were worth?

A The cameras' retail value were probably worth
about $150. |
v} But as a ~- you've been in the pawnshop type of

business, is that right?

A No, I never have,

i
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o) Well, you've been in 8 gecond-hand business?

A No, I naver have been in a second~hand business.

Q Well, you dealt with second~hand cameras?

A No.

Q You have no idea what these cameras were worth
second-hand?

A No, T don't,

Q How old were the cameras that you gave him along
with the $1uav

A About & yesr old, e

a  And you uay thoy had & new value of $1507 -

A Yeah. ",j ) -

Q Now, daid you; in yout loan arrangement w;Lth Ht
Shea, set a value upon the camefas? -~ .- e

A Ne, I gave him those camegrap, - I did not get &
loan value on it, ?:. T

Q S0 that the return as .g_.ﬁa;;'e_;aa wortey WAk fcﬁggemed
to you wig only $1007

A That 1is correct.

Q All right. When, if at all, did you recelve this
$100 that you had loaned him?
' A He gave me back 10, and 15, and $25 at a gime over
a pexriod of weeks. |

Q And did you wake any written notations ag to thege
monles that weremturned to you?

A No.

Q@  When you gave him the $100, was that in the form

of cash or a check ox ==
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52 A it wag in cash.
2 Q $140 cash?
5 A Uh-twth.
s | Q Now, &t the time, on July 10, 1969; that you gave
¥ s | Mr, Shea this $100, had -~ I'll withdraw that: Would you

s | tell us what the conversation was-hetween yourself and Mr.
7 Shes at the time thet you gawm‘!c;iin’-thm 3100 check?

5 MR, MANZELLA: Objection, your Homox. It calls for

10 MR. RANAREX: H&k'::e we iE nefg:essary, 1 wmld 1ike to

n | approach the bench. K Pg’“_‘? '

12 THE COURT: The objection iz nﬁéxxﬁiﬁ. You may answer,
3 | if there wag any conversation. o L

T A Yeah, he agked me to borrow $100. He had just

15 recently gotten mgr:iéd and his wife vas going to Log Angeles
6 1 because of & degth In the family and he didn’t have enough

w | money. 4And he was looking for an apartwent &t the time in
Vegeas, do \’:heré wis & lot of expenzes that he had and hé
couldn't live on his salary alone and he needed this $400,

18

19

? Q@ I see. And what was his salary?
2| A I don 't recall exsctly. It wag around $125 & week.
2 | §&  Now, on the back of this check, it states "Tu the
# | account of the Robinson Apartments.”
24 A Yes.,

r ® Q Do you kdow where the Robinsom Apart:menté are?

% A They are in downtown Lag Vegag. The exadct

address egcapeg my memory.
Q Pardon?

27

28
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A T don't remembey axat:tly w’here they are at, bhut
I know they are dowmtown’ L&g Vagas. »

Q Now, are thoée apartment:s tha aparments I-Ir Shea |
lived in? P O |

A Yes. S

o] With whom did he 1live ther‘e:?! SR

A He wag living with Megdalene. .~ v .7

Q For what period of time did he qcm.zpy thoge
premlges with Magdalene?

A The month of July except for the time that she wasz |

awey,
) Which was geveral weeka?
A I don't recall.
Q It could have been geveral weeks?
A It could have been,

Q 50 he didn't move in thexe before you gave him
the chetk, right?
A He was living in thers at the time. I think we

- wexe paying rent on & weekly basig.

Q  Well; at the time that he was living theve, he

A I really don't kmow. I'1L be honest with you.
a] Well =~ |
A The £irst couple of nights vhen they came to las

 Vegas, they stayed with me. Uh, in my spartment. And I

gave them my hed and I stayed on the vouch, And then, they .
went loocking for an apaxrtment,
9 All Zight, So, then, =~ g0 he wasn't staying
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at the Robinson Apartments before the ;iafe of his marriage?

A o L

Q He wag stay{ng: 'witb. yoﬁ? .

A Only for a. few }days{ And i::hen;hé;f prababiy ;;,.
went to the Robinson Apartments. I t;evex" did. Know ;:iﬁé'na‘me
of the place where he was staying, He just ‘told ‘me he found
an epartment. )

!

MR, KANAREK: May I appraach'ﬂié"wit‘r'zés}; your Bonoz?

THE COURT: Yes, you may. _

2 BY MR. KANAREK: Mr. Binder, you'll notice that
this check is dated ==~ hello <= vh == you'll notice this
check is dated July 10, 1969,

Did you posgtddate that check or was It written on
the date that you gave it to him?

A It wag on the date that I gave it to him.

THE COURT: Spesk into that microphone, Mr. Binder.
Repeat the answer.

A It was on the date. It was not postdated,

Q BY MR. KANAREK: So July 10, 1969, is the date
that you gave him this check?

A Yeg.

Q How, you will notice that this check was put
through for collectlon only.

Do you notice that?

A Yes.

) At the time that you gave him that check, did you
have the money In the bank to pay that check?

A At the time I gave him the check there was
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sufficient money in the account to cover it, but I notive
that it wap not deposited until the 25th of the month.

Q Right,

A At the time there may not havée been enough to
cover it and that's why they sent it through for collegtion. -

) So that check was not cashed until the 25th of
July, is that correct?

A According to the reecords the:l:e, according to the
way it {8 stamped. .

Q ¥ell, this is your check? You are the one that
gave this check to the District Attorney, wight?

A Yeg.

. R Mnd so as far as thiz check i@ concerned, your
state of mind was that this wds to be used for went; is that
right?

MR, MANZELTA: Objection, your Honmor, ds not relevant,
. KANAREK: It is -~ we're talking ==
THE C(!I_I;'z: Sustained.
Q BY MR. RANAREK: You had a discusalon with Mx,
Shea as o the purpose of the usme of this chetk?
MR. MANZELL&: Objection, your Honor, it is not rele=
vant. ' |
THE COURT: Well, it hag been dsked and angwered,
sustained. _
‘ Q BY MR. RANAREK: Well, how much wexe ym paying
Mr. Shea? What were his vages? ~
. MANZELLA: Objection, your anox, it has been agked

LT B
LN

and answered.

‘- . 3
R ] .. -
- R - ,'. f"‘_ -
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Sugtdined.

MR, ’KAN&'?.EK:
THE WITNESS:
THE COURTY

It has not,
Yes; 1t hag been agked and answered.

We bave not gome into that.

MR: RANAREK: Well, then, T do confess a lack of nemory
for that item, your Homox. I would ask the Courk to allow
me ww § e~

THE CQURT: It hag »~ ,

MR, KANAREK: Pardon? May I ask that question; your
Honox?

THE COURT: All right, you may snsweyr it sgain,

A Yes, I said he was making approximately $125 a
weelk.
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o BY MR, KANAREK: At the time; then, that you gave
him his check -~ which was July the 10th, 1969 -~ on that day,
he was stayiné at youxr goma?

A I don't recall that he was gtaying at my home, I
don't believe he was at that time, no,

o But at least for several days subsequent to the time|
he went through a marriage ceromony, he was staying at your
home?

A It was ~~ that was at the end of June, You are
talking now -~ this is approximately ten days, two weeks
later,

o Well, was ~~ do you recall the day that Mr, Shea

went through a marriage ceremony with Magdalene?

A It was the end of June,

Q Or was it July the lst?

A (Witness shrugging shoulders,)
& July the 4th, July the --

A I don't recall the axact date,

“Q Ell right, But whatever date that was that he

want through the marriage cexemony, or some days thereafter,
he was living with you, he and hkis w;fa?

A Correct,

1) And when he moved to thie Robinson apaxtments ~-
wall, let me withdraw that.

Do you recéil his moving to the Robinson hpartments?

A I remember~him coming home and telling me that he

found a place»to stay for him and Mag&alene,

*

2 And it was the Robinﬁqn gpartmanta?
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. - *
L o7 . . . v

-

a I aon'éhxééall if‘that:s.where they were or not,

Q But do you xéﬁé;l th;tlﬁeglb at any time he lived
at the Robinson Apart@gniq? e e

A well, he ﬁuéﬁihavé, That's where he cashed the
check,

0. Well, I am asking for your recollection, Mr, Binder,
youx independent -~

A I don't recall the name of the apartments he was
1iving in,

Q. When you wrote this check, were you at your place

¢f business, or were ybu at home?
& I was -~
MR, MANZELIA: Objection,

THE WITWESS: ~- at my place of -~ all right, Shall I

angswer 1t?
MR, MANZBLLAfY I withdraw the -- well, I'1ll object on
the grounds it's not relevant, your Hosor,

THE COURT: The answer may remain, The objection is

overruled,

Q BY MR, KANAREK: Do you vemember testifying

' previoudly in anothex courtzocﬁ, in July of this yeax?

A Yes,
o pid you testify, "How long -~

Did you answexy these gquestioms ag follows:

" How 1o#g did you live at Hollyweood
Boulevard?

YR about twe and a half years,

"G Did Shorty ever come over and visit

*
H

)
¥4 ?
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"you there?

- He lived at our house for weeks at a
time.”
; That's correct,l
@ Is that co?rqﬁﬁf
R ?h&ﬁ}a dorract,
Q ‘Kéﬁ :zs'c:a.‘_1‘:1::?1::1‘.'f:l.fa@d?v~ S
A es, St R SR
i3 And so that was the case?
& pardon? TR I
& That is correct? R
A Yes, J o
Q And your wife was living there, too?
;8 Yes,
Q That's Marion Binder?
A That's right,

G How, you saw Mr, Shea in July or August or September
of 1969; is that right?

A No, I d4id not see him in September, And the last
I saw him was the end of July,

o Well, did =-- did you keep a calendar of your visits:'
with Mr, Shea or his visits with you?

A No, I did not,

(1) pid you keep any notations concerning youx
visits with Mr, Shea?

A ¥o, I did not,

Q And then, as far as your recollection is concerned,

you may have seen Mr, Shea in August, Septembax, October of
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19697 Do L Co

A No, :@hayt I{Fgfail.?a;y'clenrly, because he left
the end of July, and lie gave me notice, and I had to replace
the man, |

2 How ==

A And I did not see him after he left my employ,

o Well, e gave you notice at the end of July?

A Right.
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6a-1 1 :, 0 What kind of -~ would you tell us the conversation
. 2 when he gave you notice?
3 | Mit, MAZELLA: Objection, your'ﬁonqr. It*s not reievant,
4 MR, KRANARER: It's -- your dHonor, may we approach the
L& 5 bencih?
. 6 THE COUR¥: Would you please wait until I've ruled?
T 7 MR, KANAREXK: I'm sorry, your Honorxr,
8 THE COURT: %he objection is overruled,
9 You may answex the guestion,
0 |- THE WITHESS: He told me that he was unhappy there in
n Las Vegas, and he wanted to go back to Los Angeles and be

2 together with Magdalene; and this is why he was leaving,

13 Q BY MR, KANAREK: And at that time, your wife was
14 living in Los Angeles; xight? |
. 15 . A That is correct,
¢ 15 | Q And Miss -- and Hr. Shea left at a time when your
. 1 wife was liwving in Los A‘ngfles; right?
Y 18 A Yes. ot ‘ i
19 2 Ami he went and he moved in for some period of

20 tine at the home which youx wife ccexfpa.ed Ain Los Angeles?

2 | THIE WITNESS_; Your" H‘dncr, may T wéfuse to answer that
22 guestion, that type of question‘? o
s THE COURY: 8izx, I've instructad you before simply to
xé M answer the question.: =~ R f Povk '

\ By THE WITR:SS: He si:ayed at my house for a few days with
- 2 my family,

® o Q BY MR, RANAREK: Wow, aid Mr, Shea tell you why he

2 was unhappy in Lasg Vegas, Mr. Bindexr?
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MR, MANZELLA: Objection, your Honor, It!'s not reéelevant,
THE COURT: %he objection is overruled,
You may answer the question,

THE WIIKESS: Onie of the problems was the amount of
racial prejudice that Magdalene faced in Las Vegas, That was
one,

wumber two, e felt he was -~ he could not get
anywhere under those circumstances, if she was unhappy and
wanted to return to Los Angeles,

That was part of the conversation there,

Q BY MR, KANAREX: Well, would you give us the entire
conversation? .
A They were living in a motel, She was there in

Los Angeles, and he was here, That's the balance of the

convars&tion,
) All right, Any other -- any other statements?
a ot that I recall, But those stand out in my

memory very digtinct.
Q But there was other parts of the conversation that

you -~ that occurred, that you «do not recollect; is that

correct?

A Just general conversation, period, Nothing of
importance,

Q Well, whethérﬂxqu consider it impoxtant or not,

Mr, Bindex, there weré’gther-woru8<uttere&, other subject
mattex? &
a . tes, like "Good morning,”. and "Goodnight," and

"Good afterncon.® ‘Ghére were other generalities involved,

CE vl
. R
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PRI
QL 3 Sée, Now, were there any -- any things stated
R L - . .
other, than "6ood marning™ ahd "Goodnight™?
' ‘ STy e T
No. '

And the raé;a; érejﬁd%qe‘matter e
No.,

-~ that you are speaking of; -
Né, that's 1t

-- 1g that correct?

F- T ST R

That is.

THE coﬁﬁmg We will take a short recess now, -~ or, we'll
take our noon recess now, and we will be in recess until
2:00 o'clock,

Remerbexr the admonition that I must give you, and
that is that you must not converse amongst yourselves noxr with |
anyone else, nor allow anyone else to converse with you on any
subject connected with this case, nor are you to form or
express any opinion on the matter uhtil it is finally submitted
to you,

Come back at 2:00 o'clock,

And you, too, Mr, Binder, You come back at 2:00
ofclock.

MR, RANAREK: Your Honor, may we approach the bench for
a moment, before we recess?
THE COURT: No, I'll see you at 2:00 o'clock,

(whereupon, at 12:01 p.m,, an adjournment was

taken until 2:00 o'clock p.wm., of the same day,)’
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LOS ANGELES, CALIFORNIA,WEDNESDAY; SEPTEMBER 8, 1971 2:18 P.M,

- W W

THE COURT: The récord will show that Mr. Kanavek is
now present, all the jurors are present, and we're ready to
proceed.

Will coungel approach the hench?

(Whersupon, the following proceedings were had
at the bench among Court and counsel, outside the
hearing of the jury:)

THE COURT: Mr. Kemavel, this is the seeond time today
now, at the beginning of the morning session and the beginning |
of this afteroon’s sesslon, that you were tardy. Now, what
wag the problem?

MR, KANAREK: Your Honor, I don't believe QI, was
actumlly tardy this moxning, i

THE COURT: Yes, you were: iﬁis vas supposed to gtart
at 9:45. At five minu,teb after 1{} 00 you had still not
arrived or made your ptasence lmom, to the Clexk. :

+ KANAREK: Well, your Henqr me o e 5:;

THE COURT: And now it ds 2:20.. . ..

MR. RANAREK: Yes. I think I vai here at 12 minutes
kftex 2:00, S o

THE COURI: Can you explam whf;‘* you were late?

MR. KANAREK: M, Manzella would not let me use the
transcript. Even notwithstanding your Honor's order that I
be allowed to look at thig transeript. That's why I dsked
to approach the bench. My, Manzella deliberately withheld
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thiy tmuscript from me. And 1 vas i:ry;!mg o geb thia
tzangepiph »- .
THE CGBRT. Nw, ur Kansrek, the Court absewe& that
Hanze”llhw- that you requested this tmnsaript; of M,
Manzella =~ . a Co ‘,- .j
KANAREK; He reﬁmad fe.

THE GOURT; Excusé eyt ¥

MR, KANAREK; Yes, ym:i Rm:tar, I'm gorry.

THE COURT: The Court dbgetved that: yoir requested this
transcrigﬁ of Mr. Manzells juat at the conclusion of his _
direct examination. He hed waybe two or three questions left. |
He asked those two or thyee questions and I saw that he
delivered the Granscript to you.

MR, KANAREK: But I wanted ta use m-
| THE COURT: Now, what does that have to do with your
coming in, if as you say it wis, at 12 mimites after 2:007
MR, FKANARER: Actually, I have here a -~ this iz a

. parking tickek that shows 1354 == but I dom't know about the

«= T went == that's certainly -
THE COURT: Why were you late?
MR. KANARER: One of the reasong, your Honor, is that

- Mr, Manzells refused at the noon Session to allow me to keep
| the transeript and lock at Lt over the noon sesgion. T was

trying to somelow or other get ahold of thig thing.
THE COURT: Well, he indicated to wme it was hig ouly |

{ =opy. ,

MR. KANAREK: But My, Binder ==
THE COURT: Mr. Kanarek, it is your obligation to be
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1 here on time. That's not & sufficient excuse. I am going
) 2 | to overlook it again because we've just gotten back in the
‘. s | swing of this trial, bue. et me caution you and tell you
4 once again, I -expe;:i:. ymi-ﬁ to be here whether I'm xeady ox

¥ s | mnot to J«p:r:ob?eﬁ; }w.'th :H;- I want each of you attorneys to be
) 6 | here, . t;;: ‘ *i v “ 4; ', ;L‘ -
. 7 | MR, KA&&REK Yes, ;m.tr Hmar. o
s | I want to; ,shpw ym;r Hom:r this parking ticket

5 shows 1354, That's the County 1::'1: 1&5 North Broadway. %
w | came dlyectly from therg. SR

1 THE COURT: It took you a lomg time.

2 | MR. KANAREK: I think there is some difference in
B | <clocks but, your Honox, Mr. Manzells did withhold this

4 tranzxeript.

.. 15 THE COURT: See 1f you ean be here on time, .
?8.! Flg, MR. KANARER: I certainly ~- yes, your Homor, thank you.
' 17
’ » 18

19
20
21
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24
25
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{(Whereupon, the following proceedings were had in
open court, within the hearing of the jury:)
THE COURY: Let's proceed,
MR. RANZREK: Yes, your Honor,
I would like to apologize to the Court and the jury
and the witness and counsel for being late, your Honorx,

THE COUKT: Very well,

JERRY BINDER,
having been previocusly ﬁﬁl& sworn, resumed the stand and

testified further as- foliows~

- *
e
|L . % .

. k]
L3

.} . CROSS-EXANINATION (canwxﬂusn)
BY MR, RANARSK: . it ’
) My, Binder, woulﬂ you staxe the names of the three

businesses that you owned in Whlch youvway Shoxty Shea had
some employment? g o

THE COURT: Would you use the microphone, HMr, Kanarek?

MR, KANARER: Y¥Yes, your Honox,

FTHE WITNESS: (No response.)

THE COURT: Did you hear the question?

THE WITHESS: Yos, I thought he was going to repeat it
on the mike,

Re worked for me at the Swinger's Boutique, He

worked for me at the House of Faperbacks; and he worked for me
at the Hollywood Shopper; and also, in the animal business,

in which I just went under my own nanme,

1) BY MR, KANAREK: Is Book City a separate
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 you asked for., sof

organization?

A That's including the House of Paperbacks, There
were two saparate stores, but ong management,

o 411 right, Kow, would you tell us the pericds of
time when he was employed at each of those establishwents?

R I couldn't give you the exact times or -~ I would
have to go back to the records, |

Q Well, would you give us -~ would you state to us,
as you 5it there on the witness stand, please, the ansvwer to
that question? Would you take each of those establishments
and tell us the periods of time that Mr, shea, you say, worked
at those establisghments, respectively?

3 In the animal business, he worked for me approxi-
nately one year.

In the --

Q and would you state the tiwmes, the dur;tion of
time and aisb the beginning and end?

A Yart of '67 and '68, he worked in the animal

business. And I an goiné to give you approximate, just like
,.f':-

o
; '%g wprﬁedyat the Hollywood Shopper over two or three
differgnt'ﬁéiiédg of tine, Total time probably was four or
five months, He woéﬁéd -
o Would you state ~- would you give us the beginnings
and ends of each of thé;e’ﬁérigas ;ﬁltime?

A Well, 1 préfaged that with the fact that he worked

at different.times, and there were differentk -~ he left and

camc back and worked again. and I can't give you the exact
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time or approximately when and where it was,
T don't have those records in front of me.

Q Well, would you gtate to the best of your ability
when each time periocd began and when it ended? And associate
it with each of these establishments? Is the question cleax?

A Yeah, but I'm afraid the answer won't he,

From '67 to '68, ending in June, July or August --
I don't remember -~ he worked in the animal business with me.

And then he was employed by the Hollywond Shoppex
over the f£all and winter months of ‘68;

In *69 i3 when -~ in June and May, beginning of
June, the month of June or July -~ I can't give you again the
exact figures -~ but it was some time in June that he came to

work at the House of Paperbacks and Book City,. That was '69,

Q rat about the organization known as the Swinging
Boutigque? . j-'ﬁ;
B ﬁ_méntioﬁéd?thaﬁ The Swinger's Boutique -~
o ﬁlthout mentioning that, the perio&s of time that
' he worked thera.<‘_ :‘ R 'T i‘j et
A They ovexlapged xnto the House of Paperbacks, He

worked For aPProximately ﬁhree weeks, again in that June

period, at the ~~ for the Swinger's Boutique, and then went to

L

. the House of Paperbacks and then came back to Swinger's

Boutiqgue,
1+ T OHOW -
A Swingex's Boutique was a management firm for

 House of Paperbacks and Book City.

These were newsstands that sold Life, Time,
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F et
O S

CEN

Hewsweek, that sort of Parzodiual

0 And.paperbacks? Tt was known ‘a8 an adult bookstore?

A No, House of Pa@erbachs and Book ity were not

.5“

known as adult bookstcres.

They were;nq£?4

e PP

Rigat,

LS

Ne, they were not. Swinger's Boutique was.

Th#t was known as an adult bookstore; right?

S
s f”
[

1

. s
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Q Now, did Mr. Shea discuss with you his interest in
the movie businesa? f

R Definitely.

0 And Mr, Shea told you that he was singularly un-
successful in obtainingjspéaking or acting parts in the mptiOn"
plecture industry; is«that correct?

A That‘s correct, ]

2 ﬁnd ovex‘tLe perigd of time that you Knew him, over
the years that you knew hxm, he spoke to you ¢oncerning his
desires concerning the movia inéustxy?’

A That's correct, ‘ C

Q Now, diraéﬁing your atteﬁtio;;‘then, te the Spring
of 1969, and the early Summer of 1969, did you hear any
discussions wherein Mr, Shea stated that -~ well, I'll withdraw
that. |

Did you have any discussions with him concerniﬁq
Hikl?
: A Naturally,

1) And Niki is Magdalene Shea, the lady he went through
the marriage ceremony with in Las Vegas? |

A I told you I was his bes£ man,

1) And were there any discussions wherein Niki had
stated that she had to go hack to her Negfo boy friend,

because she feared her boy friend would kill Mr, Shea?

A Not to rie, I never heard any conversation to that
-affectk,
Q You've not entered into any conversations where

that was the subject mattexr?
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11!.. —
. T
P

.1“
H

A No, sir,
L@ Youm ﬁeyaifhégkd ?ﬁ.gﬁaiaﬁeféye?
A Nope.' ' T -
Q Was thei:'a’_ «-w didi:’you Qvér have any discussiocns with

Marion Binder, yoqr'wifg, concerni?g Mr. Shea?

MR. MA&EELﬁhérvébjﬁctioﬁi your fionor. That's not
relevant.,

THE COURT: Sustained,

MP., XANAREX: Your Honor, I am asking not for the
conversation, but whether or not he discussed -~ whethexr there
were discussions,

THE COURTY: The objection is sustalned,

MR, KANAREK: Well, your Honor, then hased on eqgual
protection of the law, undexr the Fourteenth Amendment, I
-- I would like to maké argument to the Court, and -~ in view
of other testimony that the Court has allowed in, in connection
with Mr, Spahn and this girl Linda -—- or Sqneaky;

THE COURT: The objection is sustained,

You may procesd,

MR, RANAREK: Well, may 1 approach the bench on -~

PHE COURT: No, you may not,

G BY MR, KANAREK: Now, did Mr. Shea -- I will with-
draw that,

The last time that Mr, Shea and you spoke -~ the
last time that you have spoken up to this point was on waat
day? |

T oA It was the day I called my house, and'ha was staying

there, aﬁﬁ that was the end of July, the last few days of July,
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Q

of August, 19697

The last few dgys‘of Julx, 1963, or the first part

noe t

4

A Correct,
o Right?
A Right,
. de CieloDrive.cOmARCHIVES
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pugese, . - e T

) You don 't know whethsr it =
I can't remember whether it was the 3lst or the
lst. |
Yeu made no notations?
. Neo, I don't use it. _
And at the time you had this conversation, you
had no reason to unpte what date it was, right?
No.
You bad no reason to note what memth it wes?
1 pretty well know what month I'm in.
Did you bave a reason to make & nbte menially ;Ln
writing ox othexwise as to what date it wes?
A No, there was no veagon for that.

¥
i

Ten S

D > 8 >

Q 5o you don't know whethexr it wag August, Seﬁtembs::,-
October, July, Jume; is that correct? You made no mental
nofe or otherwise?

A I made a mental note ~=

MR. MANZELIA: Eweuse me, M. Binder. |

The question is compound, your Homor, There
were two questions in there.

THE GOURT: The, objaction is sustained.

g BM \AMRE : Did you make & mental note of
it or any ai,her note, I-ir‘ Binder, or did ydu not?

':A' -1 knbw it 'wa& :!:a the ensi of Ju‘.!.y or the
begixming of August, thatt I am sura of.

Q That ig no‘tn. my queatioz;: :
A T made & mental note thai: it wag elther July por

+ i "
LA N vk .
1
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the mental note?
A Again, he had given me notice and this is

| repeating what I had told jm; before. Hehad given me notice

and I had to replace him and I replaced him with someone
elpe that started at the first of the wmonth, because my
pay period wag from the 1st to the 15th.

Q My question is, what was the reason you made the
mentsl note?

MR, MANZELIA: Objection, it hds been asked and
answered.,

THE COURT: Sustdiuned.

Go shead, Mr. Kanarek. Move &long,

Q | BIMR, KA&AREK' The notice Mr, Shea had given
you, you h-wﬁ previaualy told us was weeks before thism
t!mvarmt:mn thatz you. am now speak:{ng of?

£ N ,*:tt was 2 week or ten diys ‘before he left.
And he left at the end of July, which I an reputi.ng now for
the third time, '

THE COURT: Just answer the qiiestfon, Don 't axgue with

' Mr. Kanareck.

Q  BY MR. KANAREK: Now, did you pay Mr. Shex under
the table w-

A Abgolutely not.

Q Didn 't pay him that way?

4 No, zir.

Q So you made some kind of notation concerning his

[ employment in your books and records?
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A The company did. It was a coipomtim.

Q And who bas those corporate reeords at the
pregsent time? L

A m*zmgeﬁ: s Boutique,

LR E‘&rﬁm? .
& 1. suingex's Boutique at 711 Fremont Stxeet.
' 0 lumsvezaa? ,; ,iff
A in Las Vega.s. -

Q And directing you‘r attcntim to the name that
My. Shea took his pay mder, what was that name?

A Bmiﬂ $hea.

Q And, therefore, prior to coming to court to
testify heke, did you refresh your recollection ccnceming
these dates?

A No, sir, I did not.

2  Now, at the time that Mp. Shéa. gave you this
npte, was he in Las Vegas or was he in Los Angeles?

A He was in Log Angeles working at the House of
Papexbacks Boekstore.

4] And directing your atiention, then, fo the time
when he came to Los Angeles and you spoke with him, on that
oceagion did ~- would you tell us what the conversation was;
what you sald and what he sald?

A "Don, how are you doing?

"Have you found any work?

”Whé:;e are you going to stay?

"Have you falked to Niki?

"Are you going to be living togethey with her?
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"What's happening?”
| That's basically the conversation right thave.

2 A1l right. What did he snswer? What words did
he uttex?

A "o, I haven't found 4 job yet, but I'm going
up to the Spahn Rench and stay there for a while because;
you know, old man George will alweye glve me a place Lo stay
and things are atill up in the alr with Niki and I."

) Things were still vp in the air with Niki and him?

A Uh~huth.

Q What else was sald? |

A That’s bagically it. And then, he put my wife
back on the phone.

Q And when he said "up in the air,” could you tell
ug what was sctually sald?

A That's it.

Q That things were still wp in the ajir between him
and Niki, is that wight?

A Uh~huh, ¥ight.
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" had had with Niki ox HMagdalene?

& Then, you and he had previously spoken of some kind.
of a dispute between him an&-Niki, is that xight?

MR, MANZELLA: Objection, your Honor, it assumes facts
not in evidence.

MR, KANAREK: He sayé still up in the aix, you# Honor,
That assumes that there has been a previous discussion con-
cexning that subject matter, obviously, from the use of that
English, |

THE COUKRT: The objetction is sustained, You may rephrase
your qnastio#.

Q BY MR, KANAREK: When you had previously spoken
with Mr, Shea, had he discussed with you any dispute that he

A We discussed the racial prejudice that they were
having in Vegas and that she wanted to go back to Las Vegas -~
Los Angeles where she was a lot happler, And he wanted to
stay in ~- and start a new life in Las Vegas, ‘That's whexe the
dispute came in, as far as I could tell f:om.the-conversatipns;»

Q So there was a dispute -~ Mr, Shea wanted to stay
in Las Vegas and Niki wanted to come to Los Angeles?

MR, MANZELLA: Objettion, your Honox, to Mr, Kanarek's
rephrasing of the witness' answer,

THE COURT: Overruled, You may answer,

MR, MANZELLA: Your Honor,the gquestion has been asked
and anawered, CEd

THE COUKT: v0v§g§u£ea. You may answer,

THE Wlfﬂﬁssg'.ﬁéll, you could say this was a discussion
betwean theghusbanqlaﬁd,ﬁkfg.éﬁouﬁAwﬁérefthégﬂwere going to
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1ive and there .could be a dispute between something like that,
Kot necessarily an argument, but a dispute,

Q BY MR, KANAREK: And that is what Mr, Shea told you
what had occurred? .

B This is what I presumed meant up in the air.

Q Were you present in Las Vegas when Mr. Shea and
Nikil discussed the reasons for the trip to Loz Angeles?

A | No.

MR, MANZELLA: Objectlion, your Honox, it is not relevant.;

THE COURT: The answer may remain, The objection is
overruled,

THE WITNESS: The answeyr ig no,

Q BY MR, XKANAREK: At no time did you hear Niki say

anything concerﬁing racial prejudice in Las Vegas?

A She discussed it with me in Las Vegas.

Q She discussed the racial prejudice with you in
Las Vegas?

A That's correct, ‘

1] bid she sver discuss it with you when you were in

the presence of any othex person?
HENZELLA. objection,
Tﬂn counmz That’s rot relevant.

a ¥

. KAﬂAREK- Wé'xe antitlad to a foundation, your Honor,
as to who's present¢

PHE COURT: The ijécti&ﬁ is sustained, _

Q BY MR. KANARE&- Well was anyone else present
with you and Niki when slie’ guppoaadly discussed with you

ragial prejudice in Las Vegas?
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MR, MANZLLLA: Objection, your Honor, it is irrelevant,

THE COURT:; Sustained. You don't have to answer it, It
is irrelevant,

Let's move along, Mr. Kanarek.

Q BY MR, KANAREk;; Well, when you spoke with Mr, Shea
conceraing Hiki on this -~ in connection with this telephone
call you have, 3poken of did he discuss racial prejudice in
Los Angaleu? S oy ".‘ T ’; .

oo

A .ﬁo, ne did noﬁ. ‘éur c5ﬁvéfdd£io£fwas only for a
fow seconds, 30 or 40 se&ond& at ﬁhe most

Q 30 or 40 sacohﬁs at most

And My, Shea didn‘t'telliyou that. there was racial

préjudica in iLos Angelss and that's the reason he éidn't £find &
place with Niki?

MR, MANZELLA: Objection, the guestion has been asked and
answerad, |

THE COURI: Sustained,

Q BY MR, KAWARER: Well, did he -~ did he discuss ~~
did he mention anything ko you, anything about racial
prejudice between -~ concerning Niki, as being a reason for
their having a. dispute?

THE COURT: In that ¢onversation?

MR, KANARER: YeB.

THE WITHESS: No,

Q BY MR, KANAREK: Did he ever discuss with you
racial prejudice in Los Angeles as that being a reason for
their dispute?

A ¥o.
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o Wow, directing your attention to Mr, Shea, did you
at any time make any reports to any police agencies concerning
Mz, Shea?

a Better clarify that one, I don't know what you are
talking about,

Q Well, do you -~ you mean you wizh to consult a
lavyer before you answexr, Mr, Binder?

A Ho, I wish you to make it a little more ¢lear what

you are refexrring to,

43 You don’t understand the guestion?

A I don't understand the guestiocn,

Q Mr. Binder, have you had any &isputes with
Mxr, Shea?

MR, ﬁANE?LL&:” bbﬁection, your Honor, as not relevant,
MR, KﬁﬂARﬁk, A is qast relevant and material, youxr
Honor, this nan haﬁ culpability —— ';fﬁ"_~?'
THE COURT:; Mr, Kanarak9 would yf? please let me zule on
the question again, Mr, Kanarek, before you argue?
MR, KARAREK: Yessf,‘ DU
Then, may I approach the beneh?

THE COURT: Ho, you may not, The ocbjection is overruled.

Please observe the rule I have set out for yoau, Do nok argue

 until I wish to have you argue, and you may argue at the

bench,
MR, KANARER: Yes, your Honor,
THE COURT: The objection is overruled,
Have you ever had a dispute with Mr, Shea?
THE WITRESS: Not one I ever called the police.
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=

Q  BY MR, KANAREK: . But you did have differences of

opinion? S 1‘
: J R . ‘ i . y
A Gh, surely‘ . ,‘-f a Lo
- jl ¥ N ﬁ ! -
o Would you tell us about thosa differences of opinionp

MR, MANZBLLA: Objectian it‘ia hot relevant.
MR, RANAREK: 1t is relavant and mat&:inls

yoss Voo

L

May we appxoaéh the bench?
THE COURT: ¥No, you may not,
fou may answer the question, The objection is
overruled,
THE WITNESS: The-dnly‘time I aver argued with the man is
Sf he drapk a little too much and I admonished him for it,
And that's the extent of our arguments,
Q BY MR, RANAREK: Well, Mr, Binder, on tliis occasion

when he ~- you say he spoke with you at a time when he was

'1iving in a home where your wife was living in Hollywood; at

that time you knew that Mr. Shea was without employment; is
that correct? '

A That's correct, ’

4} Did you initiate any kind of relationship with

. Mx, Brombexrg, the person that you hag previﬁusly obtained

employment for Mr. Shea?

A ¥o, I hadn't talken to Mr, Bromberg for a yeayr and
a half or a year pricr to that,

o Well, had you not, early in the year of 1969, in
the Sprxng of 1969, arranged for nr Shed to work at Mr, -
one of Mr, Bromberg's beer'bars?

2 Np, it was in 68 that he worked that I originally
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got the job for him in the beex ban;’i' E -l*ﬂ;'

o ¥What month in '68 was, it that,gou gbt the . Job for
Mr, Shea in the beer bar, Mr, Binder? |

A It was ohe of the summer months, I don't recall the
exact day or month,

o How long did.Mx, Shea work at this beer bar?

.A. I£fX zecal;, My, Shea worked for four or five monthd,
Left the employment of Mx, Bromberg, and then cawe bagk again,
I didn't keep records on when he worked for Mr. Bromberg,

Q But you tell us that you spoke with Mr, Shea at

great length concerning many matters?

A Uh~huli,
Q Is that right?
A True,
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q And your ﬁtaté. of mind == and you knew that Mr.

 Shea had worked the early spring, on the -- at least, during
the spring qE aarly gumpex of '69 ak My. Bromberg's heer bar,
| where he met Niki or-Magdslene?

. ,A? : He. worked in four or flve different oneg of
ﬁra Brombarg 3. I d&m't know the names of them, and I don't

. keep track -of Mx, Bromberg 's employees, how long they worked

there.

4] Well, my question is: At the btime when you knew
that Mr. Shea was without employment, at & time when he spoke |
to you and was living in the seme home that your wife wis
living in in Hollywood «=-

A That my fami:ty wag living in.

Q ~= that your family wag living in, in Hollywood,
did you do anything to attempt to get Mr., Shet #ny employment?

A I did not, because he told wme he was going to the
Spabn Ranch to live.

Q He told you he wasn't interested in employment?

Ly that what he told you?

A Ko, he did not say that,

Q Well w-

A He did not bBring the subject of employment up
to me. .

Q Well, he had left Las Vegds, you tell ug -- he
left gainful employment. because, you say, of racial prejudice
concerning his wife; is that right?

A That's correct. ,

Q And wasg there any discussion at any time,
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)

subsequent tq this time that he wan in Lax Vegas, sbouy his
getting fiture employment!

~A& . Oby yes. He talked sbout &4 movie job that was
P

il ‘coming up, that he =~ with Mr, Bixzel.

Q With Mr. Bixel?

A PBizel <~ Bobj I thivk that's hig name. Bikel,
Bixel, Bixby. I’m not sure just whai his last pame was.

A felloy that owned & gunshop fn Burbank,

G  And when did he discups that with you?

A Gyer the perind of time thet he wes working fox
me in Vegas. .

Q And so the redgon he left Vegas was because he.
wented to come ko Los Aogeles to get the wovie iob, his

| big opportunity, and not bechuse of the raclal prejudice

seonceraing Niki?

MR. MANZELIA: Objectlom, ==

THE WITHESS; No,

MR. MANZELLAS Your Honor. That's drgumentative.

THE COURT: The objection is sustained, ,

The sngwer iz stricken. It is mrgunentative.

@ BT MR. KANAREK: Well, then, he stated to you

that a veagon fox voming to Lom Angelés wn to get thizx big

t movie opportumliy?

A He, he d44d not stace it that way, That wex not

- the yesson he came.

He wapg coming to look for hig wife, and get

togerher with her again. Aud he said when he got hevs, he

would look wp Bob, because theve was & part coming wp; #ad he
. .". ,"2

CieloDrive.com AR CHIVES




6236

10-3 1 | would be working.

® : | Q@  Andvhen -- withdraw that.

s | Where was he when he ptated this to you?
s - MR, MANZELIA: Objection. The question has been asked

P 5 | end angwered,

i 6 | THE COURT: Sustained.

i . MR, KANAREK: Not ==
8 THE COURT: The ohjection is sugtained,
N - BY MR, KANAREK; Well, did he state thls to you

0 | 4n the conversation that you had with him, the 35 ox 40
¢, B | minutes when he was in Losg Angeles, and you wewve in lLag

o m | Vegast . .,

s [ . MR, MANZELLAf | Objection. It migstates the evidence,
. 14 your anqr,
o s | THE'COURT: Sustained.

" % | o MR, KANARER: I am merely epkyng the questiom, your

. 17 Honox. B

‘* m THE COURT: The objection is sustained.
v Q BY MR. KANARER: You have in mind this conversa-
2 | tion that you've spoken of that was some 35 or 40 geconda?
21 A T 've alveady told you that the extent of that

22 conversition wag & very short ~- very brief; just gederally,
% | "How sre you doing? What axe you golng to do?" Pexiod.

; 24 Q@ - And no -+ no movie work was discussed; right?

. =1 A Noy not in that comversation. But we worked

i % | together for eight snd ten hours a day, in the retail stove,
® Z | and there were many little short conversations that we had,

10a fls. * and there were a lot of little things like that discussed.
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10a~1 ‘ 5 And so 4t a time when lMr. Shea left Las Vegas,
(] » | did be tell you that a reasen for leaving Las Vegas was to
3 | get this movie job?
4 MR. MANZELIA: Objection. The question hag been asked
. 5 -And, answeted.
__ 6 MR. KANAREK: WNo, it hasn't, your Honor.
" 7 4 THE COURT: The objection is sustained,
s | Q BY MR. KANAREK: How meny conversations were

9 there, Mr, Binder, with Mr. Shea, before he left Las Vegas,
10 concerning hig leaving Las Vegas?

1 A He gave me notice a week to ten days prior. We
12 | gaw each other daily for eight Lo ten hours a day,

13 In the course of conversations in thoge eight
| and ten hours, I can't give you &n exsct track record of
. 1 how many times we talked about diffevent things.

. le Q And so you talked ghout many things that you
. 7 | pan't now relate to usj right?
: 18 A A No, I didn't make any yecordings om it.
v i .‘ : Q And 80 youcsn't relate many of the things you
w | ;spoke abouty is that correct?
1 A That's correct.
;22 :‘, o ';:‘Q Qne of the things you spoke about was Mx. Shea's
% desira to return to Log Angeles for movie work; in tha‘i: right?
i SN I . 32 MARZELIA Objection, youx Homor. The question has

® }l:e,en asked and angweved.

THE CODRT: Suatained.
27

. ‘ ] Now, on how many ocecaslons, Mr. Bindeyr -~ on how
' 28

26

many occasions, Mr. Binder, have you seen Mr. Shea with these
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L . | A I can't give you the exact count, but I would say
s | 30, 40 times.
-.\ o | Q  And that was subsequent to what initial time that
‘ ‘.',;‘ : 5 | you had seenur, sm with these guana?
i | . A The day he bought them.
" 7 - Q |, Which was ~~ what day was that?
8 " A L'dom't recall the date he bought: then,
2 Q- wmi can you glve us your best estinmste of that?
0 A I m't even begin £o give you an estimate,
1n | becavse I can't remember. Gunsg dxe very unimportant to me.
12 | Q And o it wis very unimportant to you to make note |
13 of how many timeg you've meen these guns? A
, 4 A You can ~=- when a man diglikeg guns as much as
® 5 | I do -~ and I put my time in the Sexvice ghooting them ~~ I
" 16 1 don't like guns, snd any time somebody handles ome; I get
. 7| upset.
) 18 Q I see,
L A S0 1 remembeyr quite vividly the gums.
20 Q And you became upset wlth Mr, Shes because of the
21 fact —"
= | A T didn’t say =
2 MR.MANZELIA: No, just & minute. OBbjection, your Honox.
N % | That's mot relevant,
r‘, o MR, KANAREK: It's wost yelevant, youn Honox.
* %1 THE COURT: The cbjection im averruled.
® 27 You may state your question,

28

Q BY MR. KANAREE; You became upget with Mr'. Shea
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from time to time, because he Flashed thege guns and wore them
and aimed with them and put gung ~~ put bullets in them and
that type of thing; is that correct?
& He never put bullets In those guns in my presence.
I just don't like guns, period, I get emotionally
upset with gung, so T did not get angry with Mr. Shes sbout |
his guns.
I get upset with guns, perioed.
Q I gee. So your emotion wdg divected towaxds
the guns, and not towerds Mr. Shes?
A That's right. They == so I would remember quite

' vividiy his having the guns.

Q. &nd you were mad at the guns?
U A " I'miotmad at anybody.

,. -MR. MANZELTA: Objection -~
' THE COURE: Sustained.

7 MRa MANZELIA: -~ on the grounds it's argumentative,

your Honor, and it's haragsing the wltness.

Q BY MR. KANAREK: When ig the last time, Mr. Binder,
that you saw these gung, other than in a nouxtxoa:i, or In a
room where there vere District Attorney's investigators with
you, talking to you?

A In July, in Las Vegag.

Q And =

A Well, I didn't -~ I saw the attache case. I maw
the -~ I didn't see the gupa.

T asked him if he still had bis guns.
Q And that wag in July that you saw == that you saw
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My, =~ Mr. Shea with the attache ciase, «-

&

1=

Q

caxyy items of your store around and gell them from place
to place; right?
A

P
.

Right,

-~ vight? You didn't see what was ineilde {7
No,

And My. Shea had used that attache case &

Not at that time, in Lag Vegas, no.
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10b~1 1 Q Well, at times, within your knowledge, Mr, Shea
. ' 2 had used that attache vase to carry items that you sold in
3 your stores; is that correct?
4 B In Hollywood, prioxr to coming to Las Vegas, a year
o ¥ 5 | before, ves,
6 g And s8¢ you don't know what was in that attache case =
a 7 A Not at that time, |
8| o ~~ when you saw it?
? . A I said that,
o & Well, when iy it -~ would you please tell us, when
1 is the last time, Mr, Binder, that you saw the guns?
z A Uh -- I gantt give you an answer, I just don't
¥ | remember the exact time I saw them, ;
L a Might have baen a year ;Se:ﬁbze that?
' 1 A It might have been, ?Mj.gk{t’have been six months
i | before that; I don't ';és;é?zbgi'.;' |
. o ' 43 Now, did Mrx, "?1?31(%;1.'r in your présez‘;ce,,f,évai' hold
: ¥ 1 nimself out as a Reverend, as's-ﬂa a?aanfbf tha J‘clbtl;';’? S
. MR, MANZLLLA: Objection, your Homor, Thit!s immaterial,
2 THE COURT: Overruled., You may ‘.ajknswér. |
2 THE WITNESS: No, It was a‘t‘ﬁ,.ing that . he and ‘another
% fellow -~ & couple of fellows did as a joke, They wrote to
# that mail order company 'up Noxth, and they had gotten the so-
N 2 called papers, the documentation, _
» [} BY MR, KANAREK: You say this was done as a joke?
} % A Ub -~ yes, Facatiously speaking, yes, ,
. :: 3 Pardon?
‘ A Well, yes, Let's call it that, yes., -
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| Mr, Kanarek entered the exhibit room, returning shortly with

0 Well, did you see any personal effects of Mr, Shea
that had "Reverend® -~-

A I told you, I put that thing én that case myself,
He also had a document from the mail orxder company ~- the
nail order bishop in Modesto, California, stating the fact that
he was ordained by that church,

Q And did you see any personal effects of Mr, Shea's
that had the name “Reverand Donald Jerome"?

MR, MARZELLA: Objection -~ oh, I'll withdraw the objection

THE WITNESS: The only th;ng ; ever saw that had it was
this attache casa, and his credenti&lé from the church,

Q - BY MR, hANARﬁxsa Piﬂ you ever sas any trunks of
My, Shea's? - :; .- - TorT

v o -
S : . et "
e . P, 0 oL A R

A Yeah, he had a blue metal trunk, a foot ' locker type.
MR, KANAREK: Yes, May I have—g_moment, your Honox?
(Pause in the proceedings while a discussion off"
the record ensued at the clerk'g‘d?sg'bptweaﬁhﬁx.fKQnarak and
the c¢lerk,} - o
MR. KANAREX: May I have a moment, your Honor?
(Pause in the proceedlings, during which time

some exhibits,)
Q BY MR. KANAREK: Referring to these foot lockers,

Mr, Binder, have you ever seen those bafore?

A Yes,

0 Have you seen both of them, or have you seen one of
them?

A I onily saw one of them, I haven't seen two.
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0 In all the years that you knew Mr, Shea, you don't

recall seeing more than one; is that right?

A~ ¥o -~ unless he got the other one recently.
Q And do you notice tﬁe name “Donald Jexome"?
A Yes, That's tha name he used in movie work.
Q. He dld not use the name Shea?

A Sometlmes he amd an@ sometines he dldn‘t

Q And these footlockers ——— or‘trunks - WEre used by
him in movie work? |

A These were used byihimwto hold his personal effects,

) And were they used -~ did, you ever.see them with him
on location? - o o

A No, I never went with him on location,

Q Well -= excuse me,

Would you ~~ Mr, Binder, would you step down and

look at the contents of that foot locker? And tell me whether

you recogniZe anything in that foot locker as belonging to

- Mr, sShea?

THE COURT: For the record, would you identify which foot .
locker it is? |

MR, KANAREK; This is ~-

THE COURT: ZIt's 65 -~

MR, KANAREK: Wé‘are npw looking at -- at --

THE CLERK: 65-G,

‘MR, KANAREK: 65~G, your Honor,

THE WITNESS: May I open this?

Q BY MR. RKANAREK: Yes, Go ahead,
B I can identify these two objects right here

CieloDrive.COmMARCHIVES




1de

10
11
12
13
14
15
16
17

ig

19.

20

21

22

23

24

25

26

27

28

6244

(indicating},
THE COURT: Would you speak into the microphone, pleasa?
THE WITHDSS: This swit (indicating) I bought Donald Shea
myself, and had it - and he took it in to a tailor, and had

it mlterad to £it him,
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loe-1 1 THE COURE: Would yon identifjﬂ_‘i,tg ' It appears there's a
.’ 2 | label, Lt
3 “HE WITKESS: Right, A sulkg . @ -3 %
4 THEL COURT:; well, would you identify it for the record?
. 5 | There's a label in it., |
6 THE WITWESS: “Fabric by Petrozini.,”
. 7 THE COURT: ALL right,
8 PHE WITNESS: And these two cuff link sets were purchased

9 by me, in ny retaill store; and I have the exact duplicate sets,
10 I gave Donald three sets, and threc I kept uyself,
1 ' And then I bought six uwore from the same conpany in

12| Hew York that is a suppliexr, a surplus store,

13 - YHE COpni: What you are holding is a -~ let's see, A
14 tria&gularly—shape& box, two triangularly-shaped boxes with’
. 15 cuff link sets in them., <he cuff link sets are labeled
r 16 "Harc antoni,®
‘* % THE WITNLSS: Correct,
: 18 Q BY MR, KANAREK: Wow, the other items, Mr, Binder,

¥ 1 did you know these other items? Have you ever seen these other

2 | items before?
a | A Thig looks like a pair ~-
2| 0 Now, my question is: Can you gay that those items

% | belong to Mr, Shea?
¥ 2 B Ho, I can't say that, pBut thiz, ¥ can, This ig -~ '

% THE COUKT: That, you can?

) 26 THE WITNESS; Yes., This was mine,

27

I 28

THE COURT: And you are heolding up what appears to be a
paisley pattorned neckerchief of some type?

N ]
... CieloDrive.cOmARCHIVES

L



1o

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

T 22

23

24

25

26

27

28

6246

THE WITNESS: That's corract, It was mine, UHe wore it

one night when we went out together,

Q BY MR, KANAREK: All right, Now, when did he wear
that, Mr, Shea?

R ©Oh, I don't recall the ~ I'm not Mr, Shea, I am

- Mr, Binder, Mr, Shea wore it one night when we went out,

Q Did you ever use the name “Hr, Shea", Mr, Binder?
A Ha, I nevar have,

o Hever have?

A No,

Q But the other items ——

THE COURY: My, Binder, speak into a microphone, either

" the one that Mr, Kanarek has in his hand oy m-

THE WITNESS: A1l xight, I'll use this one,
THE COURT: -~ or pull that one %o you.
THE WITNESS: All right,

Q BY MR, KANAREK: The other items, other than the
items that you've pointéd cut, have you ever seen those items
before? |

A 1 can't say for sure,

1Y You don't know?

A I don't know,

& All right. Now, would you please open the other
foot locker?

THE COURT: You needn't do that, Mr, Binder, This is

SF
~ outside the scope of the direct examination.

o i ;P M
MR, KANAREK: -I% your Honor foreclosing me from ~--

THE COURT: Yes. i“va;ghézcapzt‘balﬁév&ﬁ -

<

AN
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MR, KANARER: Then I would like ~-
THE COURT; ~- this is outside the scope Of the direct,
MR, KMHARCE: We believe that -~ may I approach the bench
then, your Honor? |
THE COURT: Yes, the Court will hear from you,
Tz will take -~ you have been sliting over an hour,

la&ies'and gentlencn, so we'llk take a short recess at this

| time, Remenber the admonition, Dbon't converse amongst your-

selves or with anyone else, or allow anyone else 1o convarse

with you, and don't form or expxess any opinion on the matter
until it is finally submitted to you.

| (Wonercupon, the following proceedings wexe had at
the bench, outside the hearing of the Jury;)

IR, RAVARER: It's manifestly unfalr for your Honor £o —-

PHE COURT: Ts it within the scope of the direct?

¥R, FAUARTE: The door was opened, and no one ebjected,
your [onor, and they «-

TIE COURYT: Oh, you mean on crogss~examination?

MR, BAWAPEN: Me can't object. He can't object -~

Thas COURY: PBo you mean once having allowaa -~ the People

| not ralsing any cbjection, ané having allowed you to question

about the firsh -~

[

MR, KAWAREX; Well, I don'g p=f: 7

L

THS COUR®: Bxouse me., |} -

-

TV
(Continuing) |--'about the first foot locker,
‘ ' é: - . 4 -0 f N N <
thexeby opening the door, -~ '.f ° . > . " .
w v ‘.': . ; “__.«;' ':_",.'

MR. BALARBK: Yes, -

THi COURY: -~ that an objection bépﬁoi %g’:aised?

o

i

. ‘A . B : !-.’j i -"-,‘. : -,-
"~ CieloDrive. ARCHIVES
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The Court does not belleve so,

MR, KANAREK: An& furthermore, it's in the ambit of the
cross, because this man has claimed his ~- the cross-
examination is not delineated, your Honoxr, by ~- you know,
iike by how many feet in an acra,

The point is, when hé claims that he knows this man,
that intimately, we have‘a.right to examine,

And I feel it's a denial of due process and faix
trial and protection for your Honor to foreclose me.

.TﬁE COURT: Very well, You have made your record,

(Mid~-afternoon recess,)

b
I
)
e
i
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11~1 1 THE COURT: All right, the zecord may show the jury and
. 2 | alternates are all present.
3 : Mr. Kanarek, you may proceed.
4 MR, KANAREK: Yes, thank you, your Honor.
.t 5 | BY MR. KANAREK:
6 Q Mx. Binder, do you know & Lance Victor?
. 7 . A I answered that question once before, I don't
s | loow.
9 Yes, walt a minute, Not by that name. Not by that]
10: | name .
n 6 You don't =~ you don't know him by that name?
2 | - A . No. '
S A | Q ’nid you tegtlfy previously in July of this year

18|+ 4n gnother courtroom?

i j ’
L B
¢ 15 Y ; 2’5\ , t.
4 ¥ o oy

Yes, ‘

: 6 11 g Wewe you auked thede questions, and did you give

, 71 the ensvers indic;lted in what I #m now going to redd to you
) 18 - igh ' page 2632,

v L. gt A1l right.

% And do you recall meeting an Arlene Marlatt?

2 "A Yesm,

2 *Q Where did you meet hex?

% "aA shorty and & fellow named Lance brought her
4
’ to the house.

® "G Lance Victor?

- "A Lance Victor, yes. 2And she was in her last
27
. ‘ menths of pregnancy. 2nd tiey had no place to go.*
28
Did you so testify?
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11-2 1 MR. MANZELLA: Your Homor, I object on the gromds
® 2. | that constitutes hesrsay.

s | MR. EAWARER: I’m asking if he so testified,
4 MR, MANZELLA: It is irrelevant, your Honox.

o F 5 ' THE COURT: Excuse me, the objection is overruled,

. 6 | Q BY MR. KANAREK: Did you 8o teatify?

) 7 A Yes. |
8 Q2 Well, then, you do know & Lande Vietox?
9 A~ Not by that name. When you refreshed my memory ~~
10 when you recalled -+ Lance went undey another name.
1 ) On July 27, 1971, you were in 8 countroom and so
12 | testified, Mr. Binder?
18 A That's correct. When you recalled my memory
14 juat now, I recall the name Lance Victor, but he did not use

. 15 that name at my home wher he was staying there with Arleme,
i 16 Q But you so t:.estifiedz
\ 1 A Yes.
: 18 O  Now, in 1068, did you discusg with Mr. Shea any
» employment that he intended to ~~ that he intended to take
20 | up? |
2 MR. MANZELLA: Objection, your Homox, the question haxs
2 been asked and answered.
% e - ' THE COORT: I'm gorry, would you read it to me, pledse?
h 1 #o (Wheteupon, the record was r»eédd by the reporter

2z -+ follows: -
B U Vi U Newy in 1068, did you discuss with Mz.
" | . Shea any employment that he intended to -~ that he
2 farended o take upt?)

’,,.;'i;‘ ..: i s-:,--[
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-3 ;| . THE COURT: Sustained.
® . 111 oversule the objection. You may answer
3 that.
s | Tn 1968 =
e 5 | A Were you veferring to movie work? |
- Q@  BY MR. KANARER: All I went == I'm not, Me. Binder

7 »= 1'm pot: reférning to anything. I am Just ssking you the
8 question. If the question is not cledr, six, I'1l be glad %o
9 rephr#n‘e it ‘

0 . Ie that question - x
n A 1'd rathex you rephrase 1t, I don't understand
12 [ what you mesn.
= o] Well, did you, in 1968, discuss with Mr. Shea
o | any ewployment that he intended to toke up, any employment?
| 15 A Well, we talked about movie industry work of many |
2 s | kinds. |

17 . AL lrigh}:, Any othex e@ioyment?

Q
< B A Not to my recollection.
@ DidMri Shea tell you in 1968 that he vag Leaving

19

» | thig aves?’
a i 8 Yés; when lie went! up to Ssusalito to work in the
22 salt ,!ﬁuesi - "" S Ty
23 L) Row, do :{oni -— youiiép‘t; ~= do you understand
. % | the question? ‘
' 2 A Yeg, v b -+
%' | n  Well, then, did he digeuss with you employment
o © T | in the salt mines?
[ "

A We didn't discuss employment. He told me he had a
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1L~ . | Job there. He was golng up theve, getting work., He didn't
. , | <discuss me getting the job or employment for him or.
, | =#nything Itke that. It wes a fact accomplished that he £old
. | ‘me about. |
L 5 :  Q And he told you that he was leaving the agea, iz
s | that zight? |
* | - A Yes, that's torvect.
. Q@  And did he tell you how long he was going to be
9 gone?
10 A For the winter months.
1 Q- And dtd éxa -
2 | A ~ Be -q‘&ii.éﬁ it -~ excuse me., He called it the
B gelgon. * i o |
® | A Yen. ST
i 16 | o] in Bausaiﬂg:o? : i B
i m A Yes., , o
18 9 X see?.’ Fe dtd he-fs;sf Eiimj long this geason would
¥ | last? | | l
n | A Over the winter months.
2t L o} I see; And while he vas up there, did he speak
2 | with you? |
B | | I A Yes.
. % Q Did he call you?
’I, % A Three, four times.
' 2% 4] I gee. And during these conversationg did he -~
® " | what did he talk about? |
s | MR. MANZELLA: Objeckion, your Honorw, it is not
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115 1 :_ relevant, and it calls for hearsay.
@ 2 | THE COURT: Sustained.
s | Q BY MR, KANAREK: Well, did he discums with you ~-
4 thia is the end of 1968, right, Mr. Bindex?
Qe 5 A Yes. |
‘ 6 MR, RANAREK: Well, them, I would like top approach the
. 7 | .. bench, your Horor. We dre entitled to hdave thege discusgsions.
8 THE GOURT: 'The motiom is denied. Ask your next
9 question.
10 Q BY MR, R’ANAREIC pid ¥r. -+ you ~- in thege
n | eonyersations, how méxiy eonversations were there with Mr.
2 Sheai- --;"f‘ i,
1B MR, MAIWLIA* objeci:im, the quesf:im hag been sgked
8 | and answéred, youz: Honor. -
® 51 THE CCURT: Suataline&. _g“,
£ 1 | Q BY MR. KANAREK* WoulLi: you tell ug what wag sald
’ " | during the first conversation?
J o MR, MANZELIA: Objection, ‘the Court hag alveady ruled
v on that question, your Honor.
2 THE COURT: Sustained,
# MR, RAWAREK: May I approach the hench, your Honor?
22 THE COURT: No, you may mot. Ask your next question.
# , Q BY MR, KANAREK: Did Mz. Shea discuss with you
227%s 1 the pregnancy of a certaln girl named Arlene Marlatt?
| 25,_ | MR. MANZELIA; Objection, your Honor, it is mot
Q * velevank. . |
. . T THE COURT: Cwverruled. You may answer.
“ A No, Mr, Shea didn't. . Lance Victor did.
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1i-6 1| MR. MANZELIA: Objection, your Honor, and agk that the |
. . 2 | answer be stricken on the groumds that it {g based on |
| s | hearsay. That it is hearsay.
s MR. KANAREK: It L8 offered on state of mind, your
. 5 Honox,
6 THE COORT: Agaigl, et me agk yout nod e
° T MR. RANABEK: Weli, then, may I approach the bench,
8 | yor Htmox? 5 .
o | THE cﬁtsm" No, you may not.; '.I:hg ohjaectim 1s ovexr-
10 mled. % mean, i:hB motion 48 ﬁeniéd. Do
un | THE WLTNESS: Whe!:e dre. we? |
2 | THE COURT: Just wait fm: the next questlon.
18 Q BY MR. KANARER: . In your presence did Mr. Shes
N 4 1 at any time discuss the pregnancy of (me Arlene Marlétt?
@ 5 | A Yea. |
£ 1 Q@ ' And did Mr. Shes live in the home with you at
f ¥ | & time that Avlene Merlatt lived in your home?
‘ B A Yes.
¥ Q And vag =~ did Arlene Marlatt appear %o be
® | pregnant?
a | A She was in her lasg couple days of her pregoancy.
2 It was very #pparent. |
% | MR.' RANAREK: May I have & moment, your Honor?
: ® “THE COURT: Yea, you mey. |
%‘ ® Q BY MR. KANARER: How long after the marriage of
’ % | Niki snd Mr, Shes, Mr. Binder, did Niki leave Las Vegas?
_ - # A A souple weeks.
. » Q ' - How long 8fter Niki left Las Vegas did My. Shea
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Leave Lag Vegas?
A A couple of weeks.
a] And they were warried on July lst?
A That's corrvect, |

3,
P
.
-‘\..h; 4
" Vv
i
% +
. ;3‘
- 57
e v . =
'y A
- c.v‘ . ) s 5
¥ % ’
' - + - -
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Q2 How, did Mr, Shea tell you the xreason that he
stayed in Lag Vegas after Wikl left, before he left to come Lo

Los Angelesa?

A, les,
) 21l right, Would you tell us what that reason was?
A Because he wasn't going to leave me stugk until I

a replacement for him, He was that kind 6f‘amployee. ‘
Q That's the reason, you say?
N Yas, that's the xeason he told me, and this is the
reason I believe, |
13 All right, Directing your attention to -~ agdin
to July 27, 1971, you testified in court on that date; right?
A Um-hrus,
@ In anawer to this guestion, did you give the
indicated answer?
il +) Now, during the perlod of time be'tween,
Biki leaving Las Vegas, avround July 14, 1969,'and
ghoxty leaving Las Vegas to return to her in
California, did he ventinue to work for you?
"A Yes, He owed me some money, which I
had advanced him to find an apartment with, and he
stayed long enough to'gﬁi;that off,"
Did you giv%fthig énswer o
n Yes, I did. ta
~?+ﬁd_tha£.gyﬁ§§§on? R - ﬁ w
That's all I'm dsking you, Mr. Binder)
A Yeg, I did, T g ﬁ{i
¥ou gave that ans%ér t&‘tﬁa£'§ﬁéstion?

i T, L

: .
s . -, 4 .
MR B . i
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- that at this point, this testimony that Mr, Kanarek is reading,

read to counsel,

A Yes, I did,
o Wow, in amswer to this guestion, did you give the
indicated answer?

MR, MANZELLA: Your Honor, I would object on the grounds

any further testimony would c¢onstitute hearsay, your Honox,
There's no foundation for reading any further
testimony,
MR, KANAREK: This ~- may we approach ‘the bench?
THE COURT: You may Show the passage that you intend to "

MR, KANAREI: To counsal?

Thi: COURY: Yes.

iR. RANAREK: Certainly, your Honoxr,

MR, MANYDLLA; The People object on the grounds that
theye's no foundation, ybur Honor,

MR, KAHAREK: Well ~- * .

THE COURT: You_max‘apﬁgbﬁch the bench,

MR, KANRREK;"iﬁanR'ybu, your Honor,

(Wheraugon, tnﬁ followxng procaeazngs -were had al

the bench, autsida the hearing of the juﬁf:)

THE COURT: You contend tnat thmg particular passage which:
yvou referred to, which the CQurt naﬁ ﬁbt SGen, is contradictoxry?
MR. RANAREK: Yes, ygux‘gpnc;. l ?,‘ji,

THE COURT: Of his present testimony?

MR, KANAREK: Yes, your Honox,

PHE COURT: All xight, &And you say it's not?
¥R. MANZELLA: That's right, your Honor,
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MR, KANAREK: It's contradictory, clearly, yes, your Honor,
it's the lagt portion (indicating).

If the Court doesn’ﬁ'agrae.with me -- L think the

| Court will agree wikh me juat by reading it ~- but if not,

I will be glaa to péJim:, out to the Court how it's clnarly

L !

\ 1. . .’._‘«"a_
{ lmpeaching, o AR ; AP

2 v 1 - H + + — "
P ". by I :
.

-

THE COURT: ALl right, I'Il pernit you to ask it.
HR, RANAREK: Thank you, gouraﬂgnor*!,

+

(The fblxowing pxoceadings ware had in open court,
¥ .

| within the presence and hearing of ‘the jury }

THE COURT: The objection is overrnled, ¥You may put your

gquestion,

MR, KANAREK: <Yes, your Honor,

This is at the bottom of 2647 and the top of 2648,

THE~QOURT; Begin with your guestion,

MR, KANAREK: Yes,

13 Mr. Binder, would you listen to these questions
and answers and let us know whether in fact you gave the
answers indicated?

g, All right, Now, before leaving

Las Vegas to return to Niki in Califoraia, did

you loan him any additional money?
np, I loaned him $100, because I knew

he would need it when he got back to Los Angeles,

to have any eating money until he-fouaﬁ something.,
no In what form did you give Shorty the
$1007?

na, In a check,
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. ﬁg,: " Was this check cashed?

&
: j ‘i_ : “.ﬁ- Yea‘n
A I said that, 7 o ..
Ce . JEL '
&  How, was the check that you were raferring to the

game cheak thaﬁ.mrf‘ﬁag#éiza‘gnd I have both shown to you this

date, today?

A A, e o n et
Q That's & different check?
A Yes, that's a different check,
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12a~1 1 MR, KANAREK: I see, May I see the exhibit? The check?
‘l' 2 Q Do you recall being asked, on July 27#h,1971, with |
3 respect to vhat is now --
1 THE COURT: - 71,
RS 5 . MR, KAWAREK:; Yes, your Honof. July 27, 1971,

THE COURT: ‘The exhibit is 71. People's 71, is 1t not?
Are you locking at the check?
MR, KANAREK: But it's also -- it's just a coincidence.

I am asking him concerning the date, July 27, 1971, your Honor,

10 it's just a -~

H THE COURT: Yes. But you are refarring to Exhibit --

MR, KAWAREK: Also, yes.

13
THE COURT; -— No, 71?2

14
MR, RANARER: Yes.

¥ on July 27, 1971, Mr, Binder, were you shown

16 _
People's Exhibit -- what is termed Exhibit 712

17 ~ .
May I approach the witness, your Honox?

THE COURT: No, you may not, You can ask him your

19
guestion from there,

20
MR, KANAREK: All right,

21
1} In your presence, was it stated by a lawyer in that

22
1 court, "I have a check, your Honor, which bears the imprinted
23 '

matter ~~" quote -~ - 77
24 P A
* MR, MANZELLE? ' Objection, your Honor. What Mr, Ranarek
; 25 . T A
, is reading'constitutes hearsay, and there is no foundation for
-! 26 _ Yoa . =~ .. . L - 2. B . 5
* it, DS T
27 ' A L
.‘ MR. KARAREK: Your Honor would not allow me to approach
28 - .
the witness ~- ST, .

i
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A

THE;&Q&RT; Hay I see the guestion you wish to ask?

! ' oo * - X -
MR, KARAREK: Certainly, yes, -
THE COURT: About which you wish to ask?

,!*\g

MR, KANAREK: Certainly.
(Whereupon, the following proceadings were had at
the bench, outslide éhé hearing‘of the jury:)

THE COURT: And you are directing my attention to -~

MR, KANAREK: This (indicating), your Honox, It's the
same check ==

THE COURT: To Page 2648 of the transcript in the case of
People vs, Grogan; and you wish to ask about what?

MR, KANARER: This subject matter hexe {indicating),

MR, MANZELLA: Dihe 14, he's ~-

THE COURT: From Line 14 on down?

MR, MANZELLA: Right, What the District Attorney said ia|
that case, .

and my objection is: There's no foundation for
reading the District Attorney's remarks into the recoxd.

THE COURT: There dogsan't appear to ba, This is all -~
this is all nmaterial which identifics the check. And it has
previcusly been identified,

It is not conﬁradictory of anything that he has
said here, is it? (

MR, KAWAREK: Your Honor wouldn't allow me to approach
him., I am trying to identify this, We are entitled to have
the jury know that we arxe talking about the same -~

THE COURT: Well, the jury would knew, If you wish,

I'1l state for the recoxrd that it is the check that wé are
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talking about,

MR, RaMARDR: 3ll right, If your Hodor will -

THE COURT: Is that what you are concerned about?

MR, KBNARDK: Yes,

UR, MAHZDLLA: Your Honor, excuse nme. X don't undexatand,

THE COURT: I don't undexrstand it either., It's not --

MH, MANZELLA: Well, then, I don't want your Honor ~-
I would object to your Honor saying anything to the jury, just |
bacause Hr, Kanarek cantt -- doesn't understand how to make the
point that the check we are talking about is £he same check,
by asking the witaess,

MR, RA&ERER; I understand.

WHE COURY; I am ;u;a”that the jury knows what Exhibit 71
is, - L } ,

" Wey ga“én’aﬁa ask your gquostion, Dut the guestion

referrinq tq khe foundational matexial in that other case
would appear e i mean, hasld upbn Wﬂat was said concarning
the founﬁational material in tnat other case would appsar to

‘!- b

be luproper, ‘“

§

MR, KRUARLK: Wcll,%x -

TiHE COURT: It‘a not.contQadictory of anything,

AR, KANAREXK: Well, it shows that --

THE COURYT: Of anything that's been daid in this case,

M, KAUARER: It shows that he's lying, He says that
there was another check, Your Honor, this is the check that
he paid that woney -- 1

THE COURT: %hat particular passage of convexsation,

guestiona and answers, doas not show that he's lying,
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MR, KANAREK: It shows that he was in court when that =

THE COURT: It does -- it is not in any way contradictory
of what he's testified to in this case,
MR, KANAREK: He has testified here, your Honor, that
this check was not a check -~ he's teéstified -~ I asked him --

THE COURT: He has testified that he gave Mr. Shea

anothey check,

MR. KANAREK: That's right.

CieloDrive.cOmMARCHIVES




6264

12b-1 THE COURT{ AllL right. Now, everyone, I believe, Iu
2 hig wight mind would agsume that it i3 & check other than
3 People's 71.

4 MR. KAMAREK: A1l right. But ==

5 THE COURT: Do you have auy other quextions?
6 MR, KANAREK: Yeg. i i

) 7 THE COURT: All right. Go ahesdJ
8 {Whereupon, the .‘Eoiiowing proceedings were had'
o | in open court, w:!.thin the presem&a and hparing af
10 the jury:) - g )
1 THE GOURT: People's 71 is the ch¢c}= date& July 103 is
12 | that the chéck you are referring to, M:r:, Kanarek?
B . KANAREK: Yes, your Homo¥.. - -
o THE GOURE: I'LL sustain the objection.

15

~ ©h, would counsel approach the bench again?
6 1  with the reportexr?

w (Whereuptn, the following proceedings were had
E 18 at the bench smong Court and counsel, oubside the

19 hearing of the juryi)

2 THE COURT; Miss Mary Brunner is available now. The

2 | pailiff 1s holding her for appearance in this courtroom.

And i£f elther of you gentlemen wish to have hér
examined any further on direct or cross, I will hear your
. * | motions to reopen in that respect, either of you.
% Do you wish to have her here on Friday moming?
. * MR. RANAREK{ I 'm not msking that she --
i THE COURT: You don't wish to cross-emémine her any
further?

22

25
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MR. KANAREK: Well -~
. MANZELLA: 1've completed my questions of her,
your Honor.

MR, KANAREK: I =~ I =~~ in other words, what I am
gaying is this, your Honor. She was brought -- she"was
ordered back by the People's -- while the People'’s case
concerning her testimony was going on. And I -~ I hear what
your Honor says, but I have no motlon at thils time.

THE COURT: All right.

MR, KANAREK: At this instance in time, I don't have any.

THE COURT: All rnight.

(Whereupon, the following proceedings were had
in opeﬁ court, within the presence and hearing of the
Jury:)

THE G&JR‘I‘: Go on with your questioning.

MR, KANAREK: Yes. Thank you, your Honor.

Q Referring to People'’s 71, which is the check
dated July 10th, 1969, concerning which you have tegtified
previously, did you give the answers indicated in the
testimony that I am now going :td read to you; Mr. Binder,
on July 27th, 19717 . .. '

THE COURT: Ha.ve you shewn that to counsel?

MR, KAl;TAREK' Yes, your Homor. ' T

THE COURT: The passage to which you ==

MR. KANAREK: Yes, counsel hds’ ‘seen it,

(Pausge in the proceedings whz.le Mz. Manzella

peruged the transeript.)
THE COURT: Is it the same-pas’sage we have examined
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12b-3 1 at the bencl?
.' z MR. KANAREK: No.. It's a gubsequent: passsge, in the
3 game teatimony, your Honor.
s Q@  Mr. Bindew, would yéu carefully look at
s 5 | this check and tell me whether you recognize thig
6 check a5 having seen it befora? |
‘ 7 "A  Yes, it is my signature, and it lx ny
- handwriting, #nd if is my check.
9 e  And you indicated before that Donadld ~~
10 Donald returned to California from Las Vegas, and
11 you gave him a hundred dollarg; is that correct?
Iz M4 Thet ig correct.
5 | ) This 18 the $100 you have reference to?
,_ no "A  Yes.
o B "Q  And this check was in fact cashed; is
‘. . that correet? -
)_ . A Yem i
J B Q pid you g;Lve thase questions ~~ those answexs to
? | taose questiong? L ‘3,; B B P
& A Yes, T did. - o s
2 | Q And that question == and when. you wrote that
= check, Niki wag in Log Angales, 1& f:hai: comct:?
13 gls. | A I believe so, veg. . ¢
24
; 25
f %
‘ 27
,'. 28
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131 1 9  In your velationship with Mr. Shea, did ke at

. 2 | one time go to Bakersfield, Mr. Binder?
3 | MR. MANZELXA:; Ohjection, your Homor, it is mot
4 relevant.
. 5 THE COURT: Well, the question Is ambiguous. 3Sustained.
_ 6 | Rephrase your questlion,
: | Q  BY MR. RANARER: To your knowledge did Mr. Shea, |

5 | while you, sinee you have known him, go to Bakerafleld for
9 a pexlod of time?

10 ‘ A No, I don't rvecall sny £ime that he atayed any
11 period of time in Bakergfileld.

1z Q You were never with Mr, Shed in Bakensfie’.‘.d?
13 A Yes, I've been with Mr. Shea in Bakersfield.
1 R . 4&nd you were there for some period of tima?
® % A  Not for a period of time, no.
¢ el Q You meaﬁ ﬂiﬂ your just: drive i:h::mgh or vhat wes
1. " | the period of tima? -
E ® yas mwére thexe & day or s0.
o Q] You and . Shea?
o R I
a + KANAREK: TYour Honm;, my ve appmch the bench?
# THE COURT: Yég, 5 YOR may.
» Gmarmms the fol}mgkpmmdm; were had
* at the bench among Court and coumgel, outslde the
; . hearing of the juryd)
26 #
# MR. RANAREE: Your Honor, I have here -~ I want to
. Z | follow the Court's oxderg. Cleaxrly this man and M. Shea

were engaged in ftems of eroti,c sexual nature, Including the
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3

132 1 | selling of books that iﬂv&lvé ‘semi: instma tlion of an eratic

. 2 pomographic type. - iy e o .
3 THE COURT: So the man hag said, the witness has said
4 | that that was true. That those items were aold in one store
5 | and that Shea wag & salesman, as 1 undexgtood it, part time
6 st that stows.,
; T MR. KANARER: Thexe are pages now =«
8 . THE COURT; ¥You sre gpeaking unow of the transeript,

9 for the vecord, of the cage of People vs. Grogaen. And that
10 was & mistrial in Department 527

1 MR. KANARFK: Yea, your Honor.
12 THE COURT: And «-
13 MR. EANARER: And I would like to read - and follow~
A 14 ing the Court's inptmuctions, I would Iike him to vend this I
o B testimony of 26 -~ well -~ actually, sbout -= |
3 16 THE COURT: I can't see the relevance of any such -
) o MR. KANAREK: Well, to show the gta&te of mind.
" B THE COURT: Show the gtate of nind of whom?
¥ MR. RANARER: OFf Mz. Shea.
2 THE COURT: To show that be was a seller of erotic
21 materiels?
22 MR. RANAREK: To show that he was a seller of erotic
2 | materials, right.
: # . THE COURT: What bearing ==
€ 25

MR, KANAREK: It has this bearing, the People are going
to argue that he wasg 30 intaree.teﬁ in the movie business, |

o ¥ | this vas his big opportunity. That he wouldn't be in any

» other piagé except Log Angeled. And it is ouf position he is

26

»w

TR CieloDrive.comARCHIVES



13-3

1in £lg.

10
IL
2
13

14

15.

16

17

18

19

,20

21

22

23

24 |

26

27

6269

an itinerant selesman of pornographic and sexual devices,
artificinl pemes and matters -~ {tems that gtimulate the
female -~ that stimglate the vagina and things of that type.
And we have & right to show thet Mr. Shes ~~ that this is
malarkey, to use the language -- to uge 1t in that language,
that Mr. Shes having this big movie interest -~ that sctually |
Mr. Shea == I |
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13a-1 1 THE COURT: The Court believes that you have est_ablishedj
. 2 Mr. Shea's comnection with that.
8 | MR, KANAREK: Well, we would like -~
4 THE COURT? That type of sale, and I see ﬁo point in
5 allowing you to expand upon it.
6 MR. KANAREK: Well, it is our position this is a big
s 7 | point, your Honor. B
8 THE COURT: The Court would raise its own objection
? ko it, | | '
0} MR. KANAREK. Thig is our pnsiti;o;}n It is a big point,
n because of the fact that the People’ dre msking out that Mr.
12 Shea; during thils period ‘c‘:;E time; was so iInterested in the
13 movie business. It is our posifeion he could have gone Eo
" school to study movies, he could have taken courses, but
. o actually he was engaged in selling pomographic ﬁra;terial and
t; 16 | artificial and sexually stimulating items. And this is most |
o important. O N

® THE COURT: Well, the genileman has testifled -~ the

gentleman has testified to that.
MR. MANZE'LLA: May I interrupt you a moment?
I wouldn't lean on that. It is not that strong.
THE COURT: All right, let's proceed.
MR, KANAREK: Yes.
| Ag a matter of fact, I just ask the Court to
read, for Instance -~
26 -

: | THE COURT: ALl right.
27

. A
@ m | .

MR, KANAREK: Some of these pictures depicted oral
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20
21

22

24 |-

CieloDrive.comARCHIVES



10

13
14

15

16

17

18
19
20
21
22

23

P

6271

. copulation. We have a right = we ‘hazre 8 right, we are

| through line 6 at 2666; Volume 20, which was before Judge

%6 |

involving homogexual -=

talking about the gtate of mind of Mr: Shea -~ we hdve a
right to go in and shov - |
‘BIE COURT:! He may have héen == he may have beer d
very lmmoral person from your viewpoiut to have wold such
materialy and to have had such mte::!,alﬂ in his posgewsici.
And hs may have been a vexy depraved ?pm:sm from my stand-
point or your standpoint; but ; can't gee this materinl that
Fmaresoingintaw;_“;"w . Cpn
. KANAREK: But 1t shows & Btate af mind thﬂﬁ the .
witness -~ I am not sitting in moral judgment on ’tb.e man,,
Put T think we have a right for the jur,y to know the king e
THE COURT; The Couxt will deny your == oy
MR. KANAREK: ,Just so the xec:ord will be completg,
your Honor -« .
THE COURT: You ave referring to page -~=
' MR, RANAREK: I want to go == {
IHE COURT; You wdnt tp go into the subject mattexr that
wag covered in that other trial? | -
MR. KANAREK: Yes.
THE COURT: And it involves page 2663 and 26647
MR. KANAREK: Well, it beging before that.
THE GOURT? Well, at what point? |
MR. RANAREK: 2656 through ~= through the top of 26 ==

Call, which i dated July 27, 1971, vwhich clearly is denying
a right to a falr trial, It shows that he sold pichures
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 would be immaterfal, though all of that material on those

T™HE COURT: Do you also wish to -- .

MR, FANAREK: -~ conduct between =-- we're entitled that |
subject mitter be beforve the jury, because they're trying to |
paint Mr. Shea d4s & certain type of person and we have 8
right that they =~ that the subject matter be allowed.

Is your Honor also foreclosing me from asking
questions concerning fhe subiect matter?

THE COURT: That's coxrect. |

MR. KAWAREK: Well, then, so the record will be clear,
it iz our position ~=

THE COURT: 1 think the record is clear.

MR. KANARER: If is a denial of a fair trial, due
process and equal protection hecause this shows a ~- what
Shea's state of mind, what his attitudes were. That he was
a pergon dealing in these type of mpaterialg, his daily 1ife,
his day by day occupation. And we have a yight to interz:ogate.,

THE COURT: The Court's miling would be the same. It

pages that you have referred to I sce refers to his selling
of erotic mataerials.
AlL xight, let's proceed with your next questiom,

will you, please? |

MR. RANAREK: 8o it is clear --

THE COURT: Mr. Kamarek, I don't wish to hear any more
concerning it.

MR. RANABEX: I want to obey the Court's oxdex,

THE COURT: Very well; then, be quiet, Proceed with

your next question. WA

i
_ MR, RANAREK:. ATl wight ’

. = CieloDrive.cOMARGHIVES
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13b~1 1 (Whexeupon, .the following proceedings were had
2 in open court within the pregence and heazing of the
3 Jury:i)d
s | BY MR, KANARER:
. 5 | - 8] In connection with the adult bookstore, Mx.
6 | Binder, was Mr. Shes manager =~
7 | MR, MANZELIA: Objection, your Honox.
O Q BY MR. KANAREK: =~ of one of those stores?
o | MR, MANZELLA: Objection, your Honor, the question hag
10 been asked and answered. ‘
no| THE COURT: Sugteined, Immaterial.
2z MR. KANAREK: May I make an offer of proof, your Honor?
B | THE COURT: No, you may not.
o MR. RANAREK: May I approach the bench ont that?
15 THE COURT: No, you may not.
6 | Q@  BY MR. KANAREK: Well, was Mr. =~ was Mr, Shea == |
: " | did he have a title of manager of any of your -- of the
‘ ¥ 1 establishments that you have testified to in this courtzoom?
» VK. MANZEIIA: Objection, your Honor, the question has

% been agked and answered.

MR, KAWAREK: T don't believe it has, your Honor,
THE COURY: The Coupt will sustain the objection. It
| i1s immaterial. ‘
: 0 Q BY MR. KANAREK: When Mr. Shez came to Los

=1 Angeles; My. Bindery did he tell you where Niki weg 1iving?
A No, I told you I only had 4 30-40 second conversa-
1 tion with him, T f‘f”

Q Did you ‘giye t@iﬁ '.aést?g't‘, to thig c;uegtgigné on

A P [l

- -

21
22

23

26

CieloDrive.GOmARCHIVES



10

11

12 |-

13

14

15

16

17

8

19

20

21

22

23

24

25

26

21

July 27, 1971 =~ L

A I don't recsll. b i'f'z"fé':‘_‘;

Q Well, T will read you the question and answer
and see Lf youi gave that answer. o

| "So far as you know when Niki had
retuirned to Log Angeles, Mz, -~ =

THE COURT: My. Kenarek, would you usge the microphone.

2 BY MR, KANAREK: (Reading.)

"So far as you know, “when. Niki bad
mﬁamea to Los Angeles, Mr. Shea didn't really
¥now exdetly where she was living?

"A I really can't angwer that question.

1 don 't know for sure.”

A That's what I just said.

Q Did you give that answer?

A Yes.

Q Well, then, you didn't know for suve, not
because of the shortness of the conversation that you have
testifled to when youw spoke o Mt. Shed when he was in Log
Angeles, but because of your conversations with him befoxe
he left for Loas Angeles, ig that corrvect? ,

MR. MANZELLA: Objeetion, your Honox, the question is
arpumentative. |

MR, KAMAREK: I'm asking him, your Honox.

MR, MANZELYA: The question is argumentai:ive, your
Honox.

THE COURT: The objection ig overruled. You may
HIHWEY .

+ L d
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A Do you want to repeat that gquestion?
MR, KANAREK: May it be read? |
(Whereitpon, the record was read by the
repm:té:: as followus:
a3 Well, then, you didn't know for sure,

not. becauge of the shortnesss of the conversation

that you have testifted to when you spoke to Mr. Shea

when he was in Los Angeles, ﬁut; because of your convexr=

satlons with hin before he left for Los Angeles, is

that correct?™) ‘ |

A Yeu, asséntia.llya

a BY MR, KANARER: So =~ go, at the time when Mr.
Shea was still In Lag Vegas, he told you that he did net koow
where Niki was?

4 1 didn't say that. 1 said we never discussed
that.
Never discugged that with him?
Where she was staying, »o.
Do you vemesber testifying before the Crand Jury?
Cextainly T remember that.,

Q Do you. rameﬁbér testifying before the Grand Jury
that the marziage was on rocky ground ap that time and ML
lLoaned him some money to get an apartment”?

- O p» O

A Yes. .

2 Did you so testify? ; .

A Yas,il‘.did.e‘" L

Q Well, -~ and t!gat time .that you are speakins of

13 the time when M. Shea has i:p ’La's Va.t_,ast at' a t:ime wb,exl Nkl

[ o .
ST Lo
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wasn 't present, is that correct?

A No, that was the time they fizat came there when
they £lrst got married and they were rumning into all the
racial prejudice about renting an apartment.

Q And -~

A That's wheke the rocky ground started, right
there.

) Mnd so, would you tell us, tell all of us here,
the vocky growmnd was because of the racial prejudice in Las
Vegas? _ o

MR. MANZEIXA: That questim ha-s: just'be,eﬁ angwered.

MR, KANAREK: I'm asking, youz Iiorwr. ,

, MANZEITA: I objeet on the. gxaunda thisu qﬂ&ﬁtion .
has been agked and dnswered, your Honox, |
THE COURT: Sustained. B ‘ ¥
G BY MR. RANAREK:; Did you t_gsﬁiﬁy befora the Grgnd |

« Fl :

*
H

Jurys
Q" «= in answer to thisg qﬁestiog, did you give
thig answern:
"How long did he gtay theve from the
time of his marriage until he left?
"A  The marriage was on wocky ground at
that time and I lodned him some money to get an
apdrtment.”
Tg that right; did you so testify?
MR, MANZELLA: Your Honor, that question was just
asked and ansvered. '
THE WLTHESS: It is the same one you asked.
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THE COURT:

MR. KANAREK:
before and I just wanted to make it ‘-i- to give the exact
wording that was before thé Grand Jury.

THE COURT: The object,%.'on is sustained

a( i * P
. , C 2 R ; -

The objection ig -~

I want to make it == I pdaraphrased it

CieloDrive.cOmARCHIVES
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Pt S . R - ¢

‘,, y et . 0 g%d ;_

131 Q ©  BY MR. KANAREK: When you ued L6 words Tvo- get

. 2 | #n apartment,” you were referring to zan agaxtnlent “In Las
s | Vegas, Is that right? - SEERRS
s ] A That's corvect. B R AT A
L 5 | 2] And when you say Yrocky grm,md " the merriage wag

s | om rocky ground, Mr. Binder; you say the -« would you tell
t | us; did Mr, Shea and Mrg. Shea, in your presence, tell you
3 | why the marriage was on rocky ground? |

o | MR. MANZELLAY Objectibn, the question has been asked
1o | &nd anmrad, your Honowx.
n » KANAREK: Not go, your Hmmrt
iz | . THE CQURT: You may angwer 1t,
13 MR, MANZELLA: Your Honor -
| 1 A Well, T'll tell you again. |
® s | @  BY MR, RANAREK: Would you Ligten to tie question,
; 1 | piease? |
o May the question be read, your Homox?
EEE THE COURT: Do you have the question in mind?
v THE WITNESS: Yeah.
2 THE COURT: Xt needn't be read. Go ahead and answer
2 e,
2 - THE WIINESS: They discussed it in my presence, the

25

 fact that they were having problems getting am apartment

* | because everywhere they were turned down because they didn't

_ 2 .want to went to & mixed racial couple. I suggested a pla:ge
# * | over on the west side of Las Vegas that I knew of and I 5150
7 | called a friend of mine who was a judge in that axea to see

' ® 1f he could hélp them £ind a place. Uh, they were ushappy.

' CieloDrive.cOMARCHIVES
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Becauge then -~ and naturally a lot of problems evelved where
== Lf two people are unhappy in & place like that ~~ where

~ they were having these problems.

Q BY MR. KANAREK: Well, would you tell ug, then,

. Mr, Binder, which way it is? Did you give that hundred

dollars to Mr, Shem at ¢ time when Nikl was in Log Augeles
ox did you give the $100 for the spartment at a time when
Mr. and Mrs, Shea were both in Lag Vegas?

A That particular check was given to him when both
of them were thexe at the time. I have given him »=-
subsequently, I gave him sdditional money, cash out of my
pocket, plus the company lagued & paycheck, plus he received
another check for an sdvance for future pky, because he

. needed money to go back to Los Angeles with.

MR. KANAREK: Well, may that last portion be givicken?
I agked a quegtion concerning that particular check sud he's
giving an snswer »= |
_ THE COURT: All xzight, the respomae after the reference
to that particular check 1g stricken.

" Q. 7 BY MR« KARARER: 1 think, M. Binder, it was
untrve a few momént:s"ig‘o in this courtroom when you stated
that that check, People's Exhibit 71, your check No. 125 -«
when, ;véa stated in this courtroom a few minutes ago that that
was glven to My, Shea at 4 time when Mrs, =~ &t == when, uh ==
when Mrg. Shea wis In Lox Angeles? That was untrue, is that
correct? You told an wnbtruth in this courtroom, then?

A I did not tell an untrath.
2 Then; which -
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A I cammot keep track of all the ailly questions
you're agking me.

] I see. But that was untrué a few moments ago
when you gtated that you gave Mr. Shea a check at & time when

' Mrg. Shea wég In Los Angeles; that waz tntruef?

A Mra. Shea was In Los Angeles at the time when X
gave him that check, If you will notice the check wag not
deposited and cleared for almost ten days later,

2] | My question i, was that angswer untrue?

A No, the snswer wes not untrue.

Q So you did give the check == you #re now telling
us that you gave the check to Mr. Shea when Mrs. Shes was
in Los Angeles, right?

A She was in Las Vegas, ag far as I know. I dida'y
keep a dally lop of where ghe wag at any particular moment.

Q At the time that you wrote that check, Mrs., Shea
had left Lag Vegas; is that coxxect, Mr. Shea?

A I anm not M, Shew, and you are not ¥, Lee Bailey.
My name 1z Binder.

THE COURT; Mr. Binder, I &au going to caution you again,
Just respond to the question.

THE WITNESS: Your Honor, he has called me My. Shea ==
THE COURT: Dont't argue with Mxz. Kanarek.
it ig Mr, Binder,
MR, RANAREK: Yes, your Honor.
* - THE GOURT: It ig a glip of the tongue.
THE WIINESS: I think it is a Freudian alip.
THE COURT: Go shead, tephrase your question.
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| knew that she waa not i,n‘i',?as Vegag; is that correct, Mr.

ag I knew she wa:i gtﬁi thefe when he igked wme for the hmndred
| dollare and T gave hin t&at money’ at that time to look for
an apartment with. And r.l;&t 8 mu T gave hin the money for.

MR. KANAREK: Yes, your Honor,

Q BY MB. KANAREK: When you wrote that hundred
dollar check, Mrs, Shea bad gone -~ had left Lax Vegas? You

Binder? o
. | L
A X ’hivé no knowledge of that, whatsoever. As far

What he usged it for, I s'fm £ Imow. '

3" ; : Ty
- :‘ [N ‘(‘;

£l
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13d-1, 1| Q Did yont niot tell us a few moments ago in this
® s | eourtroom that Mrs. Shea had left Lis Vegas? | |
3 THE COURT: You needn't answer that. The record speaks
s | for itself, .
. s | | Let's move along.
" 6 MR. KANAREK: VYe#d, your Honox.
N . Y BY MR, KANAREK: Mr. Binder, in fact Mr, Shea
s | never paid you for the guns, iz that correct? .
9 | A 1 have loaned Mr. Shes so much money over the

0 | years thal he has paid back in dribs and drahs and in big

un | money when he had 1t that T cen't give you & veally honest

12 | answer to that{é T

13 Q And Ahen, & few == a Little while ago, today,

# | when you 3£atféd that Mr. Shea paid you for those guns, that
. 15 'c-?as ttntme? _

i 16 Na, he mtd fo:r: :Lt my timea with laborthat .

‘ 7 | he prudu:faa. oo
8 @ Then; did you féebify on July 27, 1971, in the
¥ | ity af Los Angeles,_, in anothex courtroom
20 g Gan yau tell ux whether or not Mr, Shea
2 actually ever finished paying for those guns?
# *A  No,
23 ‘nq Wo?
) 24 MA No. That was his perdonal business.”
‘ | Pid you g0 tegtify?
2 MR. MANZELIA: I object to that, your Homor, theway

o | My, Kanarek read that. The question asked in the Grogan
% | trial was the question that wag asked about vhether Mr. Shea
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- Paid the man be bought the guns from, not whether he paid back
- Mr. Bindex.

MR. KANARER: Your Honor, coungel -« 1f he wishes to

~ &rgue this In front of the fury, I'd be delighted. He 's making
‘argument in front of the jury.

THE COURT: Well, you have two questiony before the

- witness now, The Court will sustain the objection and begin
your question again, would you, please?

Q BY MR, KANAREK: Did you testify in snother
courtroom on July 27, 1971:

Can you tell us whether or mot Mr. Shes
actually ever finighed paying for those guns?
"A  No.

"a-  No?

s

. '; "A," No, that was his personal business.®
"pLd you so teatify?

o
g

<'.{ § ¢

: ‘MR. }MZELIAé Your ngm:, I object on the grounds it

18

B

 1g :erélevani: youg Honor,.. P

THE CCIIR‘J." Sustained.

MANZEILA* Ahc’f I ask that the questions ancl arigwersg
read by Mr. I\anarek, be stricken £from the record.
\ RANARER: Hell, how —

THE COURT: ALl wight, the question in its form put by

‘Mr. Kenarek mey be stricken. The objection is sustained.
‘You need not: angwer that.

CleIoDrlveoomm0H|VEs
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ik 134 1 MR, KANAREK: Your Honor, then I ask to approach the bench|
2 | Mr, Manzella has made a miszepresentation to the Court.
3 ‘ THE COURT: All right, You may approach the bench,
4 (Whereupon, the following proceedings were had at

5 | the bench arong Court and counsel, outside tne hearing of the

6 | Jurys)
7 THE COURT: All right, Now —-
8 MR, KANARGK: 7This is absolutely ~-
o | THE COURT: Youw understand that, in ordor to usc this
0 | record, -
o MR, KLHARDK: Yes.
2 TRE COURT: ~- thab it must be a priox contradictory
B | statement? - o
1 ¥R, KANAREK: Yes. It w=-

. 1 ‘ * HE COUR;.H You don!{. ha've. to show it to me. But if you .
'a 5 are going to cont:.nue o use th:.s *xc.cord, I would suggest that
) . you go to Hx, Manzlela?t sh‘owz.‘k to bin, se that he can make a -
i B | proper objection, . Ca

1o MR, KANBREKs . Woll, he ==

2 YHE COURPs Znd you need not show it to the witness, of

2 course, put if it's not contradictory ~~ and some of these

22
guestions that you have asked about, from the previous

23

e

record -~ that is, the Grogan recora ~- are not contradictory
2

v . then you shouldn't ask them,
ok 25 Al
Wow, as to this particular question, is it contra~

£ 26 .

4 dictory of his present testimohy?
27
. : MR, RANARGE: VYes, It's got nothing to do with pawn shopg.

' 28

R, MANZRLLA: HNo, When he -~ your Honox? In the first

L | CieloDrive.coOmARCHIVES
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place, when Hr, Kanarek asked him if he ~~ if he knew whether
Shea had finished paying -~ repaying him for the loan for the
guns, the witness on the stand right now said, "Honestly, I
can't tell you, because he paid mwe in dribs and drabs.”

~* Eow the hell ~~ excuse me, How iz that contra&ictorﬁ
with what's in that?

MR, KANAREK: Your HOnor?

THE COURT: Exoude me, Just let me xead this, It's
Page 2672, |

MR, MANZEZLLA: It's the same answer,

THE COURT: And it begins over on Page 2671, where there
was colloguy between Mxr, Weedman, apparently -- is this on
Cross?

MR, EKANAREK; Yes, I believe it is,

"WHE COURTD: (Conténﬁ%gg) ~~ hetween Mr. Weedman and the
witness, R o
', @r; Wéaégan &id ask him: "pid Shea ever repay you
that $1502" ' ST e e e

. Ina tg; éﬁéwéi wass “?es.¥ As shown on 2672,
And then thq;begt question is: "Can you tell
ug whether or not‘ﬁi. shea a&;ually ever finished

. ¢
! e

paying for those guns?:

) No.
"o No?
“a, o, That was his personal business,"

It does not seem to be corntradictory ~--
MR, KANAREX: He previously —-

THL COURT: It does not seem to be contradictory of

CieloDrive.coOmARCHIVES
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what he has Festified to here,

MR, KANAREX; He testified earlier today that that money
was paid off, He -—- it's in the record. It's in the record
in this courtroom.

He stated that My, -- Mr, Shea paid him that money
back, except the cameras, he never evaluated -~

THE COURT:; Mr, Kanarek, —-

MR,. KANAREK: FHe stated —

THE COURT; =-- I would assume, as I think that
Mr. Manzella has assumed, and as 1 thiﬁk a reasonable reading

of that record would show -- and when I say "that record,”

I mean Page 2672, Lines 12 éhrough 16, which you hava asked

him about -~ that he iz referring —- the guestioner and the
witness wexe referring to the payment of the seller of guns,

MR. KANAREK: No, Wot at all, iot at all, That --

TEE COURE: That's the Court's —

MR, KANRAREK: But I am entitled --

THE COURT: ‘That's the Court's ruling, that statément
which you —-—

MR, KAWAREX: I am entitled to ~-

PHE COURT: Which you purport to ask this man about at
this time is not contradictory of hip present testimony.

MR. KANAREK: I am entitled to argue that ~—- this has to
do with the payment to him, your Homor,

THE COURT: MNr; Kanarek, --

A xR by --

TBL COURT: ~~ I have made my ruling. Tire record is clear,

iv. r.- .
(Nhe:eupdn, the followxng pxbceadings were ha&

CieloDrive.cOmARCHIVES
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1 in open court, within the presence and heaxing of the jury:)
. 2‘ THE COURT: The objection is sustained,
3 Q PY MR, KANAREK: Mr. Binder ~-
. THE COURT: And the question is stricken, ladiaes and
5 gentlamen ,

» ¥
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Q- QY‘MRQ,KQNARQKS; Mx, Binder, referring to these
S MNP RA A
tWQ‘gtns}‘&id-you have any’ discussions with Mr, Sihea as to

'

where he- ob*ained thege guns?

A - ﬁniy a&n; “fallow in Burbank, He never did tell me
the ﬁig{g}naﬁq?s.:' S

@, and would you tell us, what did he tell you con-
cerning the purchase ofntheae guns?

MR, MANZELLA: Objection, your Honor. IL calls fox hearsay,
and it's not relevant,

MR, KaNARDK: It goes to state of mind, It's one of the
vexry points that -— may I approach the bench, then, your Honor?
_ THE COURT: No, 7Zhe objection is sustained, ihla
lmaterial. ,

Q ‘BY MR, KAWAREK; Did My, Shea ever tell you whether |
or not he had paid the man in Burbank £or these guns?

A o, he never discussed that,

0 Fou never dlscussed that, one way oxr the other, =--
A Wo,

) -~ is that correct?

A, No,

2 That is correct? )

A That is correct, yes.

R, KARAREK: Then I would like to aﬁproach the bench in
connection with this subject matter, your Honor,

THE COURT: You may not,

MR, RANARDK: ZIZnd uay I make an offer of proof at the
bench?

THE COURT: Ko, you may not,
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0  BY MR, KANAREK: At the time when you had a dis-
cussion with Mr. Shea concerning these guns, Mr, Binder, did
you give Mr. Shea $100 in cash?

A I don't recall if it was cash or a check, I really -

don't recall, But I remember giving him a hundred dollars,

1 It was only §100; right?
A Yes, plus the cameras,
) I see, Did you testify as follows?
“gJ‘ When Shorty brought Lance Victor

ovexfaﬁd thereafter brought this girl, Arlene,
. 4o your house, did you observe some guns that

i f

Bhorty hade .« .. ¢
N . FAT .

Treptel fz’gav§~$hb£ty the money to buy the

guns, and some cameras to use for a trade for those

! ik

guns, |

"y . sed. How much money did you yive
him?
*a, I gave him $150 at that tlme.,”
A That's correct,
Well, wag it $100 or was it $1502
3. The hundred dollars, he told mé he needed for the

gung; and he needed $50 for expense monay, for pocket money.

Q S0 now you are saying you gave him $1507
A That®s right., And this is exactly what I said
there,

MR, KANARER; Well, then, your Honox, I would ask to be
able to go into ~~ may I approach ‘the berch?
TEE COURT: No, you may not,

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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Q BY MR, KANAREK; BAnd then referring, My, Ginder ==
you say -- referring to what youw've already said there, the
$150 that you are speaking of ic $150 that you loaned Mr,

Shea; is that right?

& Correct,
& When did you loan that $150 to NMr, Shea?

L I don't recall -~ I don't rexember the dates at all,
i told you repeatedly,‘l gave him money on S0 many numerous
'océasions that I could not possilily answer that gyuestion as to
the date, |

e You don't know the date, the moénth, or the year;

is that zight?

A No,

+3 Iz that correct?

L, That is correct,

Q And &io you kunow whethexr ox not Mrx, Sihea ever repaid

that $1507

a To the best of ny knowledge, he &id.

MR, RANAREK: Then I would adk to approacii the bench,
your Honor,

WHE COURT: You may not,

Do you mean in reference to the same passage of the

cage -~ of the case Of Pecple versus Grogan —-—

MR RANARBK: Yes.

Tﬂz;éaﬁgmz - chut you've referred to?

I

/
HR.iKAHARER: Yes, your Honor, - In view of this last
R
, BRSWeX
) :
. -THE COURT: You:may not.
Yooy oo A
‘.!‘ ) R ot . o j,.”‘?"_
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1 Q Bi MR, RANAREK: Well, can you tell us, Mr. Binder,
. 2| whether I&r Shea actually ever finished paying for those guns? |
3 | ! Jf’ 7 AR MANZELLA: iject:.on, your Tonox, It calls for

4 hearaay, aind it's not rel;avani:

“l\* .

s s MR, I\mmREK- It has to do m.th -
6 TEE COUR'Ts; Ther\ohject:.on is sustained,
< 7} MR, KAIIAREK- Al‘_!. right. Hay I ask you ==
8 vt dovkr: It is immaterial
9 Q BY MR, KANAREK: -~ did Mr, Shea ever finish

10 paylng you, Hr, Binder, for those guns?

n | R L i
12 THE CQUR®: 1It's asked —~-
B MR, MANZELLAY Objection, your lonoxr, It's asked a:;ld
14 | answered,
. 15 THE COURT: ~~- and answered, And you need not answer
" ' 16 again, It is asked and answered,
’ w o MR, KANAREK: Well, your Hopoz, I would -~ I have no

8 | further questions at this time, but I would ask that this

%,

19 witniess be ordered to return,
14b 20

21
22
23
24
25
26

27

o "
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14b~1 1 THE COURT:  Any redirect?
. 2 MR, MAWZELL&: Yes, your Honor, | Yhank you,
3
4 REDIRECT EXAMINATION
o 5 | BY MR, MANZELLA: ’
& K Mr, Binder, wien the girl that you referraed to in

) ? | cross-examination as Arlene was at your home, was she there

8 | with Donald Shea oxr was she thexe with the man you now know as
" Lance Viator?
0 a She was ==

a MR, KAWAREK: Calling for a conclusion, your Honor, as -

2 to who she was tuhere with, It's stzictly conclusionary on the |

s part of it;h:l.s witness,

* TM‘Q&UM: The objection is sustalned,

®
‘ 4
* [
15& L H

oy ¥ BY MR, MANZELLA: Did she come with Donald Shea ox
4 .

16!

7 SRR dz.d she come with uance Vict(pr?
17 I :

: o MR: WAREK; *T)aat*ﬁ aasuming facts not in wvidence,

T -

.. 18 '
3 { +that sha cama wa.th o;ne of them or separately, The guestion -~ _

» I oh:;eat ﬁc thé amb,tquity of the question,
* 'I‘Hls COI‘.}B‘I'; . Juat si:ata your objection, aud the C.ourt
= will ruld on it} t B

” The objection is sustained,
- You smay rephrase your quegtion,
7 “ HR. MANZELLA: Very well,

‘* 25
, . Q Mr, Binder, whez the girl you refer to as
* .2
Arlene was at your home, was she ~- did she spend her time in
27 )
. the company of Donald Shea, or in the company of Lance Vigtor?

iR, KANAR&K: I object to the ampiguity; inproper
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foundation, ¢ '
- 54 ". - - -—

THE COURT: 'The objeption is sustained.:

B N r 1 ' 31’ B ". Y

1
¥

You’may raﬁhi:ah',e i’rbur‘q’uéﬁ'ti&ri;’ YL L
Q BY MR, MANZELLA:  FPor how long did -~ strike that,
+ . I R )

Pl

I'n pot sura if I have gotten ayi answer tq any of
the guestions that I've apked yod, . q'f?‘

When Arlene was at your home, the girl you.
referred to as Arxlene was at your home, was Lance Victor there
as well as Donald Shea?

A Yed, ‘
0} All right, And had she arriveu at your home ~-
strike that,

Had the three of them arrived at your home at the

same tine?
A Together,
G. All right, and was ~- did yow have any conver-

sations with -~ strike that,
While thay were at your houe, did you talk to

lix, Shea, Mr, Victor, and the girl you refer to as Ariene?

A Yes,

g And what did Mr, Victor say about Arlene?

MR, RANAREK: Object on the grounds of hearsay; improper
foundation; Irrelevant and immateyxial.

THE CQURT: Sustained,

Q BY MR, MANZELLA: ALl right, Did Lance Victor and
Axrlene and Donald Shea sleep over at your house?

A | Yes, sir,

¢  Where did Donald Shea ibeep?
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A ne slept on the floor of the living room,
Q 2nd where did Arlene sleep?
MR, KANAREK: Just a minute, X will object on the

!J,
grounds of - and ask bn“vbix dire, your Henox, as to whether

this man knows whata péoPle are, when he's sleeping;

P

THE COURT:. Eau m@y abk him on nroasuexamination,

The answer may reﬂaiu. ! _;;!;.J

The objection is ovarruled

Q Y MR, MANZEBL&; Where dxﬁ Arlene sleap?
A With -- o AR
MR, KANAREK: I'll object on the grounds of the use of
the word "sleep," your Honor, as to -~
THE COURT: The objection is overruled,
THE WITUESS: Shé slept with my oldest daughter,
BY MR, MANZELLA: And where did Lance Victor sléép?’

A On the floor, in the living xroom,

o In the same room with Donald Shea?

A, Yes,

1) All right. Now, did the three of them leave‘

. your home at the samé time? If you recall?

A Hmmm -~ they all left that afternoon, and then came

1- back the following day.
2

Conseguently, Arlene went to the hospital, to have
the baby; and then Lance Victor brought her bagck,
MR, KANAREK; Well, your Honoxr, I would ask that all
this latter part be stricken on the grounds it's not responsive
to the gquestion,

PHE COURT: After the first sentence, the rest is stricken
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£

Q BY MR, MANZELLA: Alllkight. Mr, Binder, subse-
guently, did Arlene gofta the ﬁbépital?

A Yes, . R q

0 To have. héxr baby? Loy

A Yes, . e

G aAnd who -~ did she retirn t& yEug ﬁpﬁe after she had
the baby? L . ’

A Yes, . | ‘

Who brought her to your homae?
My wife,

And was Lance --

And Lance Victor,

aAnd Lance Vigtoxr?

P =B~

Yes,
And was the baby Mr, Victor's baby?
MR, KANARFK: Object, your Honor, 'That's irrelevant;

calling for a conclusion,

I don't think anyone in this courtroom can -~ can
possibly ~=-
MR, MANZELLA; ALl right, I'll withdraw the question,
It was a stupid guestion, It's the lateness of the hour,
Q BY MR, MANZELLA: Mr, Binder, did Mr, Victer hold

" himself out to be the father of the haby?

MR, KANAREK: Object on the grounds of conclusion and

' hearsay; irrelevant and immaterial,

THE COURT: Sustained,
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SR S Wi/ NP 5 LU S o

7 .‘l:".: jr‘l‘*-,_: SN o \‘ '.‘- . - ] :

MR, MANZELLA: Your Honox, X would like to approach the
I.f‘ ) ',:a !;:: .o

LS

bench,
THE COURT: The bhjeution 1s sustainéd,
MR, MANEBELLA: I would like to approach the bench, 1f I
may, briefily. ‘
THE‘COﬁSTz You may xaphréss your guestion,
MR, MANZELLA:; I am running out of ways to rephrase it,
your Honox, Could we -
THE COURT: That's your pxoblem,
MR, MANZELLA:; I realize that, _
I want to consult with my assistant for a moment, if]
I may, your ﬁOnér. |
{Pause in the proceedings while a discgussion off the
record ensued at the counseél table between Hr, Manzella and ‘
Sergeant Whiteley,) ‘
Q@  BY MR, MANZELLAR: Mr, Binder, do you know ~- by what
name did you know the man you now know as Lance Victor?

A Geée, I don't remember the -- the nom de plume he

MR, KANAREK: Well, I ask that that be stricken, your
Honor, that last statement, as non-responsive,

TﬁE COURT: Sustained,

HR; KANAREK: And also -~ pardon?

THE COURT: Sustalned, _

0 BY MR, MANZELLA; Mr, Binder, was the last name
Arlene used Marlatt? A

MR; KANAREK:2 Obﬁaction, your Honor, on the grounds of

ltearsay.
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THE COURT: Ovexruled,

MR, KANAREK: It's irrelevant and immaterial, and neo
foundatilon,

THE COURT: Overruled,

THE WITHESS: I'll be honest with you, I don't know
whég name they used.

G BY MR, MANZELLA: But Lance and Arlene wera using
the same last name?

A Yes,

MR, KANAREK: Object, your Honor, Calling for a
conclugion,

THE COURT: The objection is sustained,

The answar iz stricken,

MR, MANZELLA: ZI'm gorry. I dida't hear €£he ruling, your
Honox. _ |

THL COURT: I sustained the objection and struck the
angver,

Q BY MR, MANZELLA: UNow, did ~- when your wife -~
strike that,
| When Arxlene returned to your home after having the

baby, she returned home with your wife and Lange Victor?

A  That's corredt: L ’;5

1} All right, uéw;fwhén-ﬁou referred to a man by the
name of Bixby or Bixﬁlt now; werg.y?uirefarx;ng tg.prf
Bickston? - ]

A, Bickston.  That's the name, yes,- s

41 Mow, when ﬁou spoke Of ~w sﬁriké that,

Directing your attention to that paxt of your

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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testimony on orops-examination wherein you talked about
talking with Donald about his wife, other than Magdalene --
I'm not referring to Magdalene now ~- when you talked to
Donald about his wife, now, do you xecall Donald referring to
the woman by name, or did e just refer to the woman as his
wife?

MR. KANAREK: Objected to, your Homox, Iit's argumentativae,
It's leading and suggestive. It's irxelevant =--

THE COURT:; GSustained,

MR, KANAREK: +~~ and immaterial,

Q BY MR, MANZELLA: All right., How did Donald refér
to the woman about which you were talking?

MR, KANAREK: Well, that's ambigquous, your Honor,

THE WITNESS: Are you talking about ~~

MR, KANAREK: 1It's a sclicitation of a conclusion,

T4l COURT: Sustained,

Q BY MR, MANZELLA: All xight, Do you actually
remewber him speaking of hix wife as Phyllis Shea?

‘MR, KANAREK: Object, Arxgumentative; leading and
suggestive, youxr Honor,

THE COURT: Overruled, You may answer the question,

THE WITNESS: He -- he had nicknames for a lot of people;
and oné of them he called his wife was Sandy,

Q  BY MR, MANZELLA: §andy?.

A Yes, v 'z i.f f

Q All right, }Aﬁa when‘he talkeg abqut‘thg,7~ strike

u

During this conversation with aim, did you say that

[} - i
i . 5

]
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1 he talked about his three children?

. 2 | A Yes, o

3 | MR, KANAREK; Object on the gxounda it's assuming facts

L

4 not in evidence, when, hu;uaed the word “thig™ that it was one
K L’ \ R - . \,‘-. . ok 3 M

5 | conversation. e . RS ST

1 . a -
T . R PR

6 | THE COURT: Overzuled,

4 7 You may answer, S -
8 : THE WI‘I‘NESS: !r:a:, he talked about: hia thrae ’childzen.
9 Q BY MR, Mmaznm; And fhy aandy, is tlhat correct?
o | | A By Sandy, .
11 MR, MANZELLA: All zight. Thank you, I have no more

12 questions on that point.

13 +1 How, Mr, Binder, directing your attention to that
14 part of your testimony in which you said that you last saw or
. * ¥ | heard from Dopald in w phone call in July of 1969; and then I
. 16 believe on qross-exanmination you stated that you saw Donald at |

7 | a Now Year's Eve party on December 3lst of 1969 and New Year's

¥ r

¢ 18 | Day of 1870,
B _ Was that a mistake?
20 A That was a migtake,
144 2
22
2
- . 24
M
o 25
* %

14

28
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14d-1 1 MR, KANARER: Object, your Honor, And I ask ~- first of

.‘ 2 all, the guestion is improper in form,
3 - " PHE COURT: Sustained, as to tha form,
4 Q BY MR, MANZELLA: All right, Divecting your
o 5 | attention to your testimony that youfgaﬁ Donald at a New Year's|

6 | dve party on December 318k of 1969, wers you in error as to
* 7 | the year? PV e
81 MR, KANAREK: %Yhat ;.s cal'fil;ing'.faf‘& cgitél’:.‘;si;n.; ?‘__i}o\'ii-“- Honox ,
? | It's ixvelevant and imma.teﬁial_, what ?haj.;t':acbxd - the record

. F

0 | speaks for itself, ' &

i THE COURT: You may finish your question, ,
12 Begin your gqueation ag;jih. o
B MR, HANZELLA: I had finishaed it, Maybe ~~
. ®o THE COURT: I didn't hear the end of it, Begin it again,
. B please,
2 16 MR, MANZELLA:; You want me to ask lt again?

1 ITHE COURT: 1If you would, please,

: 18 MR, MBNZELLA: Aall right,

® Q& lMr, Bindex, directing your attention to ‘ypu__r

2 testinony that you saw Mr, Shed at a Now Year's Eve party on
a December 3lst of 1969, were you in error as to that year?

22 . . . . .
MR. KANAREK: Object, your Honox, calling £6r a conclusion

# | on the part of this witness; the record speaks for itself,

24

U _ THE COURY¥: Overruled.
i B THE WITNESS: I rlef:tni,tely was in erroxr; because it was
: # Y68, and -- and January lst of 69,
. = " MR, MANZELLA: All right. Thank you, I have no further
28

. guestions,
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 BY MR, KANAREK:

THE COURT: Any recross?

MR. RANARFK: Yes, Thank you, your Honor,
RECROSS~EXAMINATION

g Mr, Binder, after the noon recess, did you have a

skull session with Mr, Manzella and some Pistrict Attorney's

representatives?
A No, I did not,
1) Did you speak to anyone in the -~ did you speak to

Mr, Manzella during the noon recess?
B, Briefly, for a moment, And I said, "Hello,"

And you spoke to Mr. Whiteley?

A In the hallway ouit here,

3 In the hallway,

a But it was not a skull session,

) No, But you discussed matters pertaining to this
case?

A No; we did not,

Q ¥ou =~

A ‘We discussed the matter of my ticket back to Reno,

0 Do you mean the proseqution bought your ticket here?

A Thé State‘has bought my ticket; to bring me here

to testify, P

0 Wéll, you meaP %Pé gigtrict Attorney's Office;
right? Co 'i a

A Tha"qunty of L?s Angelas braught ne back

0 By way of the Distrxct Aitorneyta Offiee?

;.
g

1

H

" CieloDrive.com ARC HIVES



!5

10

n -

12,

1B

4

15

16

17

18

19

20

2

22

23

24

%.

26

27T

28

©302

MR, MANZELLA: Objectlon, your Honor, It's all irrelevant

THE COURT: Sustained,

Q BY MR, KANAREK: WNow, during the noon recess,dld
you talk to Mr, Manzella or Mr, Whiteley or any law enforcement
officer concerning the subject matter of thie case?

A No, I did not, I discussed mostly with you,

41 My guestion is: Did you speak to these paople or
not? '

MR, MANZELLA: Objection, The guestion has heen asked
and answered, |

THE COURT: Sustained,

Q BY MR, KANAREK: You had no words with these people
during the recess?

MR, MANZELLA: Objection, The questlon has been as#ed
and answered, ’ .

“THE (QURT: Sustained,

Q BY MR, KANAREK: Well, directing your attention to
tha name Phyllis, é1d Mr. Shea use the name Phyllis as his

. wifie, as the name of his wigeéf.

A I doa't:hctuariy recall what his wife's name —- I

' know he ¢alled her Sandy, which was a nickname; but what her
, Tt N .

real name was; Idon't 3&0&, ;'ﬂ R tu_j:

0 Now, during tlie recess, did ypu.@iscuss ~= did you
utter the word YSandy," or did?hnyhﬁ% ﬁiiarwthe word "Sandy”
to you, during the recess, any law Qpiq;cemenF officer or any
Deputy Distyict Attorney? - | t

2 To my knowledge, 1o,

13 To your knoviledge, no?
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: used in your presence by you or any other humnan being during

. the recess? After we adjourned at noon?

- B I don't recall anybody bringing that up, no,
o Bu£ they might have?
A (Witness shrugging shoulders,)
& When -~ they might have, Mr, Bindex?
A I can't answer that, I don't know what they might

have done,

2 . Well, was -~ do you recall the word "Sandy" being

A I don't recall anybody using the name,
o Well, wlen, today, did you first have the occasion
to think of the use of the word "Sandy"?

A when the subject was brought up again just now,
1) Just this instant?
B Ur~hmm,
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that isn't txue, then; ig: that correct, and you 1ie&?

0 Then, this morning, when you told us -- well, I'1l

withdraw that, ‘
bid ﬁr. Shea use the word "Phyllis® in éﬁpcribing
his wife? '

MR, MANZELLA: Objection, the guestion has just been dsked
and anawered; your Honor,

THE COURT: Sustained,

v BY MR, KAWAREK; Wwell, then, this morning, when_you '
told us ﬁhéy used the word “Phyllis" the name Phyllis as
descoribing his wife, that was untrue, !, Binder, and you
lied in the courtrxcom, is that right?

A Hr, Kanarek, yol arxe the one that kept calling her

Phylliis, I didrn't. You are the one that kept ¢alling her
| Phyllis repeatedly. You asked me if I knew of a Phyllis Shea,

| That was your words exactly,

g When you answered *yes,” is that untrue; is that
correct, Mr, Bindex?

A I don't sven remember what his mother’s name was,

- And I talked to hor a lot of times, I don't have that kind of

memory to remember every girl that Donald Shea talked or spoke
about, |

G My guestion is: This mornlng when you said "yes"™ .
to the name Phyllis Shea, that M, phaa had used that name,
MR, HMANZELLA: Objectian, yburvﬁcner, t¢atps axgumentahive.'

MR, KAIWAREK: I anm asking him, and he is suggesting a

freop $ ot

certain subject matter here, your domor. v iy

THD COURT: The question has been asked and answered.
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. spoken with the Deputy‘ﬁistrict Attorneydor‘a anuty Sheriff

. I got off the plane for approximately Yan ‘minutes. i his office,

Q BY MR, KANAREK: Well, then, you didn't know whether
the name Sandy was used by Mr, Shea at any time?

A I rermember him caliing a girl named Sandy. That's
one name I do remember,

& That name you do remember?

B Uh~huh,

Q On how many occasionda, Mz, Binder, have you dis-
cussed these matters concerning which you testified with
either a District Attorneyfs vepresentative or the District
Attornesy -- Deputy Distyict Attorney or a police officex?

A I don't wnderstand the question,

MR, MANZELLA: Object, your Honor, on the grounds it is
vague and ambiguous.

PHE COURT: Overruled, You may answer,

THE WITHESS: I don’t understand the guestion,

Q BY MR. KANAREK: On how many occasions-— well,
ray I have an answer, your Honor, unless the witness doesn't
understand the guestion?

THE WITNESS: ~That's what I just said,

THE COURT: app;rently he éI«:“{ug_t.'es>".r‘mi:... You may rephrase it,

Q BY MR, MAREE: / On'how many occasions have you

or Digtxict; httoxnay‘s investigator concerning tie' mttexa that

you have now teatified? :?}.’ e
[ i .1 '

-4 Pirst time I met Hr, Masserelli’ was yestez:day when

Q But you have spoken previously to othexr deputy
bigtrict Attorneys?
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A . In other cages,

Q Well, I'm speaking in connection with the subject
matter of Mr. Shea.

A No,

& . Yon have never spoken to any law enforcament

| officer or any deputy sheriff, anyone? You never made any

reporta?
A I spoke to Mr, Whiteley when he first guestioned me
about Mr, Shaa,
That was when?

Before the Grand Jury hearing in last --

43
A
¢ In 1970, is that right?
A Uh~huh,

Q All right. You spoke to Mr., Whitelsy then?
A Yes,

1) On how many other occasions have you spoken to
law enforcement officers?

a Three times, Once when I came for the Grogan case,

. and this ope, and the Grand Jury. 7That's the only time I've

ever talked to anybody.

o And speaking of what you spoke to me out ifi the
hallway, did I tell youw, Hr, Binder, that all I ever wanted
from a witness was the truth ana.tnit you were not telling the
truth? 0 :"

A No, you dzdn'ﬁ say anything like that at alb“

1aidn'e? "

-

4

&
A Ro. I gave you my opinlon of you. cE
o pid I tell you that I i Lo
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W 1

THE
all this
THE
THE

TBRE
THE

that you

the recess, Stick to the proper recross,

MR,

your Honor,

THE COURT: Stick to the proper recross.

Q

with reference to someone that he called his wife?

DEFEHDAHTf ;(Frsm:wifhin the holding tank,) What's
madness got to do with me? RS

WITNESS: Finey ' -

COURT: Close the dogk. . .

DEFERDANT: It hasn 'éf‘gai:'- éhy’ﬁl{izig‘ ‘to do with me,
COURT: My, Kaparek, let's not go:ipt?-the convexsation

and the witness had outside’of the courtrcoom during

KANAREK: Well, he has brought up the subject matter,

BY MR, KANARER: bDid Mr, Shea use the name Phyllis

CieloDrive.COMARCHIVES |
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153-1 1 MR, MANZELIA: Objection, your Hemor. It is rot
. 2 | relavant,
3 MR, KAMAREK: Thig is the exact matter that counsel has
s+ | adverted to during his redirect, your Honor.
- 5 | MR, MAWZELLA: The question has been asked and answered.
6 ; THE COURT: Sustained.
3 T | Qi,w BY MR. KANAREK: What is the addresg on Norton,
A, L 't oA Teisee
w [7 5 M, MAvEELIAL Obfection, 1t 4s frrelevant.
w | | ?:H,E ﬁO‘UR'L Suatained. Also outside the scope of the
2 cxaaaweminafion o the redirect, rather. '
B o az MR, RANARER: And would you tell us, Mr. Binder,
14 what dLd ME. Shek tell you about Sandy?
® B MR, MANZELIA: Objection, your Honor, calls for hearsay.
+ - ! | It is not relevant.
oo MR. BANAREK: He == his state of mind -= gounsel brought

® | up the subject mettex, your Homor. I never asked anything

| soncexning Sandy,
21 THE COURT: ALl right, the Court overrules the objection,
2 THE WITNESS: We had several conversstions about how much |

19

2 | he had loved her end how mich he had missed his children, snd |
. 2 | that's the basis of the conversations we had over a pei‘iod n.i"
T | vine
’ | Q  BY MR. RANAREK: And he told you that -- that,
_ “ | %h - he told that his w,tfe‘a' name wag Sandy?
-»‘. ?7 MR. MANZELLA: Objectlon, the question has been asked
. 28

. .and‘.anﬁwex'e&.
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15g.2 1| THE COURT: Sustained.

() 2 | Q  BY MR, KARARER: Well, on how many differént

3 | oecasions did you have these conversations, Mr. Binder?

s | A I repeat agaln, we were firiends for five years.

5 Thege sort af things come up in conversations over and over

6 .‘ and p}v‘éf--%ain, over a perlod of years.

SEERRE [T durtog this period of time when Mr. Shea
8 prof,esaed thz‘:s grﬂ&t 1(:1:& fq:: his chiidren, did he tell you
> that he ha& ever seui; one raa dime?

0 - That w,s but of my scope as asking as & Sriend.
n | T den't ask, thoye questlms of another friend.
12 "7 T see. DIid'Mr, Shea ever tell you that he sent
B | eny money, whabtsoever, to hls children?
o 1 THE COURT: You needn't answer that.
. ‘ 1B MR, MANZELLA: Objection, your Honor.
., I THE COURT: That's improper recross-examimation.
ow Unless you wish to ask gbout the speeific convergation thai:
2 8 | hag been gone futo on xedi:ect.
© ) BY MR. RANAREK: Well, directing your attention,

20 }

then, to thig conversation when you say he used the word
| "Sandy," and he spoke of the three children, Mr. Binder.

22 | Would you tell us what are the names. of the
® | children? -
i A % dem't recall. .
! | § Q And the only reason yout recall the name Sandy
, a * | was becauge it was puggésted to you during the noen hour, is
. | :: that: right, Mr. Binder? |

& No, that is not twe. I have trouble recalling
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154-3 1 my own children's name. I get confused with all three of
. 2> | them.
3 | Q You mean you don't kuow your own children's
4 nanes?
- 5 A That's rvight,
6 2 Did you =~
4 7 . A I said I get confused, mizing them up. I didn't
8 | say I didn't know their names. You are twlsting what was sald,
9 2] Well, did you get Sandy mixed up with Phyllis;
10 Mr. Bindexr?
n A No. You brought the name Phyllis sp. I didn't
12 get ==
1 Q Well, i your mind is the name Sandy mized up
M| with the name Phyllis at this time?
. 1 MR. MANZELLA: Obje¢tion, your Honoyw, that's vague and
g © | ambiguoua.
"! w MR, KANAREK: He's bringing it up.
Lo THE GOURT: The objection is sustained.
® MR. MANZELLA: Your Homor, may I interrupt? I have
® | two witnesses here I would like to have ordered back for
4 Friday.
| THE COURT: What are thely names?
- MR, MANZELLA: Audrey Felduan snd Delma Baker.
Ty o ’I'HE,C{XIRT* Are they here? ' |
‘ = " ; - 111 prder them back at the cloge of this gession,
: . * T which ‘I fssume Ww1ll be very dgoon.
L.ﬁ._. :g . coa Go abead.
| ", - MH. RANAREK, Yes*, your Honox.
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| recalled the paie Sandy.

Q BY MR, KANAREK: Then, will you tell us what it

 wag, Mr. Binder, that made you remember the name Sandy?

A I thought about it a little bit and thought about
some of the conversations and switched back shout it and I
It came to me.

Q I gee. And what cadsed you o think about it

| & little bit, to think abéut the conversationsa?

A Well, don't'you think this trial is utmost im
ny mind in everything that was said esrllexr today ~-

& And during the noon 'xecess you had occasion to
think of thepe conversations?

A | When I wasn't belng badgered, I was able to think
clearly; yes.

Q You were able to think about the conversabions?

A Uh-huh |

Q And think about the names, carvect?

A

That's correct.
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15b~1 1| ] | Befux.'e' ‘ycu came to testify here today, and In the
® 2 aﬁﬁemm, you spoke with Mx. Manzella concerning these names,
3 | is that right?
4 A  TNo. Don't twist agein what I said.
5 Q I'm agking you. I'm not twisting -
* 6 | A . I didn 't discugs fhat with Mpr. Manzella at all.
* 7 Q But you just -~ you didn't discuss it with auyone,

s | but you just happened to think of these things during tha
9 | moon hour?

10 MR. MARZELTA: Objection, the question bas been agked
1 and sngwexed.
22 THE COURT: . Sustained.
B Q BY MR. KANAREK: What about: the name ~=
4 MR. MANZELLA: Excuse me, I hate bo interxrupt again,
.‘ 5 | your Honor, but mdy these witnesgses be ordered back for
; 16 | Friday? I don't see any veason for them to have to walk,

7 | 1¥ it 1« egreeable with the Court. (ne of them has been here

. ® | since yesterdny,
! THE COURT: I will oxder them back at the conglusion of
? | this seasion. |
Go ahesd, Mr. Kanarek.

Q BY MR. RANAREK: With reference to Mr. Shea :i o

21

2 \yife's name or the names of any of his wives’, is Séﬁd,;g the
- “ only name he ever used with veference to any wife of his?
* ? A That and Magdalene, is the only one he ever |
,5 ? | called Mes. ngt in my prasence. |
@ Tl Q. ' -And he never used the word "Phyllis,” the nave
-

d{liyli;is" in youi presencel

P

Te w4t S

CieloDrive.cOmMARCHIVES



15b=2

e Ph

\Phi

10

1

13

4

16

17

18

19 |

20

21

22

23

.24

25

26

27

6313

A Yes, there was girls that came to the house with
Donald over the time and one of them may haveleen named
Fhyllis.

R I see. It was a girl fxiend of his that was
named ~-

A I didn't say that. I said one of them may have
beon named Phyllis.

2] And you heard Mr. Shek use the name Phyllig,
right, witii reference to & female?

, A He came with Barﬁra,. ard Mary, and a Sugan,
and probebly & Phyllis, His home was my home. And he had
free sccess. And he came with different girls to the house.

Q Did he ever refer to someone -~ 8 female by the
name of Phyllis when that female was not present in your

| houge &t the tims he wag pregent th

A i don't zecall,
R -« gt the time he was present and you were
Pregsent?

A I don't recall. You #re asking something I

{ really don 't Tnow, I really don't remember,

THE COURZ: Just snswer the question.

Q BY ME. KANAREK: Thﬂﬁg I ﬂlll 'ﬂ&k 'you; Me. Biﬂdﬂr;

| PP

did Mx. Shea ever réfer to someone that he called Hid wife
by the name of Phy;;q.ig?

MR, WZELM: Objection, the question hay heen asked
and mswexed S -

D

mcm S\iltdined

Y

MR. EANAREK: Your Honor, not in commeption with this

Cwes . dre 0 CieloDrive.COMARCHIVES
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mt.@ross; Mr. Iiaﬁi;aiia brought this up and has made &n issue
out; of Fthis; ‘e are entitled to & divect answer from this
wime5$ m tha;subxmm PR SN
' ThR CURTS ’ I-believe- L€ has -beén mewered, but I 'L
gexmit: him e= :r.'ll, rexgerse the ruling and pamit him to answer |
it again. o o+ o ‘
a BY MR, KANAREK* : May that mxestim be read av
there 18 no questmﬁ ahout it, your Honox?.
THE. COURT: Do you lhuve the question in mind?
THE WITNESS: 1'd rather have her vead it back.
(Whereupon, the record was read by the rfeporter
as faliasea* : |
"o BY MR. FANAREK: Then, I will ask you,.
Mx. Binder, did Mr. Shea evex refer to gomeone that
" be celled his wife by the name of Phyllie?")
A’ Not to my yecollecticn. )
] BY MR, KANARER: And, Hr. Einder, dimat:tng your
attention to Mr. Mangaa.
Do you like Mr. Msnson?
MR, MANZELLA: Objectiom, your Honow, it is not

KAHAREK* It 1g relevant on the issue ~~ I'm sorry, |
THE CCOURT: The objection is sustained.
@  BY MR, RANAREK: What iy your state of mind,

Mr. Binder, towanrds Mr. Manson?

MR, MANZELIA: Objection, your Homow, as outside the

'adqpe of direet exdmination and it ig not relevant.
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MR. KANARER: This ig impeachment, your Honpr: We have |

the right to inquire at sny time on the matter of inpesclment,
vhether it is ¢roas pv. |
THE COURT: E'he; objection is gustained.
YR KANARER+ ! Thank you.
m—m COURT; I will -~
mzmm 1 hmre m: :Eur!:he:: quesaimm
THE COURT: '11 reverse that mling. You may xeapbnd
eoncerning your att:;.ﬁigg toward Mr, Manson.
THE WITNESS: X don't know the man so I really can't
have an attitude.” All T kuow s vhat I zead in the Rews-

papexrs and I don't believe a@verything I ¥edd in the newspapers.

I like to see the facts for myself,

? BY MR. RANARERK: My question is, &g you sit theve

o the witneas gtand, do you like Mr. Manson?
MR. MANZELIA: Objectiom, that question has been asked

- dnd amswered.

MR. KANAREK: He hasn't auswered it, T 'm asking him

- about his atate of mind towsrdsg Mr. Manson.

THE COURT: I1'll permit him to snswer as to whether ox

not he Likes My, Hangou.
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15¢-1 1| R, LELLA: I have an objection., It assumes a fack not|
. 2 in evidende., It adsumes he has a state of mind, wher he has
3 4ust stated he doesn't have one,
s | THE COURT: All right, the objection is overruled, You
° 5 -, may answer the question, : f K \
6 THE WITNESS: I &on't‘ like’ what I gsee he reprasents, a
% 7 type I don't agree with,, ?‘anci th;i:r: philosophy and theirx thi.nk:i.ng.
‘ s | But as a man, I dontt hm{:‘, him m': dxsl:l.lca him o;c noh hake him |
9 | either way. I hate what he stands for, ’
10 MR, KAJAREK: Thank you, Mr, Bihdﬁn-. ;“‘3‘, f a
n THE COURT: Any further :eairaa;::t? - .‘ ‘
2 | MR, MANZELLA: HNo. May Mr, Binder be exbdsad?.
13 MR, KANAREK: I'm asking that he not be excused,
) u THE COURT:; The Court will excuse him and you may go back
. 5 | to Reno, |
2 16  IHE WITHESS: I”1l come back any time the Court needs me.
F . THE COURT: If the Court needs you =-
:f 18 MR, KANAREK: Well, your Honor, we are agkin —
19 THE COURT: The Court may subpoena you back,
0 MR, KANARFK: He is leaving the State, We are asking
2l | that he not be excused and that he be ordered back.,
22 THE COURT: Do you live in Reno?
% THE WIYNESS: Yes, Reno or Las Vegas, eithexr-ome, ™
T THE COURY: The Court will permit you to leave at this.
7 % 1 time, _
; % R, KANAREK: May we approach the bench? :
w‘.. e ? : THE COURT: No, you may not,
2 All right, ladies and gentlemen, it is twenty to
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5:00 and you'lve beenivery patient, and the Court thanks you.

It has been a warm aftarnoon.

¥ou are ndmnn:shed that you are hot to converse

' amongst yourselves, nor with anyone else during this coming

recess, nor are you to form or express any opinion on the

' matter until it is finally submitted to you, Don't permit any-

one to discuss the mattexr with you,

Remember the admonition that I have given to yomn
concerning publicity. You are to take'activa steps, and it is
your moral duty to take active steps to avoid exposure of your-
self to any publicity of &ny type concerning ¥Mr, Manson, |

Good night, ZI'll see you tomorrow morning at 9:30,

{Whereupon, there were murmurs by some of the jury
nexbers, "You mean Friday?")

THE COURT: Thank you, Thank you, Toworrow is
Admission Day. I've been doing that all day., Thanks, You've
just given me another day, Otherwise, I should have shown up
here at 9:00 o'clock, I'll see you on Friday morning, You
are excused until Friday morning at 9:00 o'clock, and thanks
again,

' (Whereupon, the jury retized from the courtraom
at 4:45 p,m, and the following proceedings were had:)

MR, MANZDLLA: Your Konor,'will the Court ask-Hrs+
Feldman and Delma Baker to reéﬁrn,?riday morning?

THE CQURT: That's tha=réason.1 am staying on the bench,

Mrs,qFaibmanfaﬁd Delma Baker, the Court does order
yvou to returh Friday morning at 9:30 ‘Be here-at 9:30 ¥riday
morning without further natice oy g%%%ganai Thank you. Goodn'~

A [

L i
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night‘-.
(Whereupon, at 4:45 p.m, an adjournment was taken

to reconvene Friday, September 10, 1971, at 9:;00 a.m.)}
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